

အကျိုးထူးတရားလေးပါး
 အမြဲရှိခိုးလေ့ရှိ၍ မိမိထက် ဂုဏ်အသက်သိက္ခာအား ဖြင့် ကြီးသောသူတို့၌ အရှိအသေပြုလေ့ရှိသူအား အသက်ရှည်ခြင်း၊ အဆင်းလှခြင်း၊ ချမ်းသာခြင်း၊ ခွန်အားကြီးခြင်းဟူသော ဤအကျိုးထူးတရား လေးပါးတို့သည် တိုးပွားကုန်၏။
 သဟဿဝင်(ဓမ္မပဒ-၁၀၉)

၁၃၈၃ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၈ ရက် ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ မတ် ၂၄ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့ အတွဲ (၆၁)၊ အမှတ် (၁၇၅)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

၁။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ကို ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းပြီး မဲစာရင်းများစစ်ဆေးခြင်းများအပါအဝင် လုပ်ဆောင်သင့်၊ လုပ်ဆောင်ထိုက်သည်များကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် လုပ်ဆောင်သွားမည်။
 ၂။ လတ်တလော ဖြစ်ပွားနေဆဲဖြစ်သည့် COVID-19 ကပ်ရောဂါ ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်မပျက် ထိထိရောက်ရောက် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
 ၃။ COVID-19 ကပ်ရောဂါကြောင့် ထိခိုက်ခဲ့သည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား ဖြစ်နိုင်သမျှ နည်းလမ်းများဖြင့် အမြန်ဆုံးကုစားသွားမည်။
 ၄။ တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA) ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
 ၅။ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်)နှင့်အညီ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအား ပြန်လည်ကျင်းပ၍ အနိုင်ရသည့်ပါတီအား ဒီမိုကရေစီစံနှုန်းများနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်တာဝန်အား လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း မသန်စွမ်းသူများ၏အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီအစည်းအဝေး (၁/၂၀၂၂)တွင် အမှာစကားပြောကြား

မသန်စွမ်းမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် မသန်စွမ်းသူများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ကနဦးစီမံကိန်းနယ်မြေလေးခုဖြင့် ဆောင်ရွက်မည်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း မသန်စွမ်းသူများ၏အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီအစည်းအဝေး (၁/၂၀၂၂) တွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
 မသန်စွမ်းသူများ၏အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီအစည်းအဝေး (၁/၂၀၂၂) ကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန စုပေါင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း တက်ရောက်အမှာစကား ပြောကြားသည်။
 အစည်းအဝေးသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ အခွန်အယူခံခံအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်များ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံမသန်စွမ်းသူများအသင်းချုပ် (ယာယီဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့) နှင့် စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁ ◆

ယနေ့ ဖတ်စရာ

<p>ခရီးသွားကဏ္ဍ မြှင့်တင်ရန် နိုင်ငံခြားသားဝင်ရောက်ခွင့် ကန့်သတ်ချက် ဖိလစ်ပိုင် ဖြေလျှော့</p>	<p>(၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုသောအားဖြင့် ပျဉ်းမနားမြို့နယ်အတွင်း STAR MART အရောင်းဆိုင်ဖွင့်</p>		<p>ခိုင်မြဲတဲ့မူဝါဒ၊ နွေးထွေးတဲ့ စိတ်ဓာတ်နဲ့ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု</p>
<p>နိုင်ငံတကာသတင်း စာ - ၁၃</p>	<p>ပြည်တွင်းသတင်း စာ - ၁၄</p>	<p>ဆောင်းပါး စာ - ၁၆</p>	

သမိုင်းအတွေ့အကြုံများနှင့် ရင့်ကျက်သည့် တပ်မတော်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) တွင် တပ်မတော်နှင့် စပ်လျဉ်းသည့် ပြဋ္ဌာန်းချက်များ ပါရှိရာ နိုင်ငံတော်အခြေခံမူများ၌ နိုင်ငံတော်၏အမျိုးသား နိုင်ငံရေးဦးဆောင်မှုအခန်းကဏ္ဍတွင် တပ်မတော်က ပါဝင် ထမ်းဆောင်နိုင်ရေးဟူသော မူတစ်ရပ်လည်း ပါဝင်သည်။ ၎င်း အခြေခံမူအရ နိုင်ငံရေးဦးဆောင်မှု အခန်းကဏ္ဍတွင် တပ်မတော် က ပါဝင်ထမ်းဆောင်ခြင်းအပေါ် ဒီမိုကရေစီစံနှုန်းနှင့်မညီဟူသော အကြောင်းပြချက်ဖြင့် ပြည်တွင်းနိုင်ငံရေးပါတီနှင့် နိုင်ငံရေး သမားအချို့က ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေကို ပြင်ဆင်ရန် လေသံ ပစ်လေ့ရှိသည်။ အခြားနိုင်ငံများ၏ ပြည်တွင်းရေးကို ဝင်ရောက် စွက်ဖက်လေ့ရှိသည့် အနောက်အုပ်စုဝင်အချို့ကလည်း ၎င်းတို့၏ နောက်မှ ကျားကန်ကာ မြောက်ထိုးပင့်ကော် ဝင်လုပ်လေ့ရှိသည်။ ၎င်းတို့၏ အဓိကရည်ရွယ်ချက်မှာ နိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားနိုင်ငံ ရေး ဦးဆောင်မှုအခန်းကဏ္ဍမှ တပ်မတော်အား ဖယ်ရှားရေးပင် ဖြစ်သည်။

၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ပေါ်ပေါက်လာခဲ့ သော ဒီမိုကရေစီအစိုးရနှစ်ရပ်ရှိခဲ့ရာ ယင်းအစိုးရများ တာဝန် ယူသွားခဲ့ကြသည့် ကာလတစ်လျှောက် တပ်မတော်အကြီးအကဲ နှင့် တပ်မတော်တို့၏ ရပ်တည်မှု၊ တာဝန်ထမ်းဆောင်မှုတို့ကို မိမိတို့ တွေ့မြင်သိရှိခဲ့ကြရပြီးဖြစ်သည်။ အမျိုးသားနိုင်ငံရေး ဦးဆောင်မှု အခန်းကဏ္ဍတွင် တပ်မတော်က ပါဝင်ထမ်းဆောင် သည့်ဟုဆိုသည့်တိုင် ကိုယ်ထင်ရာကိုယ်စိုင်းခဲ့ခြင်းမျိုး၊ ရွာလွန် ရွက်တိုက်ခဲ့ခြင်းမျိုး၊ တာပေါ်ရေကျော်ခဲ့ခြင်းမျိုး ပြုလုပ်ခဲ့ခြင်း လုံးဝမရှိခဲ့။ သို့ရာတွင် အင်န်အယ်လ်ဒီပါတီ ဦးဆောင်သည့် ဒုတိယဒီမိုကရေစီအစိုးရ လက်ထက်တွင် အရပ်ဘက် စစ်ဘက် ဆက်ဆံရေး အေးစက်ခဲ့ခြင်းက ထူးခြားသည်။ နိုင်ငံတော်၏ အထွတ်အထိပ်ဖြစ်သော သမ္မတသည် အရပ်သားစစ်စစ်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေး၊ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး စသည်ဖြင့် နိုင်ငံနှင့်ပြည်သူတို့အတွက် အမျိုးသားအကျိုးစီးပွားတို့ကို ဖော်ဆောင်ရာတွင် အရပ်ဘက် နှင့် တပ်ဘက်တို့ လက်တွဲညီထမ်းဆောင်နိုင်ရန် အခွင့်အလမ်း များကို အာဏာရပါတီအနေဖြင့် ဦးဆောင်ရမည့်အစား တပ်ဘက်ကို ကျောခိုင်းထားခဲ့သည်။

ထို့အပြင် နိုင်ငံမဖွံ့ဖြိုးမတိုးတက်ခြင်း၊ ငြိမ်းချမ်းရေး မရရှိ ခြင်းသည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေကြောင့်၊ စစ်တပ်ကြောင့် စသည်ဖြင့် ပါတီလော်ဘီများ၊ လက်ဝဲခံမီဒီယာများ အပါအဝင် ပြည်တွင်းပြည်ပမှညှပ်ကာ တပ်မတော်အပေါ် ပုံဖော်မှုများကို ဆိုးဆိုးရွားရွား ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ ပြည်သူလူထုအတွင်း၌လည်း တပ်မတော် အထင်အမြင်လွှဲယောင်းစေရန် လူမှုကွန်ရက်များကို အသုံးပြုကာ နှစ်နှင့်ချီ၍ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ နိုင်ငံ၏အာဏာကို အမွေရယူရန် ကြိုးပမ်းခဲ့သည့် အရေးပေါ်အခြေအနေကြောင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ တပ်မတော်က နိုင်ငံတော်တာဝန် ကို ဝင်ရောက်ထိန်းသိမ်းရယူခဲ့ရသည့်အချိန်မှစ၍ အင်န်အယ်လ်ဒီ အစွန်းရောက်များ၊ အကြမ်းဖက်ဝါဒီများ၏ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံလုံး စစ်မီးတောက်လောင်၍ ပြာပုံဘဝရောက်ရေး၊ အလုံးစုံပျက်သုဉ်း ရေး အစီအမံများမှာ နိုင်ငံတော်၏ အခိုင်အမာအင်စတီကျူးရှင်း ဖြစ်သည့် တပ်မတော်နှင့် ထိတွေ့ရာတွင် တစ်ချိန်တစ်ခု လေထဲ တွင် ပျောက်ကွယ်ခဲ့ရသည်။

လက်ရှိအချိန်တွင် ပြည်တွင်းပြည်ပ အကြမ်းဖက်ဝါဒီတို့၏ တစ်ခုတည်းသော ဦးတည်တိုက်ကွက်မှာ တပ်မတော်ပြိုကွဲရေး ပင်ဖြစ်သည်။ သပ်လျှိုသွေးခွဲသည့်နည်း၊ သွေးဆောင်ဖြားယောင်း သည့်နည်းအပါအဝင် နည်းလမ်းပေါင်းစုံဖြင့် ကြိုးပမ်းလျက် ရှိရာ တပ်မတော်ပြိုကွဲသွားမှသာ ၎င်းတို့၏ ရည်မှန်းချက်များ ရရှိနိုင်မည့် အကြောင်းရင်းကြောင့် ဖြစ်သည်။ မည်သို့ပင် ကြိုးပမ်းကြစေကာမူ နှစ်ပေါင်း (၇၇) နှစ်ကြာမြင့်လာပြီဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စုဖွား သွေးချင်းများတို့၏ တပ်မတော်မှာ နိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှု၊ နိုင်ငံ့အချုပ်အခြာကို ကာကွယ်မှု သမိုင်းအတွေ့အကြုံများနှင့် ရင့်ကျက်နေပြီဖြစ်သည့်အလျောက် ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီပြည်ထောင်စု ကြီး တည်ဆောက်ရေးတွင် ပြည်သူနှင့်အတူ ဦးထမ်းပဲ့ထမ်း ဆက်လက်ကြိုးပမ်းသွားမည်သာဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

(၇၇) နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ ဦးတည်ချက်များ

- ၁။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်) ကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်လျက် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသော ပြည်ထောင်စုကြီး ပေါ်ထွန်းလာစေရေးအတွက် အမျိုးသား နိုင်ငံရေးဦးဆောင်မှု အခန်းကဏ္ဍတွင် တပ်မတော်က ပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်ရေး။
- ၂။ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ အမျိုးသားရေးလုပ်ငန်းစဉ်အဖြစ် အဓိကဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် တိုင်းပြည်သာယာ ဝပြောရေးနှင့် စားနပ်ရိက္ခာပေါများဖူလုံရေး လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် တပ်မတော်အနေဖြင့် ကျရာအခန်းကဏ္ဍမှ တစ်တပ်တစ်အား တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ရေး။
- ၃။ အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် တပ်မတော်က တိုင်းရင်းသား ပြည်သူအားလုံးနှင့် လက်တွဲပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး။
- ၄။ ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကြီးပေါ်ထွန်းလာစေရေး အရေးပေါ်ကာလ ဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီးတရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပနိုင်ရေး တပ်မတော်က လိုအပ်သည်များ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးရေး။
- ၅။ နိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားအကျိုးစီးပွားကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် အင်အားတောင့်တင်းပြီး စွမ်းရည် ထက်မြက်သော ခေတ်မီမျိုးချစ်တပ်မတော် တည်ဆောက်ရေး။

(၇၇) နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ စစ်ကြောင်းကြီးများအား မိဘပြည်သူများ လာရောက်ဂုဏ်ပြုနိုင်

(၇၇) နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားတွင် ချီတက်ကြမည့် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများအား တန်းစီကွင်းမှ စစ်ရေးပြကွင်းသို့ ချီတက်ရာလမ်းကြောင်းတစ်လျှောက် ဂုဏ်ပြု ပန်းစည်း ကမ်းလိုသို့ မိဘပြည်သူများအနေဖြင့် တယ်လီဖုန်းဖြင့် ကြိုတင်စာရင်း ပေးသွင်းထားနိုင်ပြီး မတ်လ (၂၄)၊ (၂၅) ရက်နေ့များ တွင် နိုင်ငံသားစစ်စစ်ရေးကတ်ပြား(မူရင်း) ရောင်စုံလိုင်းစင်ဓာတ်ပုံ (၂)ပုံတို့နှင့်အတူ လုံခြုံရေးဝင်ခွင့်ကတ်များကို လူကိုယ်တိုင် (လူကိုယ်တိုင်) လာရောက်ထုတ်ယူကာ ဝင်ရောက်ခွင့်ပြုသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ အောက်ပါလိပ်စာသို့ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါကြောင်း အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

လုံခြုံရေးဆပ်ကော်မတီ
(နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်)
နေပြည်တော်
ဖုန်း: ၀၃၂-၃၀၀၀၉

တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်များ ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အမိန့်အမှတ် ၂၄ / ၂၀၂၂
၁၃၈၃ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၂၃ ရက်)
တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်များ ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေပုဒ်မ ၄၁၉ အရ အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များအား ယှဉ်တွဲပါ တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ် တရား လွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်များအဖြစ် ခန့်အပ်တာဝန်ပေး လိုက်သည်-

(၁) ဒေါ်ခင်ဆွေထွန်း ကရင်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်
(၂) ဒေါ်စန္ဒာသွယ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်

အမိန့်အရ
အောင်လင်းဒွေး
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး
အတွင်းရေးမှူး

တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးများ ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အမိန့်အမှတ် ၂၅ / ၂၀၂၂
၁၃၈၃ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက် (၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၂၃ ရက်)
တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးများ ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေပုဒ်မ ၄၁၉ အရ အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များအား ယှဉ်တွဲပါ တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရား လွှတ်တော် တရားသူကြီးများအဖြစ်ခန့်အပ်တာဝန်ပေးလိုက်သည်-

(၁) ဦးညွန့်လင်း ကရင်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်
(၂) ဒေါ်နုနုခင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်
(၃) ဦးသန်းဦးလွင် ရှမ်းပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်

အမိန့်အရ
အောင်လင်းဒွေး
ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး
အတွင်းရေးမှူး



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

(၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့စစ်ရေးပြအခမ်းအနား၌ ပါဝင်စစ်ရေးပြကြမည့် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများ ဝတ်စုံပြည့်စစ်ရေးပြလေ့ကျင့်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၂၇ ရက်တွင် ကျရောက်သော(၇၇) နှစ်မြောက်တပ်မတော်နေ့စစ်ရေးပြအခမ်းအနားတွင် ပါဝင်ချိတ်တက်စစ်ရေးပြကြမည့် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော် စစ်ရေးပြကွင်း၌ ဝတ်စုံပြည့် စစ်ရေးပြလေ့ကျင့်မှုများ ဆောင်ရွက်ကြသည်။

လေ့ကျင့်ဆောင်ရွက်

စစ်ရေးပြလေ့ကျင့်မှုတွင် အနော်ရထာ စစ်ကြောင်း၊ ကျန်စစ်သားစစ်ကြောင်း၊ ဘုရင့်နောင် စစ်ကြောင်း၊ အောင်ဇေယျစစ်ကြောင်း၊ ဆင်ဖြူရှင် စစ်ကြောင်း၊ ဗန္ဓုလစစ်ကြောင်းနှင့် အောင်ဆန်း စစ်ကြောင်းများပါဝင်ပြီး စုရပ်ဖြစ်သည့် သစ်တပ်ကွင်း မှစစ်ရေးပြကွင်းသို့ တပ်မတော်စစ်တီးဝိုင်းအဖွဲ့များ၏ တီးခတ်မှုနှင့်အတူ စစ်ချီသီချင်းများသီဆို၍ ညီညာစွာ ချိတ်တက်ကြပြီး စစ်ရေးပြအခမ်းအနားအစီအစဉ်အတိုင်း လေ့ကျင့်ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်

ထိုသို့လေ့ကျင့်နေမှုကို နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းနှင့်အတူ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦး၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး စိုးထွဋ်၊ တပ်မတော်နေ့ကျင်းပရေး ဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး



(၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့စစ်ရေးပြအခမ်းအနား၌ ပါဝင်စစ်ရေးပြကြမည့် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများ ဝတ်စုံပြည့်စစ်ရေးပြလေ့ကျင့်နေစဉ်။

မောင်မောင်အေး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မိုးအောင်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းအောင်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်မှူး တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ တပ်မတော်နေ့ကျင်းပရေးစီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် ဇော်ဟိန်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြ

ပြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းက လိုအပ်သည်များကို တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။
လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များပါဝင်အဆိုပါ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားတွင် တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) နှင့် မြန်မာနိုင်ငံရတနာတို့မှ အရာရှိ၊ စစ်သည်များ၊ အမျိုးသမီးတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့်

တပ်မတော်(ရေ) အထူးစစ်ဆင်ရေးတပ်ဖွဲ့(Navy SEALs)၊ အမျိုးသမီးအထူးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ တပ်မတော် (ကြည်း) ယန္တရားတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ တပ်မတော်(ရေ) ယန္တရားတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် တပ်မတော်(လေ)မှ လေယာဉ်၊ ရဟတ်ယာဉ်များပါဝင်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

သတင်းစဉ်

ဆင်ပေါင်ဝဲ၌ ကလေးငယ်များနှင့် ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များအား ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုး

ဆင်ပေါင်ဝဲ မတ် ၂၃
ဆင်ပေါင်ဝဲမြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ အသက်နှစ်နှစ်အောက် ကလေးငယ်များနှင့် ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များအား ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုး၊ ဆေးတိုက်ခြင်းကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင် ဆောင်ရွက်ပေးသည်။
ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် မြို့နယ်ကုသရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာမွန်စိုးရီ၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများက မွေးကင်းစမှ အသက်တစ်နှစ်ခွဲအထိ ကလေးငယ်များအား ဂျပန်ဦးနှောက်ရောင်

ရောဂါ၊ အသည်းရောင်အသားဝါ၊ ဆုံဆိုကြက်ညှာ၊ မေးခိုင်၊ ဦးနှောက်အမြှေးရောင်(ငါးမျိုးစပ်ကာကွယ်ဆေး)၊ ပြင်းထန်ဝမ်းပျက် ဝမ်းလျှော (ရိုတာဗိုင်းရပ်ကာကွယ်ဆေး)၊ ပြင်းထန်အဆုတ်ရောင် (ပီဗီစီ)၊ ဝက်သက်၊ ဂျိုက်သိုးရောဂါ စသည့်ကာကွယ်ဆေးများကို တိုက်ကျွေးပေးသည်။ (ယာပုံ)
ထို့အပြင် ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များကိုလည်း မေးခိုင်ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံပေးလျက်ရှိကြောင်း ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။
မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ (၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားကျင်းပပုံများ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

၂၀၂၂ ခုနှစ်(၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့စစ်ရေးပြအခမ်းအနား ကျင်းပပုံများကို မတ်လ ၂၇ ရက် နံနက် ၅ နာရီ အချိန်မှစ၍ MWD Channel ၊ MWD Variety Channel နှင့် MRTV Channel တို့မှ တိုက်ရိုက်(Live) ထုတ်လွှင့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြိုတင်အသိပေးအပ်ပါသည်။

သတင်းစဉ်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသူများနှင့် စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။

◆ ရှေ့ဖွဲ့မှ

မသန်စွမ်းအဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး နေပြည်တော် ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကော်မတီဝင်များက ဗီဒီယိုကွန်ဖရင့်စနစ်ဖြင့် တက်ရောက်ကြသည်။

အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်

အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌက ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါ အလွန် ကာလများတွင် မသန်စွမ်းသူများ၏ဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များချမှတ်ထားကြောင်း၊ အမျိုးသား ကော်မတီ၏လမ်းညွှန်မှုဖြင့် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာနက ဦးဆောင်ကာ မသန်စွမ်းသူများအတွက် မသန်စွမ်းသူများ၏အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားအဆင့် မဟာဗျူဟာ(၂၀၂၂-၂၀၂၇) အတည်ပြု ပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ မသန်စွမ်းမှုအဆင့် သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် မသန်စွမ်းသူများ မှတ်ပုံတင်ခြင်း၊ မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသား ကော်မတီ ဒုတိယအကြိမ် နှစ်ပတ်လည်အစီရင်ခံစာ စာအုပ် (မြန်မာ့အင်အားစု) ထုတ်ဝေခြင်း စသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်ကို သိရှိကြောင်း။

မဟာဗျူဟာ ငါးနှစ်စီမံကိန်း

မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာ ငါးနှစ်စီမံကိန်း (၂၀၂၂-၂၀၂၇) ကို မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲပြီး ဟန်ချက်ညီသော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုစီမံကိန်း (Myanmar Sustainable Development Plan-MSDP)၊ မြန်မာနိုင်ငံမှ လက်မှတ်ရေးထိုးထားသော အာဆီယံမဟာဗျူဟာလုပ်ငန်းစီမံအစဉ် ၂၀၂၅ (ASEAN Enabling Masterplan: 2025) တို့နှင့်အညီ ရေးဆွဲထားပြီး မကြာမီ အတည်ပြုနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည့်အတွက် မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရာတွင် ပိုမိုထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်လာနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မဟာဗျူဟာ ငါးနှစ်စီမံကိန်းကို အတည်ပြုပြီးနောက်ပိုင်းတွင်လည်း သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးဌာနအလိုက်၊ ဆက်ဆံမှုအလိုက် လုပ်ငန်းစီမံချက် (Action Plan) များ ရေးဆွဲပြီး လုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားကြရန်နှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များအတွက် အသုံးစရိတ်များကျခံသုံးစွဲနိုင်ရေး၊ သက်ဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အလိုက် ဘဏ္ဍာရေး စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများနှင့်အညီ တင်ပြ တောင်းခံသွားနိုင်ရန် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်

□ မသန်စွမ်းသူများအနေဖြင့် ဂုဏ်သိက္ခာရှိစွာနှင့် အမှီအခိုကင်းစွာ ဘဝရပ်တည်နိုင်ရေးအတွက် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည့် လုပ်ငန်းများဖြစ်သော မသန်စွမ်းမှုအမျိုးအစား အလိုက် သက်ဆိုင်ရာဒေသနှင့်ကိုက်ညီသော အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ခြင်း၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းနှင့် ကိုယ်ပိုင်ဝင်ငွေများ ရရှိစေရန်အတွက် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း တို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

ထားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ပိုမိုအလေးထားလုပ်ဆောင်

မသန်စွမ်းမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် မသန်စွမ်းသူများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ကနဦး စီမံကိန်းနယ်မြေလေးခုဖြစ်သည့် နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်လေးပင်မြို့နယ်နှင့် ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံမြို့နယ်တို့တွင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ကို သိရှိရကြောင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် သန်းခေါင်စာရင်းအရ မိမိတို့ နိုင်ငံတွင် မသန်စွမ်းသူဦးရေ ၂ ဒသမ ၆ သန်း (နိုင်ငံလူဦးရေ၏ ၄ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်း) ရှိသည့်အတွက် မသန်စွမ်းမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် မသန်စွမ်းသူများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းကိစ္စကို ပိုမိုအလေးထားလုပ်ဆောင်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မသန်စွမ်းမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းဖြင့် မသန်စွမ်းမှုအခြေအနေအလိုက် လိုအပ်သောပံ့ပိုးမှုများကို သိရှိပံ့ပိုးပေးလာနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး မသန်စွမ်းသူများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဖြင့် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အလိုက် မသန်စွမ်းသူများအပေါ် ကူညီထောက်ပံ့မှုများ ထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်လာနိုင်ပြီး မသန်စွမ်းသူများအတွက် များစွာအကျိုးရှိစေမည်ဖြစ်ကြောင်း။

(၂၀၂၂-၂၀၂၃) ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် မသန်စွမ်းမှု အဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် မသန်စွမ်းသူများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည့်အတွက် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီအပါအဝင် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မသန်စွမ်းအဖွဲ့အစည်းများနှင့် လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် ပူးပေါင်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကနဦး စီမံကိန်းမြို့နယ်များမှရရှိလာသည့် အတွေ့အကြုံများကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပြီး သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များတွင် တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့်

တစ်နိုင်ငံလုံး လွှမ်းခြုံနိုင်စေရေး ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီ ဒုတိယအကြိမ် နှစ်ပတ်လည် အစီရင်ခံစာကို ယခုလအတွင်း ထုတ်ဝေဖြန့်ချိသွားမည်ဖြစ်ပြီး မသန်စွမ်းသူများအတွက် နိုင်ငံ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များကို စုစည်းဖော်ပြထားသည့် သမိုင်းမှတ်တိုင်တစ်ခုလည်း ဖြစ်ကြောင်း၊ ကုလသမဂ္ဂ မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကော်မတီသို့လည်း တင်သွင်းသွားမည်ဖြစ်သည့် အတွက် အင်အားစုအဖွဲ့အစည်းများ ပြန်ဆိုထုတ်ဝေနိုင်ရန် ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

၂၀၂၁ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများနေ့ (IDPD) ၏ ဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သည့် “အားလုံးအကျိုးဝင် လက်လှမ်းမီပြီး ရေရှည်တည်တံ့သည့် ကိုဗစ်-၁၉ အလွန် ကမ္ဘာဖြစ်ပေါ်ရေး မသန်စွမ်းသူများ ဦးဆောင်ပါဝင်ကြိုးစားပေး” နှင့်အညီ မသန်စွမ်းသူများ၏အခန်းကဏ္ဍကို တိုးတက်အောင် အလေးထား အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။

ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

ထိုမျှမက မသန်စွမ်းသူများအနေဖြင့် ဂုဏ်သိက္ခာရှိစွာနှင့် အမှီအခိုကင်းစွာ ဘဝရပ်တည်နိုင်ရေးအတွက် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လုပ်ငန်းများဖြစ်သော မသန်စွမ်းမှု အမျိုးအစားအလိုက် သက်ဆိုင်ရာဒေသနှင့်ကိုက်ညီသော အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ခြင်း၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းနှင့် ကိုယ်ပိုင်ဝင်ငွေများ ရရှိစေရန်အတွက် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ မသန်စွမ်းသူများ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာများ သင်ကြားနိုင်ရေးအတွက် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊

အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာနနှင့် သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာ ဝန်ကြီးဌာနတို့မှ ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော Vocational Training သင်တန်းများတွင် မသန်စွမ်းသူများ တက်ရောက်သင်ကြားနိုင်ရေး ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သွားကြရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အလုပ်ခန့်ထားရာတွင် မသန်စွမ်းသူများ အလုပ်အကိုင်ရရှိစေရေးအတွက် အမျိုးသားကော်မတီက သတ်မှတ်ပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

လုပ်ငန်းစီမံချက်ရေးဆွဲ

မသန်စွမ်းသူများအတွက် ရေရှည်အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည့် ရန်ပုံငွေကျပ် ၃ ဘီလီယံကို အရင်းမပျောက်မတည်ငွေအဖြစ် ထားရှိပြီးဖြစ်သည့် အတွက် ကိုဗစ်-၁၉ အလွန် ကာလများတွင် Micro-finance Institute များနှင့်ပူးပေါင်းပြီး ဆက်လက် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ရန်ပုံငွေစီမံခန့်ခွဲရေးအတွက် ဘဏ္ဍာရေးစည်းမျဉ်းကိုလည်း ရေးဆွဲအတည်ပြုထားပြီးဖြစ်သည်ဟု သိရှိရကြောင်း၊ မသန်စွမ်းသူများနှင့် မိသားစုများအတွက် အရင်းမပျောက်ချေးငွေများ ထုတ်ချေးပေးခြင်းဖြင့် မသန်စွမ်းသူများအနေဖြင့် အသေးစား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လာနိုင်မည်ဖြစ်သည့်အတွက် စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနတို့ပူးပေါင်း၍ လုပ်ငန်းစီမံချက် ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

မသန်စွမ်းသူများအတွက် အတားအဆီးကင်းသောပတ်ဝန်းကျင် (Barrier Free Community) ဖြစ်စေရန်အတွက် နေပြည်တော်မြို့မဈေးနှင့်ရေပန်းဥယျာဉ်တို့တွင် စံနမူနာပြဆောင်ရွက်ထားရှိခဲ့ပြီး သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရတာဝန်ရှိသူများက မိမိတို့ဒေသအလိုက် ဆက်လက် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားကြစေလိုကြောင်း။

Barrier Free Tourism Pilot Project အတွက် ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အလုပ်အကိုင်ရေးရာဆက်ဆံမှုနှင့် မသန်စွမ်းအဖွဲ့အစည်းများက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်ကို သိရှိရကြောင်း၊ နေပြည်တော် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပုဂံမြို့များရှိ ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ဦးစားပေးသတ်မှတ်ထားသော နေရာများတွင် Myanmar Barrier Free Tourism Pilot Project ကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရေးအတွက် ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း ၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်တွင် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းမည့် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းရန် စိစစ်ရေးအဖွဲ့အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြား



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း ၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်တွင် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းမည့် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းရန် စိစစ်ရေးအဖွဲ့အစည်းအဝေးတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

နေပြည်တော် မတ် ၂၃ ၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်တွင် ချီးမြှင့်အပ်နှင်းမည့် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းရန် စိစစ်ရေးအဖွဲ့အစည်းအဝေးကို ယနေ့ညနေပိုင်းတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းရန် စိစစ်ရေးအဖွဲ့နာယက နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း တက်ရောက်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

တက်ရောက်

အစည်းအဝေးသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ ဖြစ်ကြသည့် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး စိုးထွန်း၊ ဦးဝင်းရှိန်၊ ဒေါက်တာသီတာဦး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်စိုးတင့် နှင့် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနမှ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်

တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းရန် စိစစ်ရေးအဖွဲ့ နာယက နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်က မတ်လ ၂၇ ရက်တွင် ကျင်းပမည့် တပ်မတော်နေ့အခမ်းအနားတွင် နောက်ဆက်တွဲ ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များနှင့် ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်ပေးရန်အစီအစဉ်ရှိကြောင်း၊ အစဉ်အလာအရ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း ထုတ်ပြန်သည့် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့နှင့် ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များသည် ၂၀၂၄ ခုနှစ် လွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် ပေးအပ်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သို့သော် နိုင်ငံတော်၏ ဒီမိုကရေစီစနစ် ပီပြင်ခိုင်မာစေရေး ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းနေသည့် ကာလအတွင်း နိုင်ငံတော်၏တာဝန်ဝတ္တရားများကို ကျေပွန်စွာ စွမ်းစွမ်းတမ်းတမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည့်သူများ ဝန်ထမ်းကောင်းများရှိကြောင်း၊ အလားတူ အသက်နှင့်ခန္ဓာကို စွန့်လွှတ်၍သော်လည်းကောင်း၊ အပြင်းအထန် ဒဏ်ရာရရှိသည့်အထိ နိုင်ငံအတွက် စွန့်လွှတ်စွန့်စားဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် နိုင်ငံဝန်ထမ်းများလည်းရှိကြောင်း၊ အဆိုပါ ချီးမြှင့်သည့် ချီးမြှင့်ထိုက်သူ

များအား ၂၀၂၃ ခုနှစ် စိန်ရတုလွတ်လပ်ရေးနေ့တွင် အခမ်းအနားဖြင့် ပေးအပ်လို၍ ယနေ့အစည်းအဝေးကို ကျင်းပရခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များနှင့် ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ပေးအပ်ရန် မကျန်ရှိစေရေးအတွက် စိစစ်စီစဉ်ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပေးအပ်မည့် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အလွှာလိုက်မကျန်ရှိစေရေး စီမံဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ရှင်းလင်းတင်ပြ

ထို့နောက် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းရန် စိစစ်ရေးအဖွဲ့အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ် စိုးတင့်နိုင်က စိစစ်ရေးအဖွဲ့၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းရန် စိစစ်ရေးအဖွဲ့ဝင် တွဲဖက်စိစစ်ရေးချုပ်က တပ်မတော်ဆိုင်ရာ

ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်နိုင်ရေးကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေး

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်တာဝန်ထမ်းဆောင်ရင်း ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသော (သို့မဟုတ်) သေဆုံး၊ ကျဆုံးသော ဝန်ထမ်းများကို ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်နိုင်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ တက်ရောက်လာကြသူများက ရှင်းလင်းဆွေးနွေးတင်ပြကြရာ ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းရန် စိစစ်ရေးအဖွဲ့နာယကက ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။

နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြား

ထို့နောက် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့များ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်များ ချီးမြှင့်အပ်နှင်းရန် စိစစ်ရေးအဖွဲ့နာယက ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းက နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားပြီး အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

သတင်းစဉ်

စာမျက်နှာ ၄ မှ

အနေဖြင့် ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများ၊ မသန်စွမ်းအဖွဲ့အစည်းများနှင့်ပူးပေါင်း၍ လုပ်ငန်းစီမံချက်ရေးဆွဲဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း။

မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရာတွင် ပိုမိုထိရောက်မှုရှိစေရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ ကဏ္ဍများအလိုက် ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်သက်ခိုင်က မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးဆိုင်ရာများနှင့် မသန်စွမ်းသူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသားကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအောင်ထွန်းခိုင်က မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီ (၂/၂၀၂၀) အစည်းအဝေး ဆုံးဖြတ်ချက်များအပေါ် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍများအလိုက် ရှင်းလင်း

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကိုလှိုင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ အခွန်အယူခံခံအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မြန်မာနိုင်ငံလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မြန်မာနိုင်ငံမသန်စွမ်းသူများအသင်းချုပ် (ယာယီ ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့) ဥက္ကဋ္ဌ နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ် မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကော်မတီဝင်များက မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍများအလိုက် ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသားကော်မတီအတွင်းရေးမှူး

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအောင်ထွန်းခိုင်က မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီ အစည်းအဝေး (၁/၂၀၂၂) ၏ လျာထားအစည်းအဝေး ဆုံးဖြတ်ချက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ဝိုင်းဝန်းကူညီ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်

ယင်းနောက် မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းက နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် မသန်စွမ်းသူများ၏ လူမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာစီမံကိန်း (၂၀၂၂-၂၀၂၇)ကို အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် မိမိတို့အမျိုးသားအဆင့်ကော်မတီ အဖွဲ့ဝင်များအနေ ဖြင့်တာဝန်ဝတ္တရားအရတင်မဟုတ်ဘဲ လူ့အခွင့်အရေးအရပင်ဖြစ်စေ၊ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားခြင်းအရပင်ဖြစ်စေ စေတနာ၊ ကိုယ်ချင်းစာတရား တို့ဖြင့်

မိမိတို့၏ ကျရာကဏ္ဍအလိုက် ဆောင်ရွက်ပေးကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အလားတူ မသန်စွမ်းမှုများအပေါ် အကြမ်းဖက်သူများကိုလည်း ထိရောက်ပြင်းထန်သည့် တရားစီရင်ရေးဖြင့် အမြင့်ဆုံးနှင့် အပြင်းထန်ဆုံး ပြစ်ဒဏ်စီရင်ချမှတ်နိုင်ရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် တရားစီရင်ရေးအဖွဲ့အစည်းများက အခြားသောပြစ်မှုများနှင့်မတူဘဲ မသန်စွမ်းသူများ၏ သွားလာရေး၊ ငွေကြေးကန့်သတ်ချက်များအပေါ် ငဲ့ညှာလျက် အမှုတွဲ အမြန်ဆုံးပြီးပြတ်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးကြရန် တိုက်တွန်းလိုကြောင်းနှင့် မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများအပေါ် သက်ဆိုင်ရာ ကူညီပံ့ပိုးပေးနိုင်မည့် ဝန်ကြီးဌာနများအားလုံး၊ အမျိုးသားအဆင့်ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များအားလုံးတို့က ဝိုင်းဝန်းကူညီ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးကြရန်လိုကြောင်းဖြင့် မှာကြားပြီး အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

သတင်းစဉ်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မိုးမြင့်ထွန်း တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ်၊ ဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးသို့ ရောက်ရှိနေသော နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မိုးမြင့်ထွန်းနှင့် အဖွဲ့သည် ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဖြတ်ခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရှိ ကျွန်းရတနာ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။

ထိုသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကိုက တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များအား ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက ဆီအုန်းပင် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု အခြေအနေများ၊ ကိုကိုးသီးနှံပင် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်နိုင်မှု အခြေအနေများနှင့် 'ဝ' ဥ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်နိုင်မှု အခြေအနေများကို တင်ပြချက်များအပေါ် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မိုးမြင့်ထွန်းက လိုအပ်သည်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မိုးမြင့်ထွန်းနှင့်အတူ ဆောက်လုပ်သည့် ဝန်ကြီး ဦးရွှေလေး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကို၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် စောသန်းလှိုင်၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ အောင်ကြီးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

သတင်းစဉ်



(၇၇) နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် စေတနာရှင်အလှူရှင်များက အလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်း

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

(၇၇) နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် စေတနာရှင် အလှူရှင်များက ဂုဏ်ပြုအလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲကို ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော် စစ်ကြောရေးနှင့် တည်းခိုရေးစခန်းရှိ ဆင်ဖြူရှင်ခန်းမ၌ ကျင်းပပြုလုပ်သည်။

အဆိုပါ အလှူငွေပေးအပ်ပွဲသို့ တပ်မတော်နေ့ ကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ညိုနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေး၊ စစ်ရေးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မျိုးဇော်သိန်း၊ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်ဇော်ဟိန်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြမှုကြီး ဗိုလ်ချုပ် ရဲကျော်သူနှင့် စစ်ကြောင်းမှူးများ၊ အလှူရှင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ (၇၇) နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ကုမ္ပဏီ ၁၇၆ ခုနှင့် စေတနာရှင်အလှူရှင်များက ဂုဏ်ပြုအလှူငွေ စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၇၅၈၀၈၀၀၀ ကို ပေးအပ်လှူဒါန်းကြရာ စစ်ရေးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မျိုးဇော်သိန်း၊ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်ဇော်ဟိန်း၊ ကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ညိုနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေး က တက်ရောက်လိုက်လံ နှုတ်ဆက်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

သတင်းစဉ်

ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးအဖွဲ့(ဗဟို) သဘောထားထုတ်ပြန်ချက်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးအဖွဲ့(ဗဟို)
သဘောထားထုတ်ပြန်ချက်
၁၃၈၃ ခု၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော်(၇)ရက်
၂၀၂၂ခုနှစ်၊ မတ်လ (၂၃) ရက်

အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာအန်တိုနီဘလင်ကင်က ဟိုလိုကော့စ်အထိမ်းအမှတ်ပြုတိုက်၌ မြန်မာတပ်မတော်အနေဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်မြောက်ပိုင်းရှိ ဘင်္ဂါလီအသိုင်းအဝိုင်းအပေါ် လူမျိုးတုံးသတ်ဖြတ်မှုနှင့် လူသားမျိုးနွယ်အပေါ် ကျူးလွန်သည့်ရာဇဝတ်မှုများကို ကျူးလွန်ခဲ့ကြောင်း ပြောကြားချက်သည် ပကတိအခြေအနေမှန်များနှင့် လွန်စွာကင်းကွာလျက်ရှိပြီး ခိုင်လုံမှုမရှိသော/မမှန်မကန် စွပ်စွဲချက်များအပေါ် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ၂၂-၃-၂၀၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြင်းထန်စွာ ကန့်ကွက်ပြီး ပြတ်သားစွာ ပယ်ချလိုက်ကြောင်း သဘောထားထုတ်ပြန်ချက်အား ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးအဖွဲ့ (ဗဟို) က နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာန၏ ထုတ်ပြန်ချက်အား ထောက်ခံပကြောင်း ထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးအဖွဲ့ (ဗဟို)

ကရင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ငြိမ်းချမ်းရေးအဖွဲ့များအား ဆန်အိတ်များထောက်ပံ့

ဘားအံ မတ် ၂၃

ကရင်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့မှ ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ငြိမ်းချမ်းရေးအဖွဲ့များအား ဆန်ထောက်ပံ့ပေးအပ်သည့် အခမ်းအနားကို မတ် ၂၃ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခန့်က ကရင်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ (၂) ၌ ကျင်းပသည်။ (ယာပုံ)



အခမ်းအနားတွင် ကရင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ဦးစောမြင့်ဦးက ကရင်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့အနေဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် မိသားစုများ စားဝတ်နေရေးနှင့် သက်သာ ချောင်ချိရေးအတွက် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး လုပ်ငန်းများ၊ စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများတွင် ပိုင်းဝန်းကူညီ ထောက်ပံ့ပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ကရင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်က ကရင်အမျိုးသား အစည်းအရုံး/ကရင် အမျိုးသား လွတ်မြောက်ရေး တပ်မတော် (ငြိမ်းချမ်းရေးကောင်စီ) KNU/KNLA(PC) အဖွဲ့အား လည်းကောင်း၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် ဒုတိယတိုင်းမှူး ဗိုလ်မှူးချုပ် ဇော်မင်းအောင်က ဒီမိုကရေစီ အကျိုးပြုကရင် တပ်မတော် (DKBA) အဖွဲ့အား လည်းကောင်း စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၆၇၃၈၀၀ တန်ဖိုးရှိ ဆန်အိတ် ၂၃၂ အိတ်ကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

စောမျိုးမင်းသိန်း(ပြန်/ဆက်)

အိမ်ပြင်ပ၌ထွန်းသော မီးများကို နေ့အလင်းရောင်ရှိချိန်တွင် ပိတ်ထားခြင်းဖြင့် လျှပ်စစ်ကို ချွေတာပါ

ကျောဖုံးမှ

ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် ညွန့်ဝင်းဆွေ၊ စက်မှု ဝန်ကြီးဌာနမှ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကိုကိုလွင်နှင့် ဦးရင်မောင်ညွန့်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီး များ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)ဆေးဝန်ထမ်း ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဗိုလ်ချုပ် ကိုကိုလွင်၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ချန်းဟိုင်၊ ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များနှင့် စက်မှု ဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်း ရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဌေးက ယခုလာမည့်

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ် ဆေးကို စတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် မိတ်ဆက်ခြင်း အခမ်းအနားကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပုလင်းသွင်း ဖြည့်တင်းခြင်း ဆောင်ရွက်သည်ဟု ဆိုသော် လည်း ကမ္ဘာပေါ်ရှိ နိုင်ငံတိုင်းတွင် ထိုသို့ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်း လျက်ရှိရာ အာဆီယံ ဒေသတွင် မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် ငါးနိုင်ငံ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး Sinopharm ကာကွယ်ဆေးအား ပုလင်းသွင်း ဖြည့်တင်းခြင်း (Fill-Finish) ကို ကမ္ဘာပေါ်တွင် လေးနိုင်ငံတည်း လုပ်ဆောင် နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ တရုတ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ Sinopharm CNBG ကလည်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး ထုတ်လုပ်မှု နည်းစဉ်များနှင့် အရည်အသွေး စမ်းသပ်စစ်ဆေး



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဌေး Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ် ဆေး စတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် မိတ်ဆက်ခြင်းအခမ်းအနားကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဌေး Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထုတ်လုပ်နေမှုများကို ကြည့်ရှုလေ့လာစဉ်။

ဧပြီလနှင့် မေလတွင် ကာကွယ် ဆေး ထိုးနှံရမည့်သူ အားလုံးကို ၁၀၀% ပြည့်မီအောင်ထိုးနှံနိုင်ရေး ကြိုးစားဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါ ကြောင်း၊ ကာကွယ်ဆေး စွမ်းအား မြင့် “Booster Dose” ထိုးနှံနိုင်ရေး အတွက်လည်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးများ ထပ်မံလိုအပ် နေမည်ဖြစ်၍ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီး ချုပ်၏ ၂၀၂၁ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၈ ရက်တွင် ဆေးဝါးစက်ရုံခွဲ (ရွာသာကြီး) သို့ လာရောက်ခဲ့ သည့် ခရီးစဉ်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးများကို ပြည်တွင်း၌ ထုတ်လုပ်နိုင်ရေး ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်သွားရန် လမ်းညွှန် မှာကြားခဲ့ပါကြောင်း၊ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး များအား ရေတိုစီမံချက်အနေဖြင့် Sinopharm China National Biotec Group မှ ထုတ်လုပ်သည့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ကို Ready to Fill Bulk အနေဖြင့် ဝယ်ယူ၍ ပုလင်းသွင်းဖြည့်တင်း ခြင်းကို အောင်မြင်စွာဆောင်ရွက် နိုင်ခဲ့သည့်အတွက် ယနေ့အချိန် အခါတွင် Myancopharm

မှ နည်းစဉ်များကို သင်ကြား လေ့ကျင့်ပေးခဲ့ပြီး ယခုကဲ့သို့ Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးကို ပြည်တွင်း၌ အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်မှု သည် ကာကွယ်ဆေး ထုတ်လုပ်မှု နည်းစဉ်များ ရရှိခဲ့ရုံသာမက နိုင်ငံခြားငွေ သုံးစွဲမှုကိုလည်း လျှော့ချနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။ ထုတ်လုပ်မည့် ယခု ထုတ်လုပ်ထားရှိသည့် Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးသည် ဆေးပုလင်း တစ်လုံးလျှင် လူ ငါးဦးစာ (5 Doses) ဖြစ်၍ အပူချိန် (2-8°C) အတွင်း ထားရှိရန် လိုအပ်ပြီး ဆေး၏ သက်တမ်းမှာ တစ်နှစ် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် လစဉ်ကာကွယ်ဆေး Doses တစ်သန်းနှုန်းဖြင့် ၂၀၂၂-၂၀၂၃-ခု ဘဏ္ဍာနှစ် အတွင်း ကာကွယ်ဆေး Doses ၁၀ သန်း ထုတ်လုပ်သွားမည် ဖြစ်ပြီး ထုတ်လုပ်ပြီးသည့် ကာကွယ်ဆေး များ အားလုံးကို ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာနမှတစ်ဆင့် ပြည်သူ လူထုထံသို့ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံ

ရေး ဆောင်ရွက်သည့်အစီအစဉ်၌ ထည့်သွင်းအသုံးပြုသွားရန် စီစဉ် ထားရှိပါကြောင်း။ ယခုအခါ မြန်မာနိုင်ငံ၌ ပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု ကဏ္ဍတွင် မရှိ မဖြစ် လိုအပ်သော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးကို ဆေးဝါး စက်ရုံ (အင်းစိန်) ၏ ကြီးကြပ်မှု အောက်ရှိ ဆေးဝါးစက်ရုံခွဲ (ရွာသာ ကြီး) တွင် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ရာ ကာကွယ်ဆေး ထုတ်လုပ် နိုင်ရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ ပူးပေါင်းကူညီ ဆောင်ရွက်ပေး ခဲ့ကြသည့် ဝန်ကြီးဌာနအသီးသီး မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပညာရှင် များ၊ ကိုယ်စွမ်းညာဏ်စွမ်းရှိသူမျှ ဝိုင်းဝန်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် ဝန်ထမ်းများအားလုံးကို အထူး ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း နှင့် ရေရှည်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထုတ်လုပ်မှုကို အစအဆုံး ပြည့်တွင်း၌ ထုတ်လုပ် နိုင်ရေးအတွက် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီး ဌာန၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန တို့နှင့် သုတေသနလုပ်ငန်းများ



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ချာလီသန်းနှင့် ဒေါက်တာ သက်ခိုင်ဝင်း၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ချန်းဟိုင်၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်း၊ တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် ညွန့်ဝင်းဆွေ နှင့် ဆေးဝန်ထမ်း ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဗိုလ်ချုပ် ကိုကိုလွင် တို့က Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး စတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် မိတ်ဆက်ခြင်း အခမ်းအနားကို ဖဲကြိုးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြစဉ်။

အား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြား သည်။ ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ချန်းဟိုင် က အမှာစကား ပြောကြားပြီး Sinopharm Group ဥက္ကဋ္ဌ Mr. Liu Jingzhen နှင့် အဖွဲ့က Video Conferencing ဖြင့် ဂုဏ်ပြု အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ် ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ချာလီသန်း နှင့် ဒေါက်တာ သက်ခိုင်ဝင်း၊ တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ချန်းဟိုင်၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ညွန့်ဝင်းဆွေနှင့် ဆေးဝန်ထမ်း ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြား ရေးမှူး ဗိုလ်ချုပ် ကိုကိုလွင် တို့က Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး စတင်ထုတ်လုပ် မှုနှင့် မိတ်ဆက်ခြင်း အခမ်း

အနားကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေး ကြသည်။ စက်ခလုတ်နှိပ်ဖွင့် ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်း ရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဌေးက Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ် ဆေး စတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် မိတ်ဆက်ခြင်း အခမ်းအနားကို စက်ခလုတ်နှိပ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေး သည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ချာလီသန်းက Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထုတ်လုပ်ရာတွင် ကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သော မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ် သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ချန်းဟိုင် အား လည်းကောင်း၊ ပြည် ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ သက်ခိုင်ဝင်း က Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထုတ်လုပ်ရာတွင် ပါဝင်ဆောင် ရွက်ပေးခဲ့သော Sinopharm

CNBG မှ ပညာရှင်များအား လည်း ကောင်း၊ ဆေးဝန်ထမ်း ညွှန်ကြား ရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဗိုလ်ချုပ် ကိုကိုလွင်က Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထုတ်လုပ်ရာတွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် မြန်မာ့ဆေးဝါး လုပ်ငန်းမှ ဝန်ထမ်းများအား လည်းကောင်း ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်း လွှာနှင့် အမှတ်တရလက်ဆောင် များ ပေးအပ်သည်။ ကြည့်ရှုလေ့လာ ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်း ရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဌေး၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများနှင့် အခမ်းအနားတက် ရောက်လာကြသည့် ဧည့်သည် တော်များက Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ် ဆေး ထုတ်လုပ်နေမှု နည်းစဉ် အဆင့်ဆင့်တို့ကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။ သတင်းစဉ်

ရုပ်ရှင်လုပ်ငန်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြသရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပ

မြန်မာနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့ (၂၀၂၂ ခုနှစ် ဧပြီ ၁၇ ရက်) တွင် ရုပ်ရှင်ရုံများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြသသွားမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
ရုပ်ရှင်လုပ်ငန်းများ ပြန်လည် ဖွင့်လှစ်ပြသရေး ညှိနှိုင်းအစည်း အဝေးကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီ တွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ ၌ ဗီဒီယိုကွန်ဖရင့်စနစ်ဖြင့် ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးသို့ ပြန်ကြား ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရဲတင့်၊ အမြဲ တမ်းအတွင်းဝန် ဦးမျိုးမြင့် မောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက် ရောက်ကြပြီး နေပြည်တော် ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ လူမှု ရေးရာဝန်ကြီးများ၊ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး ဥပဒေချုပ်တို့က အွန်လိုင်းမှ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းက အင်တာနက်များခေတ်မီတိုးတက် လာသော်လည်း နိုင်ငံတိုင်းတွင် ရုပ်ရှင်ရုံများသည် ဆက်လက် တည်ရှိနေပြီး အချို့ဆိုလျှင် ရုပ်ရှင်ရုံများကို ပိုမိုအလေးထား လာကြပါကြောင်း၊ ရုပ်ရှင်ရုံမှ ပေးစွမ်းနိုင်သည့် အသံစနစ်နှင့် ခမ်းနားမှုများကြောင့် ရုပ်ရှင်ရုံများ ၏ အခန်းကဏ္ဍသည် အနာဂတ် တွင် ဆက်လက်ထွန်းတောက် နေမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အနုပညာ သည် ပျော်ရွှင်မှုနှင့် ဖျော်ဖြေမှု ပေးစွမ်းနိုင်ပြီး ရုပ်ရှင်အနုပညာ ရှင်များ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များ သည် ပြည်သူလူထုကို ဖမ်းစားနိုင် ပါကြောင်း၊ ပြည်သူများသည် ၎င်းတို့ချစ်သည့် အနုပညာရှင် များကို အားကျအတူယူလေ့ရှိ သည့်အတွက် အနုပညာရှင်များ၏ အခန်းကဏ္ဍသည် ပြည်သူများနှင့် တိုက်ရိုက်ထိတွေ့နေပါကြောင်း။ နိုင်ငံတော် ဝန်ကြီးချုပ်က အနုပညာရှင်များကို ပါရမီရှင်များ၊ ပညာရှင်များဟု သတ်မှတ်အလေး ထားပါကြောင်း၊ ရုပ်ရှင်ရုံများကို လည်း အလေးထားစီမံ ဆောင် ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

အားလုံးလွှဲပြောင်းပေးပြီး

ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံ ရေးဦးစီးဌာနက တာဝန်ယူစီမံ ခန့်ခွဲနေသည့် နိုင်ငံပိုင် ရုပ်ရှင်ရုံ ၂၇ ရုံ၊ ပုဂ္ဂလိကသို့ အပြီးအပိုင် ရောင်းချခဲ့သည့် ရုပ်ရှင်ရုံများ အနက် ရုပ်ရှင်ပြသခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရန် စည်းကမ်း



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်း ရုပ်ရှင်လုပ်ငန်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြသရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတွင် အမှာစကား ပြောကြားစဉ်။

သတ်မှတ်ချက်ပါ ရုပ်ရှင်ရုံ ၉၄ ရုံ စုစုပေါင်း ရုပ်ရှင်ရုံ ၂၁၁ ရုံတို့၏ ကြီးကြပ်ခြင်း၊ စီမံခန့်ခွဲခြင်း လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် အတွက် ရုပ်ရှင်ရုံများနှင့်သက်ဆိုင် သည့် အထောက်အထား စာရွက် စာတမ်းများကို ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ တိုင်း ဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များသို့ ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂ ရက်မှစတင်ပြီး လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ရာ ၂၀၂၁ ခုနှစ် မေ ၂၄ ရက်တွင် အားလုံးလွှဲပြောင်း ပေးပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း။

ညှိနှိုင်းထားပြီးဖြစ်

ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် ရုပ်ရှင်ပြသခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရန် စည်းကမ်း သတ်မှတ်ချက်ပါ ရုပ်ရှင်ရုံ ၉၄ ရုံ တွင် စာချုပ်ပါစည်းကမ်းနှင့်အညီ ရုပ်ရှင်ပြသခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင် ရွက်ရန် ကျန်ရှိသည့် ရုပ်ရှင်ရုံ ၆၉ ရုံ၏ ရုပ်ရှင်ရုံဝယ်ယူသူများကို စာချုပ်ပါ စည်းကမ်းအတိုင်း အရေးယူ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် နေပြည်တော်ကောင်စီအပါအဝင် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့များသို့ ညှိနှိုင်းထားပြီးဖြစ်ပါ ကြောင်း။

နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌက ၂၀၂၁ ခုနှစ် မတ် ၁၁ ရက်တွင် ကျင်းပသည့် နိုင်ငံ တော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ အစည်း အဝေး အမှတ်စဉ် (၃/၂၀၂၁) တွင် ပုဂ္ဂလိကသို့ အပြီးအပိုင် ရောင်းချ ခဲ့သည့် ရုပ်ရှင်ပြသခြင်း လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရန် စည်းကမ်း သတ်မှတ်ချက်ပါ ရုပ်ရှင်ရုံ ၉၄ ရုံ

အနက် ရုပ်ရှင်ပြသခြင်း မရှိသော ရုပ်ရှင်ရုံများကို တွေ့ရှိရသဖြင့် ရုပ်ရှင်မပြသပါက စည်းမျဉ်း စည်းကမ်းအတိုင်း တိကျစွာ အရေးယူဆောင်ရွက်ရန် လမ်း ညွှန်မှုပြုခဲ့မှုအရ နေပြည်တော် ကောင်စီ အပါအဝင် တိုင်းဒေသ ကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသို့ အကြောင်းကြားထားပြီး ဖြစ်ပါ ကြောင်း။

နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌက ရုပ်ရှင်ပြသခြင်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် စည်း ကမ်းသတ်မှတ်ချက်ပါ ရုပ်ရှင်ရုံ များနှင့်ပတ်သက်၍ ရုပ်ရှင်ပြသ ခြင်းမပြုဘဲ အခြားစီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်ခြင်းကို ခွင့်မပြုရန်၊ သဘောတူစာချုပ်ပါ စည်းကမ်းချက်များနှင့် အညီ ရုပ်ရှင်ပြသခြင်း လုပ်ငန်းကိုသာ ဆောင်ရွက်စေရေး ကြပ်မတ် ဆောင်ရွက်သွားရန်၊ ရုပ်ရှင်သည် ပြည်သူလူထုနှင့် တိုင်းပြည်၏ Motivation ကို အကျိုးပြုသည့် လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်၍ အားပေးသွား ရန်နှင့် အနုပညာရှင်များသည် လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်၍ အားပေးသွား လုပ်ငန်းလမ်းတကျ အားပေးရန်၊ ရုပ်ရှင်ရုံမရှိလျှင် ရုပ်ရှင်လောက သည် မည်သို့မျှ ရပ်တည်ရှင်သန် နိုင်မည်မဟုတ်သဖြင့် ရုပ်ရှင်ရုံ များကို လူတစ်စုမှ ထိန်းချုပ်ထား ခြင်း မဖြစ်စေရေး၊ ရုပ်ရှင်ရုံများ တွင် အခြားလုပ်ငန်းများ ဆောင် ရွက်ခြင်းမပြုစေဘဲ ရုပ်ရှင်ကိုသာ ပြသနိုင်ရေး ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက် သွားရန်၊ ရုပ်ရှင်ရုံများအား အခြား

နည်းလမ်း အသုံးပြုခြင်းကို ခွင့်မပြုရန်နှင့် ဆောင်ရွက်ခြင်း မပြုနိုင်လျှင် နိုင်ငံတော်သို့ ပြန်လည်အပ်နှံသွားရန် လမ်းညွှန် ထားပါကြောင်း။

တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့များ၏ ပြန်ကြားချက် အရ ရုပ်ရှင်ပြသခြင်း လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရန် စည်းကမ်း သတ်မှတ်ချက်ပါ ရုပ်ရှင်ရုံ ၉၄ ရုံ အနက် ရုပ်ရှင်ပြသလျက်ရှိသော ရုပ်ရှင်ရုံ ၂၅ ရုံတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကြောင့် ခေတ္တရပ်နားထား ပြီး ရုပ်ရှင်ပြသခြင်း လုပ်ငန်း သတ်မှတ်ချက်ပါ ရုပ်ရှင်ရုံ ၆၉ ရုံ ရှိရာ တည်ဆောက် ဆဲ ရုပ်ရှင်ရုံ ၁၀ ရုံ၊ ပြန်လည် ဆောက်လုပ်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိ သည့် ရုပ်ရှင်ရုံ ၁၆ ရုံ၊ ရုပ်ရှင်ပြသ ခြင်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် အစီ အစဉ် မရှိသေးသည့် ရုပ်ရှင်ရုံ ၄၃ ရုံ တို့ဖြစ်သည်ကို တွေ့ရပါ ကြောင်း။

ရုပ်ရှင် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး သည် အရေးကြီးသည့် ကဏ္ဍ တစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ တိုင်းပြည်၊ လူမျိုးတို့၏ ယဉ်ကျေးမှု စရိုက် လက္ခဏာများကို နိုင်ငံတကာသို့ အနုပညာနှင့် ထိုးဖောက် ဝင်ရောက်မှုသည် အောင်မြင်သည့် နည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယနေ့ နိုင်ငံတကာ ရုပ်ရှင် ဇာတ်ကားများ ရိုက်ကူးပြသမှု ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲများတွင် ပါရှိ သည့် ဖော်ပြချက်များအရ ငြင်းပယ်၍မရသည့် အချက်ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ရုပ်ရှင် ထုတ်လုပ်သူများ၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ

မှုမှ ဝင်ငွေပြန်လည်ရရှိရန်အတွက် ပြည်တွင်း ရုံတင်ပြသနိုင်မည့် ရုပ်ရှင်ရုံများ ပေါ်ထွန်းလာရေး သည့်လည်း အရေးပါသည့် အခန်း ကဏ္ဍတစ်ခု ဖြစ်ပါကြောင်း။

အများဆုံးရုံတင်ပြသနိုင်ခဲ့

မိမိတို့ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် လည်း Digital ရုပ်ရှင်ရုံများ ပေါ်ပေါက်ရေး အဆင့်မြှင့်ရုပ်ရှင် ဇာတ်ကားများ ထွက်ရှိလာရေး နယ်ပယ်အလိုက် လုပ်ငန်းရှင်များ၊ အနုပညာပန်တီးသူများနှင့် ညှိနှိုင်း ပေါင်းစပ် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် အတွက် ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ရုပ်ရှင်ရုံ/ ပိတ်ကား (၂၉/၃၈) ရှိခဲ့ရာမှ ၂၀၂၁ ခုနှစ်တွင် ရုပ်ရှင်ရုံ/ ပိတ်ကား (၁၉၆/၂၂၁) အထိ တိုးတက်လာ သကဲ့သို့ ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား ထုတ် လုပ်မှုပိုင်းအနေဖြင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ် တွင် ၁၅ ကား ရှိခဲ့ရာ မှ ၂၀၁၉ ခုနှစ်တွင် ၉၈ ကားအထိ တိုးမြှင့် ထုတ်လုပ်နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ လုပ်ငန်း ပြောင်းရွှေ့ပြုခဲ့သည့် ရုပ်ရှင်ရုံဝယ်ယူထားသူအချို့သည် ရုပ်ရှင်လုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်လာသူ များ ရှိလာခဲ့ပါကြောင်း၊ ရုံတင် ပြသမှုအပိုင်းအနေဖြင့် ရုပ်ရှင်ရုံ တိုးတက်လာသည်နှင့် အမျှ ဇာတ်ကားပြသမှု မြှင့်တက်ခဲ့ရာ ၂၀၁၉ ခုနှစ်တွင် ရုံတင်ပြသနိုင် သည့် ဇာတ်ကားအရေအတွက် ၉၇ ကားအထိရှိခဲ့ပြီး ရုပ်ရှင်နှစ် ၁၀၀ အတွင်းတွင် အများဆုံး ရုံတင်ပြသနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။

မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့ (ဧပြီ ၁၇ ရက်) တွင် ရုပ်ရှင်ရုံများ ပြန်လည် ဖွင့်လှစ်ရန်အတွက် ဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ချိန်တွင် ယခင် ရုပ်ရှင်ရုံများ ပိုမိုထွက်ပေါ်လာပြီး လုပ်ငန်းရှင် တစ်ဦးချင်းစီ၏ စီးပွားရေးမှသည် လောကတစ်ခု လုံး စီးပွားရေး၊ နိုင်ငံတစ်ခုလုံး စီးပွားရေးများ လည်ပတ်စေနိုင်ပြီး နိုင်ငံတော်စီးပွားရေးဦးတည်ချက် အပေါ် တစ်ဖက်တစ်လမ်းက အထောက်အကူပြု နိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း ပြောကြား သည်။

ရှင်းလင်းတင်ပြ

ထို့နောက် နေပြည်တော် ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ လူမှု ရေးရာ ဝန်ကြီးများနှင့် ဥပဒေချုပ် တို့က ၎င်းတို့၏ တိုင်းဒေသကြီး နှင့် ပြည်နယ်အတွင်း ကြီးကြပ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ရုပ်ရှင်ရုံ အရေအတွက်၊ ရုပ်ရှင်ရုံများ၏ သမိုင်းကြောင်း၊ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည့် အစီအစဉ် များနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်း တင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရဲတင့်၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးမျိုးမြင့်မောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူ တို့က မြန်မာ့ရုပ်ရှင်လောက ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး၊ ရုပ်ရှင်ရုံများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ် ပြသနိုင်ရေး တို့နှင့်ပတ်သက်၍ အကြံပြု ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

တင်ပြချက်များအပေါ် ပြည် ထောင်စုဝန်ကြီးက ဖြည့်စွက် ဆွေးနွေးပြီး နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

ယခုအခါ အနုပညာရှင်များ အနုပညာ လုပ်ငန်းများကို ပြန်လည်လုပ်ကိုင်နိုင်ရေးအတွက် လည်းကောင်း၊ ရုပ်ရှင်လောက သားများ၏ စားဝတ်နေရေးနှင့် ဝင်ငွေရရှိရေးကို အထောက်အကူ ပြုစေရေးအတွက် လည်းကောင်း၊ ရုပ်ရှင်ရုံ လုပ်ငန်းရှင်များ၏ ရုပ်ဆိုင်းထားရသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ ပြန်လည်စတင်နိုင် ရေးအတွက် လည်းကောင်း၊ ပြည်သူလူထု စိတ်လက်ပေါ့ပါးစွာ ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားများ ပြန်လည်၍ ကြည့်ရှုအပန်းဖြေနိုင်ရန်အတွက် လည်းကောင်း ရုပ်ရှင်ရုံများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရန် စီစဉ်ဆောင် ရွက်လျက်ရှိပြီး မြန်မာနှစ်ဆန်း တစ်ရက်နေ့ (၂၀၂၂ ခုနှစ် ဧပြီ ၁၇ ရက်) တွင် ရုပ်ရှင်ရုံများ ပြန်လည် ဖွင့်လှစ်ပြသသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

(၆၂) ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကျင်းပ

နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ကျော်အတွင်း မတ်လ၌ မြန်မာနိုင်ငံသို့ မုန်တိုင်းဝင်ရောက်ခြင်းသည် ပထမဆုံးဖြစ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
(၆၂) ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော်၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်း (၆၂) ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့ အထိမ်းအမှတ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ ဖြစ်ကြသည့် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်း၊ ဦးတင်ထွဋ်ဦး၊ ဦးခင်မောင်ရီ၊ ဒေါက်တာညွန့်ဖေ၊ ဒေါက်တာသက်သက်ခိုင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

နှစ်စဉ်ကျင်းပ

အခမ်းအနားတွင် ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး တင်အောင်စန်းက ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားများကို နှစ်စဉ် မတ် ၂၃ ရက် ရောက်တိုင်း ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ယခု ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့ ဆောင်ပုဒ်မှာ “သဘာဝဘေးအန္တရာယ် လျော့ပါးရေးကြိုတင် သတိပေးမှု

နှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှုကို မြှင့်တင်ပေး” (“Early Warning and Early Action. Hydrometeorological and Climate Information for Disaster Risk Reduction”) ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုအခါ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကြောင့် မိုးလေဝသ၊ ဇလဗေဒ



နှင့် ရာသီဥတုဆိုင်ရာ အစွန်းရောက် အဖြစ်အပျက်များသည် ကမ္ဘာ့နေရာအနှံ့အပြားတွင် ပိုမိုဖြစ်ပွားလာခဲ့ရာ အထူးသဖြင့် ကျွန်းနိုင်ငံများ၊ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံ

များသည် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုဒဏ်ကို အခံရဆုံးဒေသများဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့ရာသီဥတုပြောင်းလဲလျက်ရှိသလို မြန်မာနိုင်ငံမှာလည်း သိသိသာသာခံစားနေရပါကြောင်း၊ မုတ်သုံအဝင်နေောက်ကျခြင်း၊ အထွက်စောခြင်းတို့ကြောင့် ပျမ်းမျှမုတ်သုံကာလများ တိုတောင်းလာရာ ယခင်က မုတ်သုံကာလ ၁၄၄ ရက်ရှိခဲ့ရာမှ ယခုအခါ မုတ်သုံကာလ ၁၂၁ ရက်သာရှိတော့သည့်အတွက် မုတ်သုံကာလ သုံးပတ်ကျော် လျော့နည်းခဲ့ပါကြောင်း၊

မြန်မာနိုင်ငံသို့ မုန်တိုင်းဝင်ရောက်ခြင်းသည် ပထမဆုံးဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆုချီးမြှင့်

ထို့နောက် ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသအဖွဲ့ချုပ် အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ်ဖြစ်သူ Professor Petteri Taalas ၏ သဝဏ်လွှာကို ဗီဒီယိုဖြင့် ပြသသည်။ ထို့နောက် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုဆိုင်ရာ Video Clip ကို ပြသခဲ့ပြီးနောက် ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနား ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲတွင်

ယခုလတ်တလော ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု ဖြစ်စဉ်အနေဖြင့် မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်၌ ဖြစ်ပေါ်သွားသည့် မုန်တိုင်းမှာ နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ကျော်အတွင်း မတ်လ၌

ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ ဆုရရှိသူများကို ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ဆုချီးမြှင့်ပေးအပ်ခဲ့ပြီး အခမ်းအနား

တက်ရောက်လာကြ သူများနှင့်အတူ မှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးခဲ့သည်။

စာတမ်းဖတ်ကြား

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့်အတူ ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များသည် အခမ်းအနားတွင် ခင်းကျင်းပြသထားသော မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန၏ လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရာတွင် အသုံးပြုသော ခေတ်မီပစ္စည်းကိရိယာများနှင့် မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် မိုးလေဝသ၊ ဇလဗေဒ၊ မြေငလျင် ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ စာတမ်းများကို မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများနှင့် မိတ်ဖက်ဌာနများဖြစ်သော ကျိုင်းတုံတက္ကသိုလ် (ပထဝီဝင်ဌာန)၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် (ပထဝီဝင်ဌာန)၊ လားရှိုးတက္ကသိုလ် (ဓာတုဗေဒဌာန)နှင့် နေပြည်တော်၊ စိုက်ပျိုးရေး သုတေသနဌာန (ရေဆင်း) တို့မှ စာတမ်းရှင်များက ဖတ်ကြားသည်။ ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသအဖွဲ့ကို ၁၉၅၁ ခုနှစ်မှ စတင် တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ၁၉၆၁ ခုနှစ်မှ စတင် ကျင်းပခဲ့ရာ ယနေ့တွင် (၆၂) ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘာ့မိုးလေဝသနေ့ အခမ်းအနား ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်သည်များ ခရီးစဉ်ဒေသများသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာ သွားလာနိုင်ရေး ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဌေးအောင်သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ဝန်ကြီးဌာန ကျောက်စိမ်းခန်းမ၌ နိုင်ငံတကာခရီးသွားလုပ်ငန်းများ ပြန်လည်စတင်နိုင်ရန် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခြင်းအတွက် ဗီဒီယိုကွန်ဖရင့်စနစ်ဖြင့် ကျင်းပသော ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်သည်။



အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ လည်ပတ်နိုင်ရေးအစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဌေးအောင်က နိုင်ငံတကာလေကြောင်း လိုင်းများအား ဧပြီ ၁၇ ရက်တွင် ပုံမှန်ပြန်လည်ပြေးဆွဲခွင့်ပြုတော့မည်ဖြစ်ရာ နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်သည်များ လာရောက်ကြမည်ဖြစ်၍ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ လည်ပတ်နိုင်ရေးအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ရန်ရှိသည်တို့ကို စီစဉ်ဆောင်ရွက်

ထားကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာ ခရီးသွားဧည့်သည်များ လာရောက်ရာတွင် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ လုံခြုံစိတ်ချမှု ရှိစေရန်အတွက် ဟိုတယ်များအနေဖြင့် ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းသည့် ဝန်ဆောင်မှုများပေးနိုင်ရေးအတွက် Health and Safety Protocol နှင့်အညီ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားရှိရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ပတ်သက်၍ အကြောင်းတစ်စုံတစ်ရာ ပေါ်ပေါက်

ပါက မည်သို့ဆောင်ရွက်မည်ကို ကြိုတင်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ထားရှိရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရန်လိုအပ်

ခရီးသွားဧည့်သည်များ ခရီးစဉ်ဒေသများသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာ သွားလာနိုင်ရေး၊ တည်းခိုနေထိုင်ရေးတို့အတွက် ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးရှိ ခရီးစဉ်ဒေသ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ (DMO) များအနေဖြင့်လည်း ကြိုတင်ပြင်ဆင် ဆောင်ရွက်ထားရှိရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ခရီးသွားဧည့်သည်များ လိုက်နာရမည့် ဒေသန္တရအမိန့်နှင့် ညွှန်ကြားချက်များကိုလည်း ကြိုတင်သိရှိနိုင်ရေးအတွက် ထုတ်ပြန်ထားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ခရီးသွားဧည့်သည်များ သိသင့်သိထိုက်သည့် သတင်းအချက်အလက်များကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် အသိပေးနိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ထားရှိရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးမှ ရုံးခွဲတာဝန်ခံများအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်သည်များ လာရောက်လည်ပတ်သည့်အခါ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ လည်ပတ်နိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရမည့်ကိစ္စရပ်များအား ဝိုင်းဝန်းဆွေးနွေး အကြံပြုကြရန်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီးရှိ ဟိုတယ်များ၊ တည်းခိုရပ်သာများနှင့် Quarantine ဟိုတယ်များအားလုံး ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးဆိုင်ရာ အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်များ ရယူထား

ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ခရီးသွားဧည့်သည်များကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ သတင်းအချက်အလက်များ ပေးနိုင်ရေးအတွက် Information Counter များအား စနစ်တကျဖွင့်လှစ်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနမှ ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေးဆိုင်ရာ သင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ပို့ချခဲ့ပြီးဖြစ်ရာ သင်တန်းမှ ရရှိလာသော အသိပညာဗဟုသုတများ၊ အတွေ့အကြုံများအပေါ် အခြေခံ၍ နိုင်ငံတကာခရီးသွား ဧည့်သည်များအား ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့်အခါ အဆင်ပြေချောမွေ့မှုရှိစေရန် လက်တွေ့ပြန်လည်အသုံးပြုလုပ်ကိုင်သွားကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်သည်များ လာရောက်သည့်အခါ မိမိတို့ဘက်မှ အဆင်သင့်ဖြစ်စေရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာဌာနများ၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့်ညှိနှိုင်း၍ ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆွေးနွေးတင်ပြ

ဆက်လက်၍ အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသော ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် နယ်ရုံးခွဲတာဝန်ခံများက ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားရှိရမည့် ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးတင်ပြကြပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လိုအပ်သည်များ မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန(ရန်ကုန်)သို့ လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးမှုအပိုင်းတွင် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီစစ်ဆေးနိုင်အောင် စီမံဆောင်ရွက်ရမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပါမောက္ခ ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်းသည် အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာ ခင်ဇော်၊ ကုသရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာ မြတ်ဝဏ္ဏစိုးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ လိုက်ပါလျက် ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်း၌ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မင်္ဂလာဒုံ မြို့နယ်ရှိ အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေး ဦးစီးဌာနခွဲ (ရန်ကုန်)သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးခဲ့သည်။

ရှေးဦးစွာ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာ ခင်ဇော်က အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေး ဦးစီးဌာနခွဲ (ရန်ကုန်) ဆောက်လုပ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်၊ ဖွင့်လှစ်ပြီးစီးပါက ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အစားအသောက်၊ ဆေးဝါး၊ ဆေးပစ္စည်း/အလှကုန် စစ်ဆေးခြင်းလုပ်ငန်းများ၊ ယခုလက်ရှိ ဆောင်ရွက်နေသည့် လုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးအား ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက အဆောက်အအုံအား သတ်မှတ်ချိန်အတွင်း အမြန်ပြီးစီးအောင် လုပ်ငန်းအပြီးသတ် ဆောင်ရွက် နိုင်ရေး၊ အချိန်တိုအတွင်း ဖွင့်လှစ်နိုင်အောင် တာဝန်ရှိသူများက ကြပ်ကြပ်မတ်မတ် ဆောင်ရွက်



သွားရန်၊ တန်ဖိုးကြီးမားသည့် စက်ပစ္စည်းများကို မပျက်စီးအောင် ထိန်းသိမ်းရန်နှင့် ဆောက်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းများကိုလည်း အရည်အသွေး၊ စံချိန်စံညွှန်း ပြည့်မီစေရေး အဆင့်ဆင့်ကြီးကြပ်သွားရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးမှုအပိုင်းတွင်လည်း နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ စစ်ဆေးနိုင်အောင် စီမံဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့မှသာ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းစွာဖြင့် အရည်အသွေးပြည့်မီ

ပြီး လုံခြုံစိတ်ချရသည့် အစားအသောက်၊ ဆေးဝါးနှင့် အလှကုန်ပစ္စည်းများ ပြည်သူလူထုထံသို့ နှောင့်နှေး ကြန့်ကြာမှုမရှိစေဘဲ ရောက်ရှိသုံးစွဲနိုင်မည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ပြည်သူလူထုအား အမြန်ဆုံးဝန်ဆောင်မှု ပေးနိုင်အောင် တာဝန်ရှိသူအဆင့်ဆင့်က ကြီးကြပ် သွားရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ပြောင်းရွှေ့တာဝန် ထမ်းဆောင်သည့် ဝန်ထမ်းများ နေရေး ထိုင်ရေး အဆင်ပြေမှုရှိစေရန် စီမံဆောင်ရွက်သွားရန်

လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါး များ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးသစ်စစ်ဆေးမှု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှု၊ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု၊ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ ဆောက်လုပ်ပြီးစီးမှုအခြေအနေများကို လိုက်လံ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး လိုအပ်သည်များကို လမ်းညွှန် မှာကြားခဲ့သည်။

အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီး ဌာန(ရန်ကုန်)တွင် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဓာတ်ခွဲခန်း ပါဝင်သော ရုံးအဆောက်အအုံ တစ်လုံး၊ Training center တစ်လုံး၊ အရာထမ်းအိမ်ရာ နှစ်လုံး၊ အမှုထမ်း အိမ်ရာတစ်လုံး၊ လူပျိုဆောင်နှင့် အပျိုဆောင်တို့ ပါဝင်ကာ မကြာမီအချိန်အတွင်း ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ဖွင့်လှစ်ပြီးစီးပါက သောက်ရေသန့်များတွင် ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်စေသော ဓာတ်ပစ္စည်းများ၊ အထူးဇီဝပိုးမွှားများပါဝင်မှုရှိ မရှိကို လည်းကောင်း၊ စားသုံးဆီများတွင် ကျန်းမာရေး အတွက် ဆိုးကျိုးဖြစ်စေသော အသွင်ပြောင်းအဆီ (Trans fat) ပါဝင်မှုနှုန်း၊ ငရုတ်သီးမှုန့်၊ မြေပဲ၊ ပဲအမျိုးမျိုး၊ နှမ်း၊ မြေပဲဆီနှင့် ပြောင်းနှင့်လုပ်သော မုန့်များတွင် မှို(Aflatoxin) ပါဝင်မှုကို လည်းကောင်း၊ အစားအသောက်များတွင် လူကို ဘေးဥပဒ်ဖြစ်စေ တတ်သော ဓာတ်သတ္တုများ ပါဝင်မှုကိုလည်းကောင်း၊ အစားအသောက်၊ ဆေးဝါး၊ ဆေးပစ္စည်းနှင့် အလှကုန် များအား နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ စစ်ဆေးသွားနိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

အာဆီယံအလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌ၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးကိုယ်စားလှယ် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် မြန်မာနိုင်ငံမှ ပြန်လည်ထွက်ခွာ



နေပြည်တော် မတ် ၂၃

အာဆီယံအလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌ၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးကိုယ်စားလှယ် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် နိုင်ငံခြားရေးနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ပရပ်ဆုတ်ခွန်းသည် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မှ ပြန်လည်ထွက်ခွာသည်။

အာဆီယံအလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌ၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးကိုယ်စား လှယ်အား နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်မျိုး ထွဋ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန မှ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ် ၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။ အာဆီယံအလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌ၏

မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးကိုယ်စား လှယ်သည် မတ် ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ရှိ ကုလသမဂ္ဂ အထူးအေဂျင်စီများ နှင့် လည်းကောင်း၊ ပြည်သူ့ပတ်ဝန်းကျင် ဥက္ကဋ္ဌနှင့်လည်းကောင်း သီးခြားစီ နှင့် ညနေပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ရှိ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ သံ အမတ်ကြီးများ၊ သံရုံးယာယီတာဝန် ခံများနှင့်အတူ ညစာသုံးဆောင်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်သန်းသန်းဆွေ နိုင်ငံပိုင်ဘဏ်များ၊ ပုဂ္ဂလိကဘဏ်များ၊ နိုင်ငံခြားဘဏ်ခွဲများမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

ညွှန်ကြားမှုအဖွဲ့အစည်းကို ယမန် နိုင်ငံပိုင်ဘဏ်များ၊ ပုဂ္ဂလိက ဘဏ်များ၊ နိုင်ငံခြားဘဏ်ခွဲများမှ သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ၂၀၂၁-၂၀၂၂ ခုနှစ် ခြောက်လပတ် တာဝန်ထမ်းဆောင်မှု အစည်းအဝေးတွင် ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်သန်းသန်းဆွေက ယခုလသည် ဘဏ္ဍာနှစ်ချုပ် ပိတ်လဖြစ်သည့်အတွက် နိုင်ငံ တော်မှ ရရှိမည့် ဝင်ငွေများဖြစ် သည့် အခွန်အခများအား သက်ဆိုင်ရာ အစိုးရဌာနများ၏ ငွေစာရင်းသို့ အချိန်မီရောက်ရှိ ရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မြန်မာနိုင်ငံ တော် ဗဟိုဘဏ်က ဘဏ်များ အချင်းချင်း CBM-NET မှတစ်ဆင့် Fund Transfer နည်းဖြင့်

လွှဲပြောင်းမှုများအတွက် ပမာဏ များ ကန့်သတ်ထားခြင်းမရှိပါ၍ ဘဏ်များအနေဖြင့် အခွန်ထမ်း ပြည်သူများမှ လာရောက်ပေးသွင်း သည့် အခွန်များအား သက်ဆိုင်ရာ ဘဏ်စာရင်းသို့ Fund Transfer နည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းသည့်အခါ အပြည့်အဝ ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ အကယ်၍ အခွန်ထမ်းပြည်သူများ မှ ပမာဏကြီးမားသော လွှဲပြောင်း မိမိ၏ Customer နှင့် ညှိနှိုင်း၍ လွှဲပြောင်းနိုင်ရေး ညှိနှိုင်းဆောင် ရွက်သွားရန်၊ နှစ်ချုပ်ပိတ်လဖြစ် သည့်အတွက် ဘဏ်များအနေဖြင့် မိမိဘဏ်၏ Customer များအား

နောက်ဆုံးစာရင်း ရှင်းလင်းပေး မည့် နေ့ရက်ကို ကြိုတင်အသိပေး ထားရန် မှာကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ဘဏ်များအနေ ဖြင့် PO ရောင်းချမှုများတွင် Customer များ၏ Old Account မှဖြစ်စေ၊ New Account မှဖြစ်စေ ရောင်းချပေးရန်၊ ဈေးကွက်တွင် ငွေသားယူစာရင်းပြောင်း၍ PO ဝယ်ယူခြင်းများ၊ ရာခိုင်နှုန်းယူ၍ ငွေသား လဲလှယ်ခြင်းများနှင့် ပတ်သတ်၍ ရွှေနှင့် ငွေကြေး ဈေးကွက် စောင့်ကြည့် ထိန်းသိမ်း၊ ကြပ်မတ်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီမှ ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း မှာကြားခဲ့ပြီး ဘဏ်များ မှလည်း ၎င်းတို့ဆောင်ရွက်ချက် များကို ပြန်လည်ဆွေးနွေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ပူတာအိုခရိုင်၌ (၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ အထိမ်းအမှတ်အကြို စာအုပ်စာစောင်ပြပွဲ ကျင်းပ

ပူတာအို မတ် ၂၃

ကချင်ပြည်နယ် ပူတာအိုခရိုင်၌ မတ် ၂၇ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် (၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့အထိမ်းအမှတ်အကြိုအဖြစ် စာအုပ် စာစောင်ပြပွဲ ပြုသခြင်းကို ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းမှစတင်၍ ပူတာအို ခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန လူထုအခြေပြု ဗဟိုဌာန ခန်းမ၌ ပြုသလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ စာအုပ်ပြပွဲတွင် လူငယ်ရေးရာစာစောင်များ၊ တိုင်းရင်းသားရေးရာ၊ မြန်မာရေးရာ စသည့်အများပြည်သူ့ဗဟုသုတရရှိစေမည့် သုတရသ စာအုပ်များ၊ ဝတ္ထု၊ ကဗျာ၊ ကာတွန်းနှင့် ပုံပြင်စာအုပ်များ စုံစုံလင်လင် ပြသထားလျက်ရှိရာ ကျောင်းသူ ကျောင်းသားများနှင့် စာပေဝါသနာရှင် များက လာရောက်ကြည့်ရှုလေ့လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါစာအုပ်စာစောင်ပြသမှုများကို မတ် ၂၇ ရက်အထိ နေ့စဉ် နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအထိ ပြသသွားမည်ဖြစ်ရာ စာပေဝါသနာရှင် များနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသူ မည်သူမဆိုလာရောက်ကြည့်ရှုလေ့လာနိုင် ကြောင်း သိရသည်။ ဖုန်ကန်(ပူတာအို)

နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့၊ နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိသာသနာ့တက္ကသိုလ်များ အုပ်ချုပ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့ (၁/၂၀၂၂)အစည်းအဝေးကျင်းပ

ရန်ကုန် မတ် ၂၃

နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့၊ နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိသာသနာ့တက္ကသိုလ်များ အုပ်ချုပ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့ (၁/၂၀၂၂) အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီက ရန်ကုန်မြို့၊ ကမ္ဘာအေးကုန်းမြေ နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိသာသနာ့တက္ကသိုလ် ဘွဲ့နှင်းသင်တန်းမဏ္ဍိက ကျင်းပသည်။ (ယာပုံ)



ဩဝါဒကထာ မြွက်ကြား အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌဆရာတော်၊ သာသနာ့တက္ကသိုလ်များ အုပ်ချုပ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တစန္ဒနာသာရက ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးရှိ နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိသာသနာ့တက္ကသိုလ်ကြီးများ တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်မှာ နှစ်ပေါင်း ၃၅ နှစ်ရှိပြီ ယနေ့အထိ ရှင်သန်ရပ်တည် တိုးတက်နေခြင်းမှာ ဆရာဒကာဘက်နှစ်ခုလုံးမှ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ၏ မိမိကျရာတာဝန်ကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြ၍ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိဘ ဆရာသမားတို့၏ အဆုံးအမဩဝါဒကို ခံယူနိုင်ခဲ့ကြသည့် သားသမီးတပည့်တို့သာ လူ့လောကအလယ်၌ မျက်နှာမငယ် တင့်တင့်တယ်တယ် နေနိုင်သကဲ့သို့ ယခုတက္ကသိုလ်ကြီးများသည်လည်း ဆရာနှင့်တူသည့် သံဃာတော်အရှင်မြတ်များ၊ မိဘနှင့်တူသည့် ဒကာများ၏ ဓမ္မဝိနယနှင့် လျော်ညီသည့် အဆုံးအမအထောက်အပံ့များကို ခံယူ

ရရှိနေကြ၍သာ ယခုလိုအခြေအနေအထိ ရပ်တည်ရှင်သန်နေနိုင်ကြခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ တက္ကသိုလ်ကြီးများ၏ ရည်မှန်းချက်အရ အကျင့်သိက္ခာ မြင့်မားစေခြင်းကို အလေးပေးဖော်ပြထားသကဲ့သို့ လက်တွေ့လိုက်နာကျင့်သုံးမှု အပိုင်းမှာလည်း မချို့ယွင်းကြစေရန် အထူးကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်သင့်ပါကြောင်း၊ “ပညာရှိ သတိဖြစ်ခဲ့မို့” သတိပေးတိုက်တွန်းပါကြောင်း ဩဝါဒကထာ မြွက်ကြားသည်။
ယင်းနောက် သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအေးထွန်းက သာသနာရေးဆိုင်ရာများ လျှောက်ထားသည်။
ဆက်လက်၍ တက္ကသိုလ်များအုပ်ချုပ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး၊ သာသနာတော် ထွန်းကားပြန်ပွားရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က တက္ကသိုလ်များ အုပ်ချုပ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့၏ (၁/၂၀၂၂) အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် ဆောင်ရွက်ချက်များကိုလည်းကောင်း၊ တက္ကသိုလ်

များ ဗဟိုပညာရေးအဖွဲ့ (၁/၂၀၂၂) အစည်းအဝေး တင်ပြချက်များကိုလည်းကောင်း လျှောက်ထားသည်။
ထို့နောက် တက်ရောက်လာသည့် ဆရာတော်များနှင့် ပညာရှင်လူပုဂ္ဂိုလ်များက တက္ကသိုလ်များအုပ်ချုပ်ရေးဗဟိုအဖွဲ့ (၁/၂၀၂၂)နှင့် ပတ်သက်သည့် ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေး၍ ဆုံးဖြတ်ချက်(၄) ရပ်ကို ချမှတ်အတည်ပြုခဲ့ပြီး သဘာပတိဆရာတော်က နိဂုံးချုပ်ဩဝါဒကထာ မြွက်ကြားသည်။
ဆက်ကပ်လှူဒါန်း
ယင်းနောက်အစည်းအဝေးကို “ဗုဒ္ဓသာသနံ စိရံ တိဋ္ဌတု” သုံးကြိမ် ရွတ်ဆိုဆုတောင်း၍ ရုပ်သိမ်းပြီး အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာသည့် ဆရာတော်များအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။
သတင်းစဉ်



ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန မိသားစုများက ဆွမ်းဆန်တော် လှူဒါန်း

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန တပ်ဖွဲ့ဝင်/ဝန်ထမ်း အရာထမ်း၊ အမှုထမ်း မိသားစုများက မြို့နယ်အသီးသီးရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများသို့ ဆွမ်းဆန်တော်များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်းကို ဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်။
ထိုသို့ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယနေ့တွင် ကချင်ပြည်နယ် မိုးကောင်းမြို့နယ်ရှိ မဟာတိလောကာ ရာမပရိယတ္တိစာသင်တိုက်သို့ လည်းကောင်း၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့နယ်ရှိ ဧယျဝတီ စာသင်တိုက်သို့ လည်းကောင်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဖြူးမြို့နယ်ရှိ သီရိမင်္ဂလာ ရွှေကျင်တောင် ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်သို့ လည်းကောင်း၊ မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နယ်ရှိ ဆုတောင်းပြည့်မြစေတီကျောင်းတိုက်သို့လည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရန်ကင်းမြို့နယ်ရှိ ပဉ္စနိကာယ သာသနာ့ဗိမာန်ကျောင်းတိုက်သို့လည်းကောင်း ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအတွက် ဆွမ်းဆန်တော်များကို တာဝန်ရှိသူများက သွားရောက် ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှု ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းဇေသည် နံနက်ပိုင်းတွင် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်မြို့ အာဆီယံလမ်းမကြီး AH 112 ဖြစ်သည့် ထားဝယ် - မြိတ် လမ်းပေါ်ရှိ ကျွဲကူး - ကျောက်ဖျာ တံတား ရှင်းလင်းဆောင်သို့ ရောက်ရှိရာ ရေလယ်တိုင် M-6 ပြင်ဆင် ထိန်းသိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းနှင့် P 1 မှ M 5 ကြား Plate Girder ငါးခန်း ဆေးသုတ်ခြင်းလုပ်ငန်းများ အပိုင်းလိုက် ဆောင်ရွက်နေမှုကို တာဝန်ရှိသူက ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ဒုတိယဝန်ကြီးက တံတားတစ်ခုလုံး၏ Foundation ကြိုခိုင်မှု၊ Water Level ထိ ချဉ်းကပ်တံတားနှင့် ပင်မရေလည်တိုင် Bored Pile များ၏ Lower Water Level ထိ ရေငုပ်စမ်းသပ်စစ်ချက်ရယူဆောင်ရွက်ရန်၊ P 1 မှ M 5 ကြား Plate Girder များ၏ သံချေးစား ပျက်စီးမှုများအား သတ်မှတ်ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားပြီး ကျွဲကူး - ကျောက်ဖျာ တံတားပေါ်သို့ လှည့်လည် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ (အောက်ပုံ)
မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် မြိတ်ပြည်သူ့ဆေးရုံ တိုးချဲ့သုံးထပ်ဆောင်သို့ ရောက်ရှိပြီး လက်ရှိဆောင်ရွက်ဆဲဖြစ်သည့် လုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး၊ စံချိန်စံညွှန်းပြည့်မီရေး၊ လက်ရာ သေသပ်ကောင်းမွန်ရေး၊ သတ်မှတ်ချိန် ပြီးစီးရေးတို့အား အလေးထား ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားသည်။
ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် မြိတ်ပြည်သူ့ဆေးရုံ သုံးထပ် တိုးချဲ့ဆောင် လှည့်လည်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးသည်။
ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် မြိတ်မြို့လမ်းဦးစီးဌာန၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး (မြို့ပြ)ရုံးတွင် အဆောက်အဦဦးစီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန၊ တံတားဦးစီးဌာန၊ မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ကျေးလက်လမ်း ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန စသည့် ဦးစီးဌာန ငါးခုတို့မှ ဝန်ထမ်းများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။ တွေ့ဆုံပွဲတွင် တက်ရောက်သူများက ဆွေးနွေးတင်ပြရာ ဒုတိယဝန်ကြီးက ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်အပေါ် သစ္စာစောင့်သိရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံဝန်ထမ်းဥပဒေ၊ ဝန်ထမ်းကျင့်ဝတ်၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းအတိုင်း လိုက်နာနေထိုင်ကြရန်နှင့် ဝန်ထမ်းတိုင်းသည် ပါတီနိုင်ငံရေးကင်းရှင်းရန် တို့အား အလေးထားလိုက်နာကြရန် မှာကြားပြီး ဦးစီးဌာနအလိုက် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များမှ ဝန်ထမ်းရေးရာ ကိစ္စများနှင့် ပတ်သက်၍ လိုအပ်သည်များ ဆွေးနွေး ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



ပြည်ပနိုင်ငံများမှ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသည့် မြန်မာနိုင်ငံသားများကို နယ်စပ်ဂိတ်အသီးသီးတွင် လက်ခံလျက်ရှိ

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
ပြည်ပနိုင်ငံများမှ ဝင်ရောက်လာသည့် မြန်မာနိုင်ငံသားများကို နယ်စပ်ဂိတ်အသီးသီးတွင် လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ယနေ့တွင် ကချင်ပြည်နယ် မြဝတီမြို့သို့ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသူ အမျိုးသား ၁၃၆ ဦး၊ အမျိုးသမီး ၆၄ ဦး စစ်ဆေးပေးခြင်း၊ Quarantine ဝင်ရောက်ရမည့် အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းများ ပြုလုပ်ပေးခြင်း၊ ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာန၏ ညွှန်ကြားချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားခြင်းတို့ကို စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်ပေးပြီး တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက လိုအပ်သည်များ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြသည်။
ထို့နောက် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့များက စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးသည့် ခရီးသည်တင် မော်တော်ယာဉ်များ တွေ့ရှိသူများအား သက်ဆိုင်ရာနေရာများတွင် သီးသန့်ထားရှိ၍ လိုအပ်သည့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာများနှင့် အုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို အဆင်ပြေချောမွေ့အောင် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

၂၀၂၁-၂၀၂၂ ပညာသင်နှစ် အခြေခံပညာအထက်တန်းအဆင့် အဋ္ဌမတန်း (Grade-9) စာမေးပွဲဖြေဆိုသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ ပျော်ရွှင်မှုမြင်ကွင်း

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်များ၌ ၂၀၂၁-၂၀၂၂ ပညာသင်နှစ် အခြေခံပညာကျောင်းများတွင် ပညာသင်ကြားနေကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ စာမေးပွဲများကို မတ် ၁၇ ရက်မှ ၂၃ ရက်အထိ ကျင်းပရာ အလယ်တန်းအဆင့် အဋ္ဌမတန်း (Grade-9) စာမေးပွဲကို အေးချမ်းစွာဖြေဆိုကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ စာမေးပွဲဖြေဆိုမှုအပြီး ပျော်ရွှင်နေကြသည့်မြင်ကွင်းများကို စုစည်းဖော်ပြလိုက်ပါသည်။ စာတည်းအဖွဲ့



ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်ဖြူမြို့နယ်။

ဓာတ်ပုံ-တင်ထွန်းဦး(ပြန်/ဆက်)



ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သဲကုန်းမြို့နယ်။

ဓာတ်ပုံ-(ပြန်/ဆက်)



မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့နယ်။

ဓာတ်ပုံ-ခင်စန်းမြင့်(ပြန်/ဆက်)



ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပေါင်းတည်မြို့နယ်။

ဓာတ်ပုံ-(ပြန်/ဆက်)



ရမ်းပြည်နယ် မိုင်းဆတ်ခရိုင် မိုင်းခတ်မြို့နယ်။

ဓာတ်ပုံ-(ပြန်/ဆက်)



ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်မြို့နယ်။

ဓာတ်ပုံ-ကိုဆက်(ပြန်/ဆက်)



ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်။

ဓာတ်ပုံ-မျိုးသီဟ(ပြန်/ဆက်)



မွန်ပြည်နယ် သံဖြူဇရပ်မြို့နယ်။

ဓာတ်ပုံ-အေးအေးမွန်(ပြန်/ဆက်)



စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မော်လိုက်မြို့နယ်။

ဓာတ်ပုံ-မော်လိုက်သားလေး

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် လေဆင်နှာမောင်းတိုက်ခတ်မှု တစ်ဦးသေဆုံးပြီး ၂၀ ကျော် ဒဏ်ရာရရှိ

ဝါရှင်တန် မတ် ၂၃

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု တက္ကဆက်နှင့် အိုကလာဟိုးမားပြည်နယ် နေရာအနှံ့အပြား၌ မတ် ၂၁ ရက် ညနေပိုင်းက လေဆင်နှာမောင်းဝင်ရောက်တိုက်ခတ်ခဲ့ရာ အနည်းဆုံး တစ်ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး လူ ၂၀ ကျော် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာအာဏာပိုင်များက မတ် ၂၂ ရက်က ပြောကြားလိုက်သည်။

မုန်တိုင်းအဖျက်လမ်းကြောင်းသည် မတ် ၂၂ ရက် က လူဝီစီယာနားနှင့် မစ္စစ္စပီပြည်နယ်များကို ရွေ့လျားလာခဲ့သည်။ တက္ကဆက်ပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း ဂရေဆမ်စီရင်စုရှိ ရှာပတ်ရှော့တွင် အသက် (၇၃) နှစ် အရွယ်အမျိုးသမီးတစ်ဦး သေဆုံးခဲ့သည်။ ဂရေဆမ် စီရင်စု အရေးပေါ်စီမံခန့်ခွဲရေး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဆရာ ဆိုမားစ်က ဒဏ်ရာရရှိသူ ၁၀ ဦးကို ဒေသ ဆေးရုံများသို့ တင်ပို့ခဲ့ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ကနဦးသတင်းထုတ်ပြန်ဖော်ပြချက်များအရ တက်ဖီ မာကန် တက္ကဆက်ဘက်ပိုင်း၊ အိုကလာဟိုးမားရှိ ကင်းစတန်၊ မာရှယ်စီရင်စုတောင်ပိုင်း ဒေသများ တွင် အိမ်အတော်များများ ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မာရှယ်စီရင်စု အရေးပေါ်စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့က လေဆင်နှာမောင်းကြောင့် ဒေသတွင်းလျှပ်စစ်မီးများ ပြတ်တောက်ခဲ့ကြောင်းနှင့် သေဆုံးသူမည်မျှ

ရှိကြောင်းမသိရသေးသော်လည်း လူအတော်များများ ကို ဒေသဆေးရုံများသို့ ပို့ဆောင်ခဲ့ရကြောင်း နယူး ဘရနစ်ဆဲလ်လင်းသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။ ပထမလေဆင် နှာမောင်းသည် မတ် ၂၁ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၄ နာရီက တက္ကဆက်မြောက်ပိုင်း ဂျက်စ်ဘိုရှိကို ဝင်ရောက်တိုက်ခတ်ခဲ့ရာ မူလတန်းကျောင်း တစ်ကျောင်း၊ အထက်တန်းကျောင်းတစ်ကျောင်း၊ တိရစ္ဆာန်နားခိုရာနေရာတစ်ခုနှင့် အိမ် ၆၀ မှ ၈၀ အထိ ပျက်စီးခဲ့သည်။ လေဆင်နှာမောင်းသည် နှစ်ပိုင် ကျယ် ပျက်စီးမှုလမ်းကြောင်းတစ်ခု ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ရာ ၎င်းလမ်းကြောင်းအတွင်းရှိ အရာဝတ္ထုမှန်သမျှ ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နောက်ထပ် လေဆင်နှာမောင်းတစ်ခုသည် အော်စတင်ဆင်ခြေဖုံး ရောင်းရော့ခံကို ဝင်ရောက် တိုက်ခတ်ခဲ့ကြောင်းနှင့် လေဆင်နှာမောင်းတိုက်ခတ် ရာလမ်းကြောင်းတစ်လျှောက် သက်ရှိ သက်မဲ့ အရာ



အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု တက္ကဆက်အလယ်ပိုင်းတွင် လေဆင်နှာမောင်းတိုက်ခတ်ပြီးနောက် သစ်ပင် များ အမြစ်လှန်လဲကျနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

ဝတ္ထုအတော်များများပျက်စီးခဲ့သည်။ ပြင်းထန်သည့် မိုးလေဝသ သတင်းလှိုင်းတစ်ခုတွင် ဖော်ပြထား မိုးလေဝသအခြေအနေများ သီတင်းပတ်အလယ် သည်။ လောက်အထိ ဆက်လက်ဖြစ်ပွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆင်ဟွာ

ခရီးသွားကဏ္ဍမြှင့်တင်ရန် နိုင်ငံခြားသားဝင်ရောက်ခွင့်ကန့်သတ်ချက် ဖိလစ်ပိုင် ပြေလျော့

မနီလာ မတ် ၂၃

ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတ ရိုဒရီဂို ဒူတာတေး က နိုင်ငံတကာခရီးသွားကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ရန်၊ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံ မှုကို မြှင့်တင်ရန်နှင့် ခရီးသွား ကဏ္ဍ အလုပ်အကိုင်များကို ပြန်လည်ရှင်သန်ရန် နိုင်ငံခြား သား ဝင်ရောက်ခွင့်ဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်များအား ပြေလျော့ ပေးရန် အမိန့်တစ်ရပ် ထုတ်ပြန် ခဲ့သည်။ မတ် ၂၃ ရက်က လက်မှတ် ထိုးခဲ့သော ဒူတာတေး၏ အမိန့် တစ်ရပ်တွင် နိုင်ငံတကာခရီးသွား လာရာတွင် လိုအပ်ချက်များကို ပြေလျော့ပေးရန် အစိုးရကို တိုက်တွန်းကြောင်း ဖော်ပြပါရှိ သည်။ အဆိုပါတိုက်တွန်းချက်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုး ထားသည့် နိုင်ငံခြားသား ခရီး သွားများအတွက် ကွာရန်တင်း ကင်းလွတ်ခွင့်လည်း ပါဝင်သည်။ ထို့အပြင် ပြည်တွင်းခရီးသွား



ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတ ရိုဒရီဂို ဒူတာတေး

ကဏ္ဍတိုးမြှင့်ရန် ပြည်တွင်းခရီး အကောင်အထည် ဖော်ရန်နှင့် သွားကန့်သတ်ချက်များကိုလည်း စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးမှု လမ်းကြောင်း ပြေလျော့ပေးရန် အမိန့် ပေါ်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိရေး ထုတ်ပြန်ထားသည်။ အစိုးရ၏ ဆောင်ရွက်ချက်များကို လုပ် စီးပွားရေးပြန်လည်နာလန်ထူရေး ဆောင်ရန် ဒူတာတေးက အလေး အစီအစဉ်အများကို ချိန်ညှိ အနက်တိုက်တွန်းခဲ့သည်။

လက်ရှိ စီးပွားရေးအကျိုး အမြတ်ရရှိရန်၊ စီးပွားရေးနာလန် ထူရေးနှင့်သက်ဆိုင်သည့် မူဝါဒ များကို ချမှတ်အကောင်အထည် ဖော်ရန် အရေးပေါ်လိုအပ်လျက် ရှိကြောင်း၊ ကပ်ရောဂါကြောင့် ကာလရှည်ကြာ ဆိုးကျိုးသက် ရောက်မှုများကို ကျဉ်းမြောင်းစေ ရန်နှင့် နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးရေးများကို ပြန်လည်ရရှိအောင် လုပ်ဆောင် သွားရန်လိုကြောင်း ဒူတာတေး၏ ထုတ်ပြန်ချက်တွင် ရေးသား ဖော်ပြခဲ့သည်။ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်က စတင်ဖြစ်ပွားခဲ့သော ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါသည် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ ၏စီးပွားရေးကို ဆိုးရွားစွာ ထိခိုက် စေခဲ့ပြီး အလုပ်အကိုင်များ၊ ထုတ် လုပ်ရေးပိုင်းများကို များစွာ ရိုက် ခတ်ခဲ့ပြီး ဝင်ငွေများလည်း လျော့ နည်းသွားခဲ့ကာ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း အတော်များများ ပိတ်ပစ်ခဲ့ရသည် အထိ ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ဆင်ဟွာ

ကိုဗစ်-၁၉ အလုံပိတ်ကန့်သတ်ချက်ဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းတချို့ကို တောင်အာဖရိကသမ္မတ ပြေလျော့ပေး

ဂျိုဟန်နာဘူဂျ် မတ် ၂၃

မကြာသေးမီရက်များက ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ဖြစ်ပွားမှုကျဆင်းလာသည့် အတွက် တောင်အာဖရိကသမ္မတ ဆိုင်ရယ် ရာမာဖိုးဆာက ကိုဗစ်-၁၉ အလုံပိတ်ကန့်သတ်ချက်ဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းတချို့ကို ပြေလျော့ပေး လိုက်ကြောင်း မတ် ၂၂ ရက်ညပိုင်းက ကြေညာလိုက်သည်။ အမျိုးသားကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်စီမံကွပ်ကဲရေးကောင်စီက ညှိနှိုင်းတိုင်ပင် ချက်နှင့် ထောက်ခံချက်များကို အခြေခံထားသည့် အဆင့် ၁ သတိပေး ချက်၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအနေဖြင့် အစိုးရအဖွဲ့သည် ကိုဗစ်-၁၉ ကန့်သတ်ချက်တချို့ကို ဖယ်ရှားပေးရန် ဆုံးဖြတ်ချက်ချခဲ့သည်။ သမ္မတ ၏အဆိုအရ လူစုလူဝေးကန့်သတ်ချက်များကို ပြောင်းလဲပေးထားပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုးထားပြီးကြောင်း သက်သေပြနိုင်ခြင်း သို့မဟုတ် ၇၂ နာရီအတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ စစ်ဆေးထားသူများကို အဆောက် အအုံထဲတွင် အနည်းဆုံး လူ ၅၀ အထိ လက်ခံနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ ဈာပနအခမ်းအနားများတွင် လူ ၁၀၀ မှ ၂၀၀ အထိခွင့်ပြုပေးထားကြောင်း ရာမာဖိုးဆာက ပြောသည်။ နိုင်ငံတကာ ခရီးသွားများသည် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုး ထားကြောင်း သက်သေ သို့မဟုတ် တောင်အာဖရိကသို့ ဝင်ရောက်ခြင်း မပြုမီ ၇၂ နာရီအတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ကင်းရှင်းကြောင်း စစ်ဆေးထားရ မည်ဖြစ်သည်။ ဆင်ဟွာ

အိမ်ဖြူတော်ပြန်ကြားရေးတာဝန်နှင့် အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဟောင်းတို့ ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ဖြစ်ပွား

ဝါရှင်တန် မတ် ၂၃

အမေရိကန် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဟောင်း ဟီလာရီကလင်တန်သည် အပျော့စား ကိုဗစ်-



အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဟောင်း ဟီလာရီ ကလင်တန်

၁၉ ကူးစက်ဖြစ်ပွားနေကြောင်း မတ် ၂၂ ရက် ညနေပိုင်းက ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ မိမိတွင် ကိုဗစ်-၁၉ အပျော့စားကူးစက် ဖြစ်ပွားနေသော်လည်း နေထိုင်ကောင်းကြောင်း အသက် (၇၄)နှစ်အရွယ်ရှိ ဟီလာရီကလင်တန် က တွစ်တာတွင် ရေးသားဖော်ပြခဲ့သည်။ ၎င်းအနေဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးခဲ့ကြောင်းလည်း ထပ်လောင်းပြောကြား ခဲ့သည်။

၎င်း၏ခင်ပွန်း အမေရိကန်သမ္မတဟောင်း ဘီလ်ကလင်တန်သည် မတ် ၂၂ ရက်က ကိုရို နာဗိုင်းရပ်စ်ကူးစက်ဖြစ်ပွားခြင်းမရှိကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိခဲ့ပြီး နေကောင်းကျန်းမာ လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အသက် (၇၅) နှစ်ရှိ ဘီလ်ကလင်တန်က မိမိတို့မိသားစုဝင်များ ကျန်းကျန်းမာမာ ဖြစ်

သည်အထိ သီးသန့်နေထိုင်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း ရေးသားခဲ့သည်။ အိမ်ဖြူတော် ပြန်ကြားရေးတာဝန်ခံ ဂျန်ဆာကီက လအနည်းငယ်အတွင်း ဒုတိယ အကြိမ် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ဖြစ်ပွားနေကြောင်း ကြေညာပြီးနောက် ဟီလာရီကလင်တန်က တွစ်တာတွင် ထိုသို့ရေးသားဖော်ပြခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်။

ကာကွယ်ဆေးကို ကျေးဇူးတင်ကြောင်း နှင့် မိမိတွင် ကိုဗစ်-၁၉ အပျော့စားကူးစက်ဖြစ် ပွားမှုသာရှိကြောင်း ဆာကီက ကြေညာချက် တွင် ထုတ်ပြန်ဖော်ပြခဲ့သည်။ အမေရိကန် သမ္မတ ဂျိုးဘိုင်ဒန်သည် မတ် ၂၂ ရက်က ပီစီအာရ်နည်းဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ စစ်ဆေး စစ်ဆေး ခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ကင်းစင်ကြောင်း စစ်ဆေး တွေ့ရှိခဲ့သည်။ ဆင်ဟွာ

ဂျပန်ဆိပ်ကမ်း၌ သင်္ဘောများဖြင့် ကုန်စည်သယ်ယူ ပို့ဆောင်ခြင်းဆိုင်ရာ နှုန်းထားများကို မြှင့်တင်တော့မည်

တိုကျို မတ် ၂၃

ဂျပန်ဆိပ်ကမ်း၌ သင်္ဘောများဖြင့် ကုန်စည်သယ်ယူပို့ဆောင်ခြင်း ဆိုင်ရာ နှုန်းထားများကို မြှင့်တင်တော့မည်ဖြစ်သည်။ ဇွန် ၁ ရက်မှစပြီး ၃၀ ကီလိုဂရမ်အထိ အလေးချိန်ရှိသည့် အထုပ်များအတွက် အပိုဆောင်းငွေကြေးများကို ပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်း ကုမ္ပဏီက အဆို အမာပြောကြားသည်။ အမေရိကန်သို့ တင်ပို့ရာတွင် အပိုကြေး ၁ ကီလိုဂရမ်လျှင် ခြောက်ဒေါ်လာကျော်ပေးရမည်ဖြစ်ပြီး ဥရောပ၊ ကျွန်းစုနိုင်ငံများနှင့် အရှေ့အလယ်ပိုင်းအတွက် ၁ ကီလိုဂရမ်လျှင် လေးဒေါ်လာ ပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်သည်။

ဂျပန်ဆိပ်ကမ်းက အမြန်ချော့ပို့များအတွက်လည်း အပိုကြေးများကို ပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဇွန်လနှောင်းပိုင်းတွင် စတင်ကောက်ခံ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါသည် ကမ္ဘာ တစ်ဝန်း ကုန်စည်ပို့ဆောင်မှုများကို လျော့ကျစေခဲ့ပြီး ယင်းက သယ်ယူပို့ဆောင်မှုစရိတ်စကများကို ကြီးမြင့်စေခဲ့ကြောင်း အဆိုပါ ကုမ္ပဏီက ပြောသည်။ အင်န်အိတ်ချီကေ

(၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုသောအားဖြင့် ပျဉ်းမနားမြို့နယ်အတွင်း STAR MART အရောင်းဆိုင်ဖွင့်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

(၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုသောအားဖြင့် မြန်မာစီးပွားရေးကော်ပိုရေးရှင်း STAR MART အရောင်းဆိုင်ဖွင့်ပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပျဉ်းမနားမြို့နယ် အောင်ချမ်းသာ (၁) ရပ်ကွက် ရွာကောက် ရန်ကုန်-မန္တလေးလမ်းအနီးရှိ အဆိုပါအရောင်းဆိုင်၌ ကျင်းပရာ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်ဇော်ဟိန်း၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဗိုလ်မှူးကြီး မင်းနောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အခမ်းအနားကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး (ယာပုံ) STAR MARTအရောင်းဆိုင်အတွင်း ခင်းကျင်းပြသထားသော စားသောက်ကုန်၊ လူသုံးကုန်နှင့် အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးရာ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက အဆိုပါအရောင်းဆိုင် ဆိုင်ဖွင့်လှစ်ခြင်း ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းအရောင်းဆိုင်တွင် ဆန်၊ သကြား၊ ဆီသွတ် ဘူးမျိုးစုံ၊ ဒဂုံအဖျော်ယမကာ ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ထုတ်ကုန်များ၊ ရွှေဖိနပ်အသင့်ဖျော် လက်ဖက်ရည် ထုပ်၊ နန်းမြိုင်ကော်ဖီ၊ နေပြည်တော်သောက်ရေသန့်၊ SUN မှိုမှုန့် စသည့်စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းများ၊ DENTOMECH သွားတိုက်နှင့် သွားတိုက်ဆေး၊

အုန်းသားဆီ၊ အုန်းဆန်မှုန့်တုံး စသည့်လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ၊ အိမ်ရိုက်သံအမျိုးမျိုး၊ သွပ်ဆူးကြိုးခွေ၊ သွပ်ဆူးကြိုးလိပ်၊ ဘိုးနပ်ဝါရာ၊ ကြွတ်ဆိပ်ဘိလပ်မြေနှင့် ဆင်နှစ်ကောင် အမှတ်တံဆိပ်ဘိလပ်မြေ စသည့် အိမ်ဆောက်ပစ္စည်းများ၊ TRI-STAR အမှတ်တံဆိပ် တာယာဆိုင်မျိုးစုံ၊ SIGMA အမှတ်တံဆိပ် မီးကြိုးဆိုင်မျိုးစုံ၊ CNC 3D Machine အသုံးပြု၍ ထုတ်လုပ်ထားသော ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်နှင့် မာဘယ်လ်အချောထည် ပစ္စည်းများ၊ Mytel နှင့် MECTEL Sim ကတ်နှင့် ငွေဖြည့်ကတ်အမျိုးမျိုး၊ ဖန်ထည်ပစ္စည်းများ၊ အောက်ဆီဂျင်နှင့် Need Me အမှတ်တံဆိပ် မီးသတ်ဆေးဘူးများ၊ ကျန်းမာရေးသုံးပစ္စည်းများဖြစ်သော STAR Mask နှင့် တစ်ခါသုံး ဆေးထိုးအပ်အမျိုးမျိုး၊



Smart အမှတ်တံဆိပ်ရုပ်အင်္ကျီအမျိုးမျိုး၊ အခြား အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများနှင့် လက်ဆောင်ပစ္စည်း ခြင်းများကို ဝယ်ယူရရှိနိုင်သည့်အပြင် မြန်မာ့ဗိုလ်ဘိုင်း ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုဖြင့် ငွေဖြည့်၊ ငွေလွှဲခြင်းများကို ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီး တစ်နေရာတည်းတွင် တစ်စု တစ်စည်းတည်းဖြင့် ဈေးနှုန်းသက်သာစွာ ဝယ်ယူ ရရှိနိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိကြောင်း သတင်း ရရှိသည်။ သတင်းစဉ်

လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်း အားပျော့ပျက်ပြယ်ပြီး အစိမ်းရောင်အဆင့် သတ်မှတ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

ယနေ့ ညနေ ၅ နာရီခွဲတိုင်းထွာချက်များအရ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းလှမြို့အနီးမှ ရွှေလျားခဲသော လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်းသည် အားပျော့ပျက်ပြယ်သွားခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသဖြင့် အစိမ်းရောင်အဆင့်ဟု သတ်မှတ်သည်။ ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်တွင် တိမ်အသင့်အတင့်မှ တိမ်ထူ ထပ်နေပြီး ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တွင် တိမ်အနည်းငယ်မှ တိမ်အသင့် အတင့် ဖြစ်ထွန်းနေသည်။

နေပြည်တော်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအောက်ပိုင်း၊ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ် တို့တွင်နေရာအနှံ့အပြား၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊

ကချင်ပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာ စိပ်စိပ်နှင့် ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကျကျ မိုးထစ်ချုန်းရွာပြီး မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး တို့တွင် ဒေသအလိုက်နှင့် နေပြည်တော်၊ ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ရခိုင် ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်၍ မိုးကြိုးနိုင်သည်။ ရွာရန်ရာနှုန်း ၈၀ ဖြစ်သည်။

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေမှာ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် တစ်ခါတစ်ရံ မိုးသက် လေပြင်းများကျရောက်ပြီး လှိုင်းအသင့်အတင့်မှ လှိုင်းကြီးနိုင်သည်။ မိုးသက်လေပြင်းကျစဉ် ရေပြင်/မြေပြင်လေသည် တစ်နာရီလျှင် မိုင်

၃၀ မှ ၃၅ မိုင်အထိ တိုက်ခတ်နိုင်သည်။ လှိုင်းအမြင့်မှာ မြန်မာ့ ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် ခုနစ် ပေမှ ကိုးပေခန့် ရှိနိုင်သည်။

မနက်ဖြန်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ နေပြည်တော်၊ စစ်ကိုင်း တိုင်းဒေသကြီး အောက်ပိုင်း၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်း ဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ် တို့တွင် နေရာစိပ်စိပ်မှ နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချုန်းရွာနိုင် သည်။

မိုး/လေ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဗဟိုအဖွဲ့မှ ကြေညာထားသည့် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ထောက်ပံ့နေသူများနှင့် အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များကို ကျူးလွန်သူများအား ပြစ်ဒဏ်အသီးသီးချမှတ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြောက် ဥက္ကလာပမြို့နယ် ဝဇီရာ(၈)လမ်း နေ ဇော်လင်းထွန်း (ခ) ဇွဲကို (ခ) ဒီမွန် (ဘ) ဦးကျော်လွင်သည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံ တော် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက် ရေးဗဟိုအဖွဲ့၏ အမိန့်ကြော်ငြာ စာအမှတ်(၂/၂၀၂၁)ဖြင့် အကြမ်း ဖက်အုပ်စုများအဖြစ် သတ်မှတ် ကြေညာထားသည့် အဖွဲ့အစည်း များနှင့် ဆက်သွယ်ခြင်း၊ မြောက် ဥက္ကလာပမြို့နယ် (ဃ)ရပ်ကွက် နွယ်နီ(၃)လမ်းနေ အထက်တန်း ပြဆရာမတစ်ဦးနှင့် ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ် အမှတ်(၆) ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးကို လုပ်ကြံသတ်ဖြတ်ရာတွင် ပါဝင် ခြင်း၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ် (၄၁)တိုးချဲ့ရပ်ကွက်ရှိ လုံခြုံရေးရဲကင်းစခန်းနှင့် အမှတ် (၃၇)ရပ်ကွက် တပင်ရွှေထီးလမ်းရှိ EPC ရုံးတို့အား လက်ပစ်ဗုံးဖြင့်

ဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်ရာတွင် ပါဝင် ခြင်းတို့ကြောင့် စစ်အုပ်ချုပ်ရေး (Martial Law) စစ်ခုံရုံးဖွဲ့၍ စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အကြမ်းဖက်မှု တိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၅၀(ဈ) အရ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ မတ် ၂၂ ရက်တွင် ၎င်းအား “ထောင်ဒဏ်တစ်သက်” ပြစ်ဒဏ် အမိန့်ချမှတ်လိုက်ကြောင်း သိရှိရ သည်။

အလားတူ ၂၀၂၁ ခုနှစ် မတ် ၁၅ ရက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသ ကြီး ဘိုကလေးမြို့နယ် စိန်ဟိုင်း ကျေးရွာနေ နွယ်ထွန်း (ခ) လွယ်ထွန်း (ခ) ညူးဝိမလ (ဘ) ဦးမြင့်ဦးသည် လှိုင်သာယာ (အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ် အမှတ်(၈) ရပ်ကွက် အောင်ရတနာလမ်းနေ အပြစ်မဲ့ပြည်သူ နှစ်ဦးကို သတင်း ပေး၊ ဒလန်ဟုစွပ်စွဲ၍ မီးရှို့၊ ရိုက်နှက် သတ်ဖြတ်ခြင်းကြောင့် စစ်အုပ်ချုပ်ရေး (Martial Law) စစ်ခုံရုံးဖွဲ့၍ စစ်ဆေးမှုများဆောင်



ဇော်လင်းထွန်း (ခ) ဇွဲကို (ခ) ဒီမွန်

ရွက်ခွဲရာ ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၃၀၂ (၂)၊ ၁၁၄ အရ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ မတ် ၂၂ ရက်တွင် ၎င်းအား “အလုပ်ကြမ်းနှင့် ထောင်ဒဏ်(၂၀) နှစ်” အမိန့်ချမှတ်လိုက်ကြောင်း သိရှိရသည်။

ထို့အပြင် ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလတွင် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး လှိုင်သာယာ(အနောက် ပိုင်း)မြို့နယ်နှင့် လှိုင်သာယာ (အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်နေ ဖြိုးကျော် ဇင် (ခ) ကိုဖြိုး (ဘ) ဦးအောင်



နွယ်ထွန်း (ခ) လွယ်ထွန်း (ခ) ညူးဝိမလ

ကျော်စိုး၊ ကောင်းမြတ် (ခ) စောကောင်းမြတ် (ခ) ဖြိုးမောင် မောင် (ဘ)ဦးရဲမြင့်ထွန်း၊ ကိုကို (ဘ)ဦးတင်မောင်နှင့် ဝင်းကို(ဘ) ဦးဝင်းကျော်တို့ လေးဦးသည် လှိုင်သာယာ(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ် အမှတ်(၇)ရပ်ကွက် တေးဥယျာဉ် (၃)လမ်း ပါရမီဆေးခန်းရှိ သူနာပြု ဆရာမကြီးတစ်ဦးကို သေနတ်ဖြင့် ပိုင်းဝန်းလုပ်ကြံသတ်ဖြတ်ခဲ့ခြင်း ကြောင့် စစ်အုပ်ချုပ်ရေး(Martial Law)စစ်ခုံရုံးဖွဲ့၍ စစ်ဆေးမှုများ



ကောင်းမြတ် (ခ)စောကောင်း မြတ် (ခ) ဖြိုးမောင်မောင်

ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ရာဇသတ်ကြီး ဥပဒေပုဒ်မ ၃၀၂(၁) (ခ)/၃၄ အရ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ မတ် ၂၂ ရက်တွင် ၎င်းတို့အား “သေဒဏ်” အမိန့် ချမှတ်လိုက်ကြောင်း သိရှိရသည်။

အဆိုပါ ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ခံရသူ များအနက်မှ ထွက်ပြေးလွတ် မြောက်နေသူများအား ၎င်းနှင့် မြောက်နေသူများအား ၎င်းနှင့် ဥပဒေပုဒ်မ-၈၇၊ ၈၈ အရ ဖမ်းဝရမ်းထုတ်ဆင့်ရန် အမိန့် ချမှတ်ခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။



ဖြိုးကျော်ဇင် (ခ) ကိုဖြိုး

စစ်အုပ်ချုပ်ရေးအမိန့် ထုတ် ပြန် ကြေညာထားသည့် မြို့နယ် များအတွင်း စစ်ခုံရုံးဖြင့် စစ်ဆေး မည့်ပြစ်မှုဆိုင်ရာ ၂၃ မျိုးကိုလည်း ပူးတွဲထုတ်ပြန်ထားကြောင်းနှင့် အဆိုပါ ပြစ်မှုများကို ဖောက်ဖျက် ကျူးလွန်ပါက စစ်ခုံရုံးဖွဲ့၍ စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ကာ ထိထိရောက်ရောက် မြန်မြန် ဆန်ဆန် အရေးယူဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်

ကိုဗစ် - ၁၉ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး သတင်းအချက်အလက်နှင့် အသိပညာပေး

ကြာသပတေး၊ မတ် ၂၅၊ ၂၀၂၂

မတ် ၂၃ ရက် ည ၈ နာရီ ထုတ်ပြန်ချက်အရ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် ၂၆၇ ဦး တွေ့ရှိ

ထပ်မံသေဆုံးသူ တစ်ဦးရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ သေဆုံးသူစုစုပေါင်း ၁၉၄၂ ဦးရှိ

(၂၃-၃-၂၀၂၂) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နိုင်ငံအတွင်း ကူးစက်ဖြစ်ပွားနေသော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ကုသ၊ ထိန်းချုပ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ အောင်မြင်နိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့လူထုအနေဖြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ထုတ်ပြန်ထားသော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေးဆိုင်ရာ စည်းကမ်းများကို စနစ်တကျ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှုခံယူခြင်းအား အထူးဂရုပြုပေးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန် လိုအပ်ပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ သံသယလူနာများ၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့ခဲ့သူများနှင့် အသွားအလာ ကန့်သတ်ထားရှိသူများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ရှိ၊ မရှိ ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်စစ်ဆေးခြင်းအား ပုံမှန်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပြီး (၂၂-၃-၂၀၂၂) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီမှ (၂၃-၃-၂၀၂၂) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲမူနာစုစုပေါင်း (၁၆,၈၄၂) ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် (၂၆၇) ဦး တွေ့ရှိရပါသည်။ ထို့ကြောင့် ယနေ့အတွက် ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၁.၅၉) ရာခိုင်နှုန်း ရှိပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ယနေ့အထိ ဓာတ်ခွဲမူနာစုစုပေါင်း (၇,၅၄၈,၆၃၈) ခုအား စစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း (၆၀၉,၉၁၅) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။

ယနေ့တွင် ဆေးရုံဆင်းခွင့်ရရှိသူ (၅၆၂) ဦး ဖြစ်သဖြင့် ယနေ့အထိ စုစုပေါင်း (၅၆၆,၃၅၃) ဦး ဆေးရုံမှ ဆင်းခွင့်ရရှိပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် ထပ်မံသေဆုံးသူ (၁) ဦးရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ သေဆုံးသူစုစုပေါင်း (၁၉,၄၂၈) ဦး ရှိပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေးအတွက် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေးကို ဦးတည်အုပ်စုများသတ်မှတ်၍ ထိုးနှံပေးလျက်ရှိရာ (၂၂-၃-၂၀၂၂) ရက်နေ့အထိ လူဦးရေ စုစုပေါင်း (၂၆,၀၀၀,၇၀၀) ဦးအား ထိုးနှံပေးပြီးဖြစ်၍ ကာကွယ်ဆေးနှစ်ကြိမ်အပြည့် ထိုးနှံပြီးစီးသူ (၂၁,၇၀၁,၈၄၂) ဦးနှင့် ပထမအကြိမ်ထိုးနှံပြီးစီးသူ (၄,၂၉၈,၈၅၈) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ (၂၂-၃-၂၀၂၂) ရက်နေ့အထိ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးအကြိမ်ရေ စုစုပေါင်း (၄၇,၇၀၂,၅၄၂) ကြိမ် ထိုးနှံပြီးဖြစ်ပါသည်။

ဓာတ်ခွဲခန်းများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်များတွင် ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်မှုအခြေအနေ (၂၃-၃-၂၀၂၂) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ဓာတ်ခွဲခန်းအမည်	စစ်ဆေးခဲ့သည့် ဓာတ်ခွဲမူနာစုစုပေါင်း	ပိုးတွေ့ လူနာသစ်
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဓာတ်ခွဲခန်းများ	(၉၀၈) ခု	(၇၅) ဦး
နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ ဆေးရုံများတွင် GeneXpert စက်များဖြင့် ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်မှုအခြေအနေ	(၁၀၀) ခု	(၁၇) ဦး
ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ် (၁) တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင် ၁၀၀၀)	(၃၃၁) ခု	(၆) ဦး
နေပြည်တော်၊ အမှတ် (၂) တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင် ၁၀၀၀)	(၅၈) ခု	(၅) ဦး
ပုဂ္ဂလိကဆေးရုံနှင့် ဓာတ်ခွဲခန်းများ	(၁၈၉၄) ခု	(၁၇) ဦး

နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ ဆေးရုံများတွင် COVID-19 Rapid Antigen Diagnostic Test စစ်ဆေးမှုအခြေအနေ	(၁၆၂၈) ခု	(၂၈) ဦး
နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနများတွင် COVID-19 Rapid Antigen Diagnostic Test စစ်ဆေးမှုအခြေအနေ	(၁၁,၉၂၂) ခု	(၁၁၉) ဦး
စုစုပေါင်း	(၁၆,၈၄၂) ခု	(၂၆၇) ဦး

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှုအခြေအနေ (၂၂-၃-၂၀၂၂) ရက်နေ့

ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှု	အရေအတွက်
ပထမအကြိမ်ထိုးနှံပြီး လူဦးရေ	(၄,၂၉၈,၈၅၈) ဦး
ကာကွယ်ဆေး (၂)ကြိမ်အပြည့် ထိုးနှံပြီး လူဦးရေ	(၂၁,၇၀၁,၈၄၂) ဦး
ပထမအကြိမ်ထိုးနှံပြီး လူဦးရေနှင့် (၂)ကြိမ်အပြည့်ထိုးနှံပြီး လူဦးရေစုစုပေါင်း	(၂၆,၀၀၀,၇၀၀) ဦး
စုစုပေါင်းထိုးနှံပြီးသော ကာကွယ်ဆေးအကြိမ်ပေါင်း (Vaccine Doses)	(၄၇,၇၀၂,၅၄၂) ကြိမ်

- ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ကုသရေးလုပ်ငန်းများကို ဘက်ပေါင်းစုံမှ အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ရောဂါဖြစ်ပွား/သေဆုံးမှုများအား မျက်ခြည်မပြတ် လေ့လာစောင့်ကြည့်လျက်ရှိပါသည်။
- နိုင်ငံတကာတွင် သုတေသနပြုလေ့လာချက်များအရလည်း ကာကွယ်ဆေးအကြိမ်ပြည့် ထိုးနှံမှု ခံယူထားခြင်းအားဖြင့် ရောဂါဝင်ရောက်ကူးစက်နိုင်မှုကို ၅ ဆ အထက်၊ ရောဂါကြောင့် ဆေးရုံ တက်ရောက်မှုကို ၁၀ ဆ အထက်၊ ရောဂါကြောင့်သေဆုံးမှုကို ၁၀ ဆ အထက် လျော့ချနိုင် သည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။
- မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကြောင့် သေဆုံးမှုများကို လေ့လာသုံးသပ်ကြည့်ရာတွင် ကာကွယ်ဆေး အကြိမ်ပြည့်ထိုးနှံမှုခံယူထားခြင်းဖြင့် ရောဂါကြောင့် သေဆုံးမှုကို ၇ ဆခန့်အထိ လျော့ချနိုင်သည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။
- သို့ဖြစ်ပါ၍ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ထိန်းချုပ် ကုသရာတွင် ရေရှည်အတွက် အကောင်းဆုံး နည်းလမ်းမှာ ရည်မှန်းဦးတည်အုပ်စုများအားလုံး ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေးကို အကြိမ် ပြည့် မပျက်မကွက် ထိုးနှံမှုခံယူထားခြင်းပင် ဖြစ်ပါသည်။
- ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကျေးလက်ဒေသနှင့် ဝေးလံခက်ခဲဒေသများတွင် နေထိုင်သည့် မိဘပြည်သူများ အပါအဝင် မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မှ မကျန်ရစ်စေဘဲ အသက် ၁၈ နှစ်နှင့် အထက် မိဘပြည်သူများနှင့် အသက် ၁၂ နှစ်မှ အသက် ၁၈ နှစ်အထိ အခြေခံပညာ ကျောင်းသူ/ ကျောင်းသားများအပါအဝင် ဦးတည်အုပ်စုအားလုံးကို ရာနှုန်းပြည့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ် ဆေးအကြိမ်ပြည့်ထိုးနှံပေးနိုင်ရေးကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင် အလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါ၍ ကာကွယ်ဆေးမထိုးနှံရသေးသော မိဘပြည်သူများအနေဖြင့် နီးစပ်ရာကျန်းမာရေးဌာနများ၊ ကျေးရွာ/ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများနှင့် ဆက်သွယ်ပြီး ဦးတည်အုပ်စုအားလုံး ရာနှုန်းပြည့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး အကြိမ်ပြည့်ထိုးနှံပြီးစီးရေးကို အလေးထား၍ တက်ကြွစွာ ပူးပေါင်းပါဝင်ကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
- ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ တရားဝင် အင်တာနက်စာမျက်နှာ www.moh.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

၂၃-၃-၂၀၂၂ ရက်၊ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြစ်ပွားမှု အများဆုံး ၁၀ နိုင်ငံ၏ အခြေအနေ

စဉ်	နိုင်ငံ	ဓာတ်ခွဲအတည်ပြု လူနာ စုစုပေါင်း	ရောဂါပိုး ကင်းစင်သွားသူ	သေဆုံးသူဦးရေ စုစုပေါင်း
၁။	အမေရိကန်	၈၁၄၇၆၂၆၉	၆၃၄၅၀၆၂၆	၉၉၉၇၉၂
၂။	အိန္ဒိယ	၄၃၀၁၂၇၄၉	၄၂၄၇၃၀၅၇	၅၁၆၆၃၆
၃။	ဘရာဇီး	၂၉၆၈၃၆၈၆	၂၈၂၈၆၈၀၈	၆၅၇၇၇၃
၄။	ပြင်သစ်	၂၄၃၄၂၁၁၆	၂၂၆၉၉၂၁	၁၄၁၂၁၈
၅။	ဗြိတိန်	၂၀၄၁၃၇၃၁	၁၈၇၀၀၀၈၂	၁၆၃၉၉
၆။	ဂျာမနီ	၁၉၁၃၄၅၈၃	၁၅၁၂၁၀၀	၁၂၇၈၆၅
၇။	ရုရှား	၁၇၆၆၄၆၂၁	၁၆၄၁၇၄၂၂	၃၆၅၈၀၂
၈။	တူရကီ	၁၄၇၂၆၂၇၆	၁၄၃၆၄၉၅၅	၉၇၄၃၇
၉။	အီတလီ	၁၃၉၉၂၀၉၂	၁၂၆၃၃၃၈၄	၁၅၈၀၀၁
၁၀။	စပိန်	၁၁၃၇၈၇၈၄	၁၀၇၀၇၁၆၉	၁၀၂၀၅၃

၂၃-၃-၂၀၂၂ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

နိုင်ငံ	ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ	ရောဂါပိုး ကင်းစင်သွားသူ	ပိုးတွေ့သေဆုံး လူနာ
ဗီယက်နမ်	၈၃၃၈၉၁၄	၄၄၆၈၈၀၅	၄၂၀၁၄
အင်ဒိုနီးရှား	၅၉၈၁၀၂၂	၅၆၅၈၂၃၈	၁၅၄၂၂၁
မလေးရှား	၄၀၃၂၄၃၅	၃၇၄၅၂၂၉	၃၄၅၃၅
ဖိလစ်ပိုင်	၃၆၇၅၃၈၄	၃၅၇၂၂၂၄	၅၈၅၆၃
ထိုင်း	၃၄၂၃၉၅၆	၃၁၆၂၃၃၁	၂၄၅၀၀
စင်ကာပူ	၁၀၃၅၇၂၁	၁၀၀၀၀၂၇	၁၂၁၄
မြန်မာ	၆၀၉၉၁၅	၅၆၆၃၇၅	၁၉၄၂၈
လာအို	၁၅၉၀၄၇	၁၅၁၁၆၃	၆၅၂
ကမ္ဘောဒီးယား	၁၃၅၂၂၂	၁၃၁၁၆၁	၃၀၅၂
ဘရူနိုင်း	၁၂၈၃၀၆	၁၁၇၀၆၁	၁၉၉

ခိုင်မြဲတဲ့မူဝါဒ၊ နွေးထွေးတဲ့စိတ်ဓာတ်နဲ့ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု

ဝင်းဇေယျာထွန်း

ယနေ့ကမ္ဘာပေါ်မှာ နိုင်ငံတွေအချင်းချင်း ဒေသအလိုက်သော်လည်းကောင်း၊ မူဝါဒအရသော်လည်းကောင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်တဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များစွာဟာ အသွင်သဏ္ဍာန်အမျိုးမျိုးနဲ့ ရှိနေကြပါတယ်။ ဒါဟာ နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု (Multilateralism) ရဲ့ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံတွေဟာ ဘာဖြစ်လို့ အခုလို အစုအဖွဲ့အလိုက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြတာလဲဆိုတာ သိသင့်တဲ့မေးခွန်းတစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။

နိုင်ငံတွေနဲ့လူသားတွေရဲ့ သဘောသဘာဝဟာ နေရာတော်တော်များများ ဆင်တူမှုရှိပါတယ်။ လူဟာတစ်ဦးတည်းတစ်ယောက်တည်းနေလို့မရဘဲ အသိုင်းအဝိုင်းနဲ့နေမှ အဆင်ပြေသလို နိုင်ငံတွေဟာလည်း တစ်နိုင်တည်းနေလို့မရပါဘူး။ အသိုင်းအဝိုင်းဆိုတာလိုအပ်ပါတယ်။ ဘာလို့လဲဆိုတော့ လူတစ်ယောက်တည်း အရာအားလုံးမတတ်ကျွမ်းနိုင်ပါဘူး။ အခြားသူတွေရဲ့ အကူအညီလိုပါတယ်။ နိုင်ငံတွေလည်း ဒီအတိုင်းပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအနေနဲ့ ပြည်သူတွေအတွက် အေးချမ်းဖွံ့ဖြိုးစည်ပင်တဲ့ လူ့ဘောင်ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခုကို တည်ထောင်ပေးဖို့ဆိုရင် အရင်းအမြစ်များစွာလိုအပ်ပါတယ်။ အချို့အရင်းအမြစ်တွေကို နိုင်ငံအတွင်းမှာမရှိတဲ့ အရင်းအမြစ်တွေ၊ အကူအညီတွေ၊ နည်းပညာတွေကိုတော့ အခြားနိုင်ငံတွေဆီကရယူဖို့လိုလားပါတယ်။ ဒါ့အပြင် အချို့သောကိစ္စရပ်တွေ၊ အခက်အခဲတွေဟာ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံတည်းဖြေရှင်းလို့ မရပါဘူး။ နိုင်ငံအများက အစုအဖွဲ့နဲ့ဖြေရှင်းမှ အောင်မြင်နိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဥပမာအားဖြင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုတိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်း၊ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော် မှုခင်းနှိမ်နင်းရေးလုပ်ငန်း၊ မူးယစ်ဆေးဝါးနှိမ်နင်းမှုလုပ်ငန်း၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းမှုလုပ်ငန်း အစရှိသည်ဖြင့် ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုအချက်တွေကြောင့် အခုလိုနိုင်ငံအစုအဖွဲ့အလိုက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်တဲ့ နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်တွေ ပေါ်ပေါက်လာခြင်း ဖြစ်ပါတယ်။

မဲခေါင်-လန်ချန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု
မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ မဲခေါင်ဒေသတွင်းမှာရှိတဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များစွာထဲက တစ်ခုဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် မဲခေါင်မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသနယ်အစုအဖွဲ့က



ဒီးယား၊ တရုတ်၊ လာအို၊ မြန်မာ၊ ထိုင်းနဲ့ ဗီယက်နမ် နိုင်ငံတို့ပါဝင်ပါတယ်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ်လ ၂၃ ရက်နေ့မှာ စတင်တည်ထောင်ခဲ့တာဖြစ်လို့ အခုနှစ်ဆိုရင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု သက်တမ်းခြောက်နှစ် ပြည့်ပြီ ဖြစ်ပါတယ်။ အခြားသော ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်တွေနဲ့ နှိုင်းယှဉ်ရင်တော့ သက်တမ်းအနုငယ်ဆုံး လုပ်ငန်းစဉ်လို့ပြောလို့ရပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အချိန်တိုအတွင်းမှာ လျင်မြန်တဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအရှိန်အဟုန်ကို ရရှိခဲ့ပြီး ဒေသတွင်း ပြည်သူများအတွက် လက်တွေ့အကျိုးရှိစေတဲ့ အောင်မြင်မှုတွေကိုရရှိအောင် စွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့တယ် ဆိုတာကိုတော့ ဘယ်သူကမှ မငြင်းနိုင်ပါဘူး။

မဲခေါင်-လန်ချန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုရဲ့ အောင်မြင်မှုများ

နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များရဲ့ အောင်မြင်မှုကို လက်ဆုပ်လက်ကိုင်ပြနိုင်တဲ့ ရလဒ်တွေနဲ့ တိုင်းတာလေ့ရှိပါတယ်။ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ ဖွဲ့စည်းမှုပိုင်းမှာဆိုရင် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေး၊ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးအဆင့်အစည်းအဝေး၊ လုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းအဝေးအစရှိတဲ့ အဆင့်ဆင့်သော လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာစင်တာများ ထူထောင်နိုင်ခဲ့တဲ့ အပြင် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံစီမှာလည်း လုပ်ငန်းများ အနီးကပ်အကောင်အထည်ဖော်မယ့် အတွင်းရေးမှူးရုံး/ ပူးပေါင်းညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့များ ဖွဲ့စည်းထားပြီးဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့် အခုလိုလုပ်ငန်းအကောင်

အထည်ဖော်မှုများကို လျင်မြန်ထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အထူးရန်ပုံငွေတစ်ရပ်ကို အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၃၀၀ နဲ့ တည်ထောင်ထားရှိပါတယ်။ ဒီရန်ပုံငွေကို တရုတ်နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံတည်းက မတည်ထူထောင်ထားတာဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများကတင်ပြလာတဲ့ အသေးစားနဲ့ အလတ်စား စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရာမှာ အသုံးပြုပါတယ်။ ဒီအချက်များဟာ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအနေနဲ့ လက်ရှိအချိန်မှာ ရရှိနေတဲ့ အရည်အသွေးပိုင်းဆိုင်ရာအညွှန်းကိန်း (Qualitative Index) များ ဖြစ်ပါတယ်။

နိုင်ငံတကာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေရဲ့ လုပ်ငန်းအောင်မြင်မှုကို တိုင်းတာနိုင်တဲ့ အခြားအချက်က အရေအတွက်ပိုင်းဆိုင်ရာအညွှန်းကိန်း ဖြစ်ပါတယ်။ မဲခေါင်-လန်ချန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ ခြောက်နှစ်တာ အချိန်တိုကာလအတွင်း အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ ခြောက်နိုင်ငံမှာ စီမံကိန်းပေါင်း ၅၄၅ ခုကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီကိန်းဂဏန်းတွေဟာ ဒေသတွင်းမှာရှိတဲ့ ဘယ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်ကမှ လိုက်လို့မမီတဲ့အချက်တွေ ဖြစ်ပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံဟာ ၂၀၁၇ ခုနှစ်ကစလို့ ယနေ့အထိ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အထူးရန်ပုံငွေအောက်က အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၂ ဒသမ ၄ သန်း တန်ဖိုးရှိ စီမံကိန်းစုစုပေါင်း ၇၃ ခု ရရှိအကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိပါတယ်။ ထင်ရှားတဲ့ စီမံကိန်းတစ်ခုပါဆိုရင် ၂၀၂၁ ခုနှစ်မှာ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနကရရှိခဲ့တဲ့ “ဇီဝလုံခြုံမှု အဆင့်(၃) ရှိတဲ့ ဓာတ်ခွဲခန်း (Bio safety Level-3 Laboratory project)” တည်ဆောက်ရေးစီမံကိန်းဖြစ်ပါတယ်။ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄ ဒသမ ၅ သန်းခန့်တန်ဖိုးရှိတဲ့ ဒီဓာတ်ခွဲခန်းကြီးတည်ဆောက်ပြီးစီးပြီးရင် မြန်မာနိုင်ငံမှာမှီတင်းနေထိုင်ကြတဲ့ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတွေကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုတွေ ပိုမိုပေးအပ်သွားနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု
ဘာလို့အခုလိုအောင်မြင်ခဲ့သလဲ အကျိုးတရားတိုင်းရဲ့ နောက်ကွယ်မှာ အကြောင်းတရားတွေရှိပါတယ်။ အောင်မြင်မှုဆိုတာ မှန်ကန်တဲ့ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှုမရှိဘဲ မရနိုင်ပါဘူး။ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို အချိန်တိုအတွင်း အောင်မြင်အောင်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့တဲ့ အဓိကအချက်ကြီးတွေ ရှိပါတယ်။

မူဝါဒ(၇)ရပ်

ပထမအချက်က လုပ်ငန်းစဉ်အပေါ် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေရဲ့ ယုံကြည်မှုပါ။ ၂၀၁၆ ခုနှစ် မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ် စတင်တည်ထောင်စဉ်မှာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းတွေမှာ အခြေခံရမယ့် မူဝါဒ(၇) ရပ်ကို ချမှတ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီမူဝါဒတွေကို ၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ်လ ၂၃ ရက်နေ့မှာကျင်းပတဲ့ ပထမအကြိမ် မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးက ထုတ်ပြန်တဲ့ “စန်းယကြေညာစာတမ်း” မှာ အတိအလင်း ဖော်ပြသတ်မှတ်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ယင်းမူဝါဒများကတော့ တူညီဆန္ဒ (Consensus)၊ ညီတူညီမျှရှိမှု (Equality)၊ အပြန်အလှန် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မှု (Mutual consultation and coordination)၊ မိမိ ဆန္ဒအလျောက်ပါဝင်မှု (Voluntarism)၊ စုပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှု (Common contribution)၊ အကျိုးအမြတ်များမျှဝေခံစားမှု (Shared benefits)၊ ကုလသမဂ္ဂပဋိညာဉ်စာတမ်းနှင့် နိုင်ငံတကာဥပဒေများကို လေးစားမှု (Respect for the United Nations Charter and international laws)တို့ပဲ ဖြစ်ကြပါတယ်။ ဒီမူဝါဒတွေဟာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်အောင်မြင်မှုအတွက် အလွန်အရေးပါပါတယ်။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်အပေါ် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေရဲ့ ယုံကြည်မှုရရှိအောင် ဒီမူဝါဒတွေက ထိန်းကျောင်းဆောင်ရွက်ပေးနေလို့ ဖြစ်ပါတယ်။

ဒီမူဝါဒတွေကို သေသေချာချာ သုံးသပ်ကြည့်မယ်ဆိုရင် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေရဲ့ အချုပ်အခြာအာဏာကို အပြည့်အဝလေးစားတဲ့အပြင် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေကို အချုပ်အခြာအာဏာပိုင် နိုင်ငံပိသစွာ လွတ်လပ်စွာ ဆုံးဖြတ်ပိုင်ခွင့်အပြည့်အဝပေးထားတာကိုလည်း တွေ့မြင်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

နောက်အချက်တစ်ခုက မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမှာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ ခြောက်နိုင်ငံလုံးရဲ့ တူညီဆန္ဒ (consensus) မပါဘဲ ဘယ်လို ဆုံးဖြတ်ချက်ကိုမှ မချပါဘူး။ ဒါဟာ နိုင်ငံတကာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမှာ သိပ်ကိုအရေးကြီးပြီး အလွန်လက်တွေ့ကျတဲ့မူဝါဒဖြစ်ပါတယ်။ ဥပမာ ပြောရရင် လုပ်ငန်းတစ်ခုဟာ အချို့သော နိုင်ငံတွေအတွက် အဆင်ပြေပြီး အချို့သောနိုင်ငံတွေအတွက် အဆင်မပြေတဲ့အခြေအနေမျိုးဟာ နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမှာ ဖြစ်လေ့ဖြစ်ထိုက်တဲ့ အခြေအနေတစ်ရပ်ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနေရာမှာအရေးကြီးတာက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်အနေနဲ့ ဘယ်လို ကိုင်တွယ်ဆောင်ရွက်လဲဆိုတာ ဖြစ်ပါတယ်။ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမှာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ ခြောက်နိုင်ငံအနက် တစ်နိုင်ငံသဘောမတူရင် အဲဒီလုပ်ငန်းကိုမဆောင်ရွက်ပါဘူး။ အဲဒီဆုံးဖြတ်ချက်ကို မချမှတ်ပါဘူး။ သဘောမတူတဲ့ နိုင်ငံကိုလည်း အုပ်စုဖွဲ့အနိုင်ကျင့်တာ၊ ဖိအားပေးတာတွေ မရှိပါဘူး။ ဒီလိုဖြစ်အောင် အထက်မှာ တင်ပြခဲ့တဲ့ မူဝါဒ(၇)ရပ်က ထိန်းသိမ်းထားပါတယ်။

ဒါ့အပြင် လက်တွေ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာမှာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများရဲ့ ပြည်တွင်းဥပဒေတွေကို လေးစားလိုက်နာရမယ် ဆိုတဲ့အချက်ကိုလည်း အလေးထား ထည့်သွင်းဆောင်ရွက်လာခဲ့ပါတယ်။ ဒီအချက်ဟာ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို နိုင်ငံတကာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအသိုင်းအဝိုင်းမှာ တစ်ထူထူးခြားစေတဲ့အချက်လည်းဖြစ်ပါတယ်။ စာမျက်နှာ ၁၇ သို့

- မဲခေါင်-လန်ချန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ ခြောက်နှစ်တာ အချိန်တိုကာလအတွင်း အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ ခြောက်နိုင်ငံမှာ စီမံကိန်းပေါင်း ၅၄၅ ခု ကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ခဲ့
- မြန်မာနိုင်ငံဟာ ၂၀၁၇ ခုနှစ်ကစလို့ ယနေ့အထိ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အထူးရန်ပုံငွေအောက်က အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၂၂ ဒသမ ၄ သန်း တန်ဖိုးရှိ စီမံကိန်းစုစုပေါင်း ၇၃ ခု ရရှိ အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိ

ရုပ်ရှင်ရုံများအား ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဧပြီလ ၁၇ ရက်နေ့(မြန်မာနှစ်ဆန်း ၁ ရက်နေ့)တွင် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြသသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာချက်

Coronavirus Disease 2019 (COVID-19) သည် ကမ္ဘာအနှံ့ ကူးစက်ပြန့်ပွားနိုင်သည့် ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါ ဖြစ်ကြောင်း ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ်တွင် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (WHO) က သတ်မှတ်ကြေညာခဲ့သည့်အတွက် COVID-19 ကူးစက်ပြန့်ပွားမှုသည် လူစုလူဝေးများမှတစ်ဆင့် လျင်မြန်စွာ ဖြစ်ပေါ်နိုင်သောကြောင့် ပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေးကို အလေးပေးရေးရှာဖွေအားပေးခြင်းဖြင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များရှိ ရုပ်ရှင်ရုံ များတွင် ရုပ်ရှင်ပြသခြင်းများအား ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ မတ်လ(၁၆) ရက်နေ့မှ စတင်၍ ရုပ်ဆိုင်ထားရန် အသိပေးကြေညာခဲ့ဖူးဖြစ်ပါသည်။

ယခုအခါ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြစ်ပွားမှု အခြေအနေများအပေါ် သုံးသပ်ချက်များအရ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ်တွေ့ရှိမှု၊ ပိုးတွေ့မှုနှုန်းနှင့် သေဆုံးမှုနှုန်းတို့မှာ သိသာစွာ ကျဆင်းလာ ကြောင်း တွေ့ရှိရပါသဖြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်တားဆီးရေးဆိုင်ရာ အစီအမံများနှင့်အညီ ပြုစုထားသည့် “ရုပ်ရှင်ပြသရာတွင် လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့် စံပြုသတ်မှတ်ချက် (Standard Operating Procedures-SOP)” နှင့်အညီ လိုက်နာကျင့်သုံးဆောင်ရွက်ပြီး ပထမအဆင့် ပြသရန် လျာထားသည့် ရုပ်ရှင်ရုံ (၆၀) ခန့်ကို ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ (၁၇) ရက်နေ့ (မြန်မာနှစ်ဆန်း ၁ ရက်နေ့) တွင် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြသသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန (၂၃-၃-၂၀၂၂ ရက်နေ့)

၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ ဖြေဆိုအောင်မြင်မည့်သူများအတွက် နည်းပညာတက္ကသိုလ်များသို့ ဝင်ခွင့်ခေါ်ယူရေးကြေညာချက်

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ အဆင့်မြင့် သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဦးစီးဌာနသည် နိုင်ငံတော်တည်ဆောက် ရေးနှင့် နိုင်ငံသားတို့၏ လူမှုစီးပွား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးအတွက် မူဝါဒများချမှတ်ပြီး သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာ ဆိုင်ရာ လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်များကို မွေးထုတ် ပေးလျက်ရှိပါသည်။

ထို့အပြင် လူငယ်လူရွယ်များ၏ အသက် မွေးဝမ်းကျောင်းမှုဆိုင်ရာ အခွင့်အလမ်းများ တိုးတက်ရရှိစေရန်အတွက် နိုင်ငံအကျိုးပြုအရည် အချင်းပြည့်ဝသော အင်ဂျင်နီယာပညာရှင်များ

လေ့ကျင့်မွေးထုတ် နိုင်ရန်ရည်ရွယ်၍ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ ဖြေဆိုအောင်မြင်မည့်သူ များအတွက် နည်းပညာတက္ကသိုလ်များသို့ ဝင်ခွင့် ခေါ်ယူရာတွင် အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ (၄) ဘာသာ စုစုပေါင်းရမှတ် (အများ/ အနည်း) ပေါ်မူတည်၍ ရွေးချယ်တက်ရောက်ခွင့်ပြု မည် ဖြစ်ပါကြောင်း ကျောင်းသား/ ကျောင်းသူများ ကြိုတင်သိရှိနိုင်ရေးအတွက် အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန

၂၀၂၂-ခုနှစ်၊ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲဖြေဆိုအောင်မြင်မည့်သူများအတွက် ဆေးတက္ကသိုလ်များနှင့် သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်များသို့ ဝင်ခွင့်ခေါ်ယူရေး ကြေညာချက်

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးလူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဦးစီးဌာနသည် ပြည်သူလူထုအား အရည်အသွေးပြည့်ဝ၍ လူတိုင်း လက်လှမ်းမီသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုရရှိစေရန်အတွက် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာ မူဝါဒများချမှတ်ပြီး ကျန်းမာရေး လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များကို လေ့ကျင့် မွေးထုတ်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

ထို့အပြင် ပိုမိုထိရောက်ကောင်းမွန်သော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို ပေးစွမ်းနိုင်ရေးအတွက် စေတနာ၊ မေတ္တာ၊ ကရုဏာ၊ ဝါသနာနှင့်ပြည့်စုံသည့် ဆရာဝန်များ၊ သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆရာဝန်များကို လေ့ကျင့်မွေးထုတ်နိုင်ရန်ရည်ရွယ်၍ ၂၀၂၂-ခုနှစ်၊ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲဖြေဆိုအောင်မြင်မည့်သူများ အတွက် ဆေးတက္ကသိုလ်များနှင့် သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်များသို့ ဝင်ခွင့်ခေါ်ယူရာတွင်

မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ဓာတုဗေဒ၊ ရူပဗေဒ၊ ဇီဝဗေဒ(၆)ဘာသာရမှတ်၏ သတ်မှတ်စုစုပေါင်း ရမှတ်ရရှိသူများအနက်မှ အင်္ဂလိပ်စာ၊ ဓာတုဗေဒ၊ ဇီဝဗေဒ(၃)ဘာသာ စုစုပေါင်းရမှတ်(အများ/အနည်း) ပေါ်မူတည်၍ လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းစာမေးပွဲဖြေဆို ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ပြီး ရွေးချယ်ခံရသူများအား ဆေးတက္ကသိုလ်များနှင့် သွားဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်များသို့ တက်ရောက်ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျောင်းသား/သူများ ကြိုတင်သိရှိနိုင်ရေးအတွက် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ၁၇-၃-၂၀၂၂

စာမျက်နှာ ၁၆ မှ

နောက်တစ်ချက်က ညီတူညီမျှမှု (Equality) ပါ။ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုရဲ့ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေကိုကြည့်လိုက်ရင် တစ်နိုင်ငံချင်းစီ ရဲ့ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ စစ်ရေးအင်အားတွေ ကွဲပြား တာကို တွေ့ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် မဲခေါင်- လန်ချန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်အောက် မှာတော့ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေအားလုံးက တန်းတူပါပဲ။ များသောအားဖြင့် ဒီလို နိုင်ငံတကာပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်တွေမှာ ရန်ပုံငွေထောက်ပံ့ တဲ့နိုင်ငံက သူတို့ဆန္ဒကိုပဲ ဦးစားပေးပြီးဆောင်ရွက် တာ။ ရန်ပုံငွေထောက်ပံ့တဲ့ နိုင်ငံရဲ့ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို အသားပေးတဲ့ စည်းမျဉ်းတွေရေးဆွဲတာဟာ နိုင်ငံ တကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအသိုင်းအဝိုင်းမှာ ပြုလုပ်လေ့ရှိတဲ့စွဲရပ်တွေ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမှာ ဒီလို မရှိပါဘူး။ ရန်ပုံငွေအဓိကထောက်ပံ့တဲ့ တရုတ် နိုင်ငံက လုပ်ငန်းတစ်ခုလုပ်ချင်တယ်ဆိုရင် အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံတွေကို ဦးစွာတိုင်ပင်ပါတယ်။ သဘောထား မှတ်ချက်တောင်းခံပါတယ်။ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ ခြောက်နိုင်ငံ လုံးရဲ့ တူညီဆန္ဒ (Consensus) ရမှာ တစ်နည်းအားဖြင့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေအားလုံး သဘောတူမှ လုပ်ငန်းကို

ဆောင်ရွက်ပါတယ်။ ဒီနေရာမှာ တင်ပြလိုတာက စည်းမျဉ်းတွေ ဘယ်လောက်ပဲရှိရှိ လိုက်နာလိုတဲ့စိတ်ရှိမှု၊ အလေး ထားမှု ဒီစည်းမျဉ်းတွေဟာ တန်ဖိုးရှိတာပါ။ နိုင်ငံ တကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းတွေ ဆောင် ရွက်ရာမှာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေ သဘောထားကွဲလွဲတာ ရှောင်လွှဲလို့မရတဲ့ သဘာဝတစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလို အခြေအနေမှာ အထူးသဖြင့် အချို့သောအင်အား ကြီးတဲ့ နိုင်ငံကြီးတွေက သူတို့လုပ်လိုတဲ့ ကိစ္စကို သဘောမတူတဲ့ နိုင်ငံငယ်တွေကို ပညာသားပါပါ နောက်ကွယ်က ဖိအားပေးတာ၊ အခြားနိုင်ငံတွေကို စည်းရုံးအုပ်စုဖွဲ့စေပြီး ဖိအားပေးအကျပ်ကိုင်တာ တွေကလည်း နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု နယ်ပယ်မှာ မဆန်းတဲ့ဖြစ်ရပ်များ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမှာ ဒီလိုဖြစ်စဉ်မျိုးမရှိပါဘူး။ နိုင်ငံကြီးဖြစ်လို့ အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံတွေကို နည်းမျိုးစုံနဲ့ဖိအားပေးပြီး အောင်မြင် အောင်ဆောင်ရွက်နိုင်တဲ့ အခြေအနေတွေ ရှိပေမယ့် လည်း အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံက သဘောမတူတဲ့ကိစ္စ ကို ဆက်မလုပ်ဘဲ သဘောထားကြီးစွာအလျှော့ပေး ဆောင်ရွက်ခဲ့တဲ့ သဘောမျိုးစွာရှိခဲ့ပါတယ်။ ဒါဟာ လူကြီးလူကောင်းပီသမှု (Gentlemanship) ဖြစ်ပါ

တယ်။ လူကြီးလူကောင်းပီသမှုဆိုတဲ့အချက်ဟာ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုရဲ့ တရားဝင် စည်းမျဉ်းတွေထဲမှာမပါပါဘူး။ ဒါပေမယ့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုရဲ့ အဆင့်တိုင်းမှာ လူကြီးလူကောင်း ပီသမှု (Gentlemanship) ရှိနေတယ်ဆိုတာ အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံတွေအားလုံးကသိနေပါတယ်။ ယုံကြည်နေကြ ပါတယ်။ ဒီယုံကြည်ချက်ဟာ လက်တွေ့ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာမှာ များစွာ အရေးပါတာကိုတွေ့ရှိရပါတယ်။ ဒီလို ယုံကြည်ချက် တွေနဲ့ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြလို့လည်း မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ ဒီနေ့ဒီအချိန်မှာ အောင်မြင် မှုအရှိန်အဟုန်အမြင့်မားဆုံး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်အဖြစ်နဲ့ ရပ်တည်နိုင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။

နိဂုံး

မဲခေါင်-လန်ချန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ စတင်တည်ထောင်ခဲ့တဲ့ ခြောက်နှစ်ကျော်ကာလ အတွင်း အခြေခံအုတ်မြစ်ကောင်းတွေချမှတ်နိုင်ခဲ့ ပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအရိယာများကို အရှိန် အဟုန်နဲ့ တိုးချဲ့နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများရဲ့ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှုအရှိန်အဟုန်ကို တိုးမြှင့်ထိန်းသိမ်းနိုင်ရေး အတွက် အရင်းအမြစ်တစ်ခုလည်း ဖြစ်လာခဲ့ပါတယ်။

ဒေသတွင်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနဲ့ သာယာဝပြော ရေးတို့အတွက် တူညီဆန္ဒ ပေါင်းစပ်နိုင်ခဲ့ခြင်း၊ အိမ်နီးချင်းကောင်းစိတ်ဓာတ်ကို မြှင့်တင်ထိန်းသိမ်း လိုက်နာခြင်း၊ ယဉ်ကျေးမှုနဲ့ ပြည်သူ့အချင်းချင်း ရင်းနှီးကျွမ်းဝင်မှုတွေ တိုးမြှင့်နိုင်ခဲ့ခြင်း၊ အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံများက ဆောင်ရွက်နေတဲ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်တွေကို အထောက်အကူပြုနိုင်ခဲ့ခြင်း တို့ဟာ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုရဲ့ ခြောက်နှစ်တာကာလအတွင်း မျက်ဝါးထင်ထင် တွေ့မြင်ရတဲ့ ရလဒ်ကောင်းများပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ မဲခေါင်-လန်ချန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဟာ စန်းယကြေညာစာတမ်းမှာ ပြဋ္ဌာန်းထားတဲ့ အခြေခံမူတွေနဲ့ထိန်းသိမ်းထားတဲ့ စည်းလုံးညီညွတ် မှု၊ ပြင်းပြတဲ့ မဲခေါင်-လန်ချန်း စိတ်ဓာတ်တွေကို အခြေခံပြီး မဲခေါင်-လန်ချန်းဒေသကို ငြိမ်းချမ်း သာယာဝပြောပြီး စဉ်ဆက်မပြတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် တဲ့ အနာဂတ်ပိုင်ဆိုင်စေဖို့ စုပေါင်းအင်အားနဲ့ ဆက်လက်ပုံဖော်ဆောင်ရွက်သွားမှာ ဖြစ်တယ်လို့ ယုံကြည်ပါကြောင်းတင်ပြရင်း ၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၂၃ ရက်နေ့မှာကျရောက်တဲ့ မဲခေါင်-လန်ချန်းပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှု (၆) နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုအပ်ပါတယ်။ ။

စလင်းမြို့နယ်ရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများ၌ နှစ်ဆုံးစာမေးပွဲများ ဖြေဆိုပြီးစီး

စလင်း မတ် ၂၃ - မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စလင်းမြို့နယ်ရှိ အခြေခံပညာ ကျောင်းများ၌ ၂၀၂၁-၂၀၂၂ ပညာသင်နှစ် အခြေခံပညာအဆင့်အလိုက် ကျောင်းတွင်းစစ်နှစ်ဆုံးစာမေးပွဲများကို မတ် ၁၇ ရက်မှစတင် ဖြေဆိုကြရာ ယနေ့တွင် ဘာသာရပ်အားလုံး အောင်မြင်စွာဖြေဆိုပြီးစီးကြောင်း သိရသည်။ စလင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျောင်းတွင်းစစ်နှစ်ဆုံးစာမေးပွဲများကို မူလတန်း အဆင့် သင်ရိုးသစ် နှစ်ဆုံးစစ်ဆေးခြင်းများနှင့် အခြေခံပညာအလယ်တန်း အဆင့် နှစ်ဆုံးစစ်ဆေးခြင်းများကို မတ် ၁၇ ရက်မှ ၁၉ ရက်အထိ တစ်ရက်လျှင်

နှစ်ဘာသာနှုန်းဖြင့် စစ်ဆေးခဲ့ပြီး Grade-9 နှင့် အထက်တန်းအဆင့် စာမေးပွဲ များကို မတ် ၁၇ ရက်မှ ၂၃ ရက်အထိ တစ်ရက်လျှင် တစ်ဘာသာနှုန်းဖြင့် စလင်းမြို့နယ်တွင် အခြေခံပညာကျောင်းပေါင်း ၃၀၈ ကျောင်းနှင့် ဘုန်းတော်ကြီး သင်ပညာရေးကျောင်းများနှင့် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းများအားလုံး၌ သာ နှစ်ဆုံးစာမေးပွဲများကို အောင်မြင်စွာဖြေဆိုခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)

ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ၊ သဘင်၊ စာနယ်ဇင်းနှင့် မီဒီယာများအား ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အကူအညီပေးအပ်နိုင်ရေးအတွက် ချေးငွေထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားသည့် ကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရန်ပုံငွေမှ ချေးငွေထုတ်ယူခွင့်ပြု

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့်
စီးပွားရေးသက်ရောက်မှုများအပေါ် ကုစားရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
သတင်းထုတ်ပြန်ချက် (၂/၂၀၂၂)
၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၂၃ ရက်

၁။ ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် စီးပွားရေးသက်ရောက်မှုများအပေါ် ကုစားရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ၏ အစည်းအဝေး အမှတ်စဉ် (၂/၂၀၂၂) ဆုံးဖြတ်ချက်အရ ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ၊ သဘင်၊ စာနယ်ဇင်းနှင့် မီဒီယာများအား ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အကူအညီပေးအပ်နိုင်ရေးအတွက် ချေးငွေထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာသည့် ကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းများအနက် ပူးတွဲစာရင်းပါ ကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်း (၈၈၂) ခုသို့ ကိုဗစ်-၁၉ ရန်ပုံငွေမှ ချေးငွေထုတ်ယူခွင့်ပြုလိုက်သည်။

၂။ ချေးငွေထုတ်ယူခွင့်ရရှိသူများအနေဖြင့် ဘဏ်လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ စိစစ်၍ ချေးငွေထုတ်ပေးရာတွင် ဘဏ်တစ်ခုခု၌ တရားစွဲဆိုခံထားရသည့် လုပ်ငန်းဖြစ်ပါက ချေးငွေများ ထုတ်ပေးမည် မဟုတ်ပါကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် စီးပွားရေး
သက်ရောက်မှုများအပေါ်ကုစားရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ

ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ၊ သဘင်၊ စာနယ်ဇင်းနှင့် မီဒီယာများအား ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အကူအညီပေးအပ်နိုင်ရေးအတွက် ကိုဗစ်-၁၉ ရန်ပုံငွေမှ ပထမအသုတ် ချေးငွေခွင့်ပြုပေးရန် စိစစ်အတည်ပြုသည့် ကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်းများ

စဉ်	ကုမ္ပဏီ/လုပ်ငန်း အမည်	လိပ်စာ
၁	ဦးအောင်သန်းစိုး (လူရွှင်တော်အဖွဲ့၊ တော်ဝင်ရွှေမောင်နှမ)	အခန်းအမှတ်-(၁/၂)၊ မြို့ဦးစေတီ၊ ဘုရားဝင်း၊ ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂	ကိုတွတ် (နတ်ဒေဝါ)	၁၁၉၃၊ အုတ်စိကန်လမ်း၊ (၁၁) ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃	လင်းလင်းထွန်း (နတ်ဒေဝါ)	အမှတ် (၃၇၄)၊ ကာယသုခလမ်း၊ (၁၂) ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၄	ပစ်တိုင်းထောင် နတ်ဆိုင်	အမှတ် (၆၈၅/ခ)၊ ပုလဲငွေရောင် (၃) လမ်း၊ (၅၃) ရပ်ကွက်၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၅	ရွှေကျွန်းပင် ဒေဝါဘုမ္မာ နတ်သဘင်	အမှတ် (၃၅)၊ ၂-လမ်းသွယ် (၁)၊ ၁ ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၆	အောင်ဇာနည်ကျော် နတ်ဒေဝါ	အမှတ် (၃၆/အေ)၊ စက်တွင်းလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၇	ရန်ကုန် (ဒီဇေတ် ဇာတ်ပဒေသာအဖွဲ့)	အမှတ် (၇)၊ ခိုင်ရွှေလမ်း၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၈	နွေမ ကနူးစီးဒေဝါ	အမှတ် (၄၁၉/က)၊ အောင်မေတ္တာလမ်း၊ (၇) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၉	နိုင်စတင်း မင်္ဂလာဆိုင်	အမှတ် (၁၈)၊ (၁) လမ်း၊ (၁၅) ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၁၀	မဟာရန်ကုန်သား ပေါက်ကျော်	အမှတ် (၄၄၁)၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၁၁	ဇော်ဇော်အောင် ကနူးစီး	အမှတ် (၆၈/က)၊ သန့်ဇင်လမ်းသွယ် (၁)၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၁၂	ရတနာစိုး ကနူးစီးဒေဝါ	၈/၄၀၊ ဇေယျာခေမာလမ်း၊ (၆) ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၁၃	တက္ကသိုလ် စွာကျယ်မလေး	ဓနုဖြူမြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
၁၄	အောင်မြင်နတ်ဆိုင်	အမှတ် (၇၉၈)၊ သုဇိတာ (၁၀) လမ်း၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၁၅	ဦးတင်ဝင်း ကနူးစီးဒေဝါ	အမှတ် (၁၉၃)၊ သန္တာ (၁၁) လမ်း၊ (၄) ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၁၆	အမေမြ ကနူးစီးဒေဝါ	အမှတ် (၇/ခ)၊ အနော်ရထာလမ်း၊ (၇၀) ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း)၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၁၇	ကောင်းကင် အိုး/ခိုး	အမှတ် (၃)၊ ဇေယျာသိဒ္ဓိ (၁) လမ်း၊ (၁) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၁၈	ပတ္တမြားစတင်း မင်္ဂလာဆိုင်	ရန်ကင်း (၃) လမ်း၊ ရိပ်သာရပ်ကွက်၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၁၉	မနောမယဆောင်-မန်းဇေယျာသား	အမှတ် (၇၇)၊ အောင်ချမ်းသာလမ်း၊ ကြူစမ်းရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

၂၀	တင်အောင်ကျော်-နတ်ဒေဝါ	အမှတ် (၁၀၄၁)၊ စိုက်ပျိုးရေး ပဒေသာလမ်း၊ (၁၁) ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂၁	ရွှေမြိုင်သန်းနတ်ဆိုင်	ပိန္နဲကုန်းကျေးရွာ၊ ကော့မှူးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂၂	ရဲလင်းဗိုလ်နှင့် ပေါက်ကျော်မ မင်္ဂလာဆိုင်	အမှတ် (၈၈)၊ အောင်မင်္ဂလာလမ်း၊ တံတားကြီးရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂၃	နတ်ဒေဝါ	အမှတ် (၈၂)၊ တံတားကြီးရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂၄	ရွှေအလင်္ကာစိန်မင်းနိုင် (သမီး) ဝင့်သဉ္ဇာစတင်း	ဝဇီယာ (၁) လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂၅	အောင်ဝင်းဗိုလ် မင်္ဂလာဆိုင်အဖွဲ့	အမှတ် (၁၀၈၉)၊ (၄) ရပ်ကွက်၊ ဣန္ဒာ (၇) လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂၆	ပိုင်ဟိန်းကျော် မင်္ဂလာဆိုင်	အမှတ် (၁၀၁၁)၊ (၄) ရပ်ကွက်၊ ဝဇီယာ (၇) လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂၇	ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ရဲမင်းသွေးအဖွဲ့	အမှတ် (၂၉၉)၊ မာန်ပြေ (၇) လမ်း၊ အနောက် (၃) ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂၈	ဟိန်းရာဇာနှင့် သားဟိန်းမေတ္တာ	တိုက် (၁၄)၊ အောင်ချမ်းသာလမ်း၊ (၅) ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂၉	ရန်ကုန်စုမင်္ဂလာဆိုင်	တိုက် (၁၂၃)၊ အခန်း (၂၀၂)၊ အောင်ချမ်းသာလမ်း၊ (၅) ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃၀	မြတ်နိုးမောင် ကနူးစီးဒေဝါ	အခန်း (၁၀၂)၊ တိုက် (၃၇)၊ စီဘလောက်၊ (၁၂)လမ်း၊ ယုဇနဥယျာဉ်မြို့တော်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃၁	ဦးအေးဌေး နတ်ဒေဝါ	အမှတ် (၁)၊ ကျိုက်ပိုင်းဘုရားလမ်း၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃၂	ဦးထိန်လင်း ကနူးစီးဒေဝါ	အမှတ် (၆၂၄)၊ မြရတနာလမ်း၊ (၁၁) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃၃	မြအေးကျော် နတ်ဆိုင်	အမှတ် (၁၉၂)၊ (၄) လမ်း၊ သင်္ဘောကျင်း၊ ဒေါပုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃၄	နတ်ဒေဝါအဖွဲ့	အမှတ် (၃၁)၊ အနောက်ဗဟိုလမ်း၊ ဆရာစံ နောက်/မြောက် ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃၅	စုပေါင်းအင်အား ပြည်ချစ်သား	အမှတ် (၂၅၂)၊ ကာယသုခလမ်း၊ (၁၂) ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃၆	မြန်မာ့ရတနာ တေးဂီတ	အမှတ် (၅၇)၊ ၆ လွှာ (ဘီ)၊ ဇလွန်လမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃၇	အောင်မင်းထိုက် နတ်ဒေဝါ	အမှတ် (၂၅၂)၊ ကာယသုခလမ်း၊ (၁၂) ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃၈	သာသနာစောင့် နတ်မင်းကြီး (၄) ပါးရိုဏ်း	အမှတ် (၂၆၉)၊ ကာယသုခလမ်း၊ (၁၂) ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၃၉	စွမ်းနိုင်မိုး ဇာတ်သဘင်	(၁၁/မ) ရပ်ကွက်၊ ကျွန်းကလေးရွာ၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၄၀	ကြယ်စင်အောင် နတ်ဆိုင်	ကန်သာယာ (၁၂) လမ်း၊ ကွမ်းခြံရပ်ကွက်၊ တွံတေးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၄၁	ရွှေဂီတမောင်-အိုးခိုး	မှန်ကုန်းကျေးရွာ၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၄၂	ရွှေဩဇာ	ရန်ကင်း (၅) လမ်း၊ ရိပ်သာရပ်ကွက်၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၄၃	အကြင်နာမောင်- အိုး/ခိုး	အမှတ် (၇၆၀/အေ)၊ မိုးစန္ဒာ (၅) လမ်း၊ (၂၆) ရပ်ကွက်၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၄၄	မိုးကြိုးငှက်ငယ်လေးများ	တိုက် (၅)၊ ပထမထပ်၊ အေ ဘလောက်၊ (၉) လမ်း၊ ဒဂုံမြို့သစ်ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၄၅	နေလဝန်း အိုးခိုး	ရန်ကင်း (၅) လမ်း၊ ရိပ်သာရပ်ကွက်၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

(ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်)

မြန်မာ့အလင်းနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား

၂၄-၃-၂၀၂၂ ကြာသပတေးနေ့



MRTV HD

- 06:30 ဗဟိုသတင်းစာ...
07:00 နံနက်သတင်း...
07:30 ဒီဂျစ်တယ်...
08:00 တက္ကသိုလ်...
08:30 သတင်းထုတ်...
09:00 မဲခေါင်...
09:30 MRTV National News...
10:00 နိုင်ငံတော်...
10:30 နိုင်ငံတော်...
11:00 နိုင်ငံတော်...

mitv

- 07:01 Mi Ba Kyay Zuu Sat Phuu Bi Lar (Ei Ei Mon)
07:09 Let's Taste Delicious Insects: Barbequed Sago Worm Salad and Bamboo Worm Fried Rice
07:29 Popa Trip
07:39 Insight Myanmar: Manuscript (Epi-2) Forgotten Illustrated Manuscripts
08:01 Discovering Tribes: Pre Kayaw (Their Life and Customs) (Part-2)
08:28 Healthy Diet: Balanced Diet
08:34 The Efficacy of Myanmar Traditional Medicine
09:01 News
09:27 Myanmar's Bamboo Hat
09:41 San Lin Tun (Winner) Lose2Win with Andy Season 2
09:57 An Ode To Love
10:02 Myanmar Cultural Heritage From Kyar Paing Village
10:10 Myanmar Traditional Identity (EP-2) Myanmar Chinthe (Myanmar Lic

MRTV NRC

- 06:00 မြန်မာ့အလင်း...
06:30 အနောက်...
07:00 အရှေ့...
07:30 နေ့စဉ်...
08:00 နေ့စဉ်...
08:30 နေ့စဉ်...
09:00 နေ့စဉ်...
09:30 နေ့စဉ်...
10:00 နေ့စဉ်...
10:30 နေ့စဉ်...
11:00 နေ့စဉ်...

MRTV NEWS

- 06:30 အစော့်...
07:00 အစော့်...
07:30 အစော့်...
08:00 အစော့်...
08:30 အစော့်...
09:00 အစော့်...
09:30 အစော့်...
10:00 အစော့်...
10:30 အစော့်...
11:00 အစော့်...

MRTV FARMERS

- 06:30 အစော့်...
07:00 အစော့်...
07:30 အစော့်...
08:00 အစော့်...
08:30 အစော့်...
09:00 အစော့်...
09:30 အစော့်...
10:00 အစော့်...
10:30 အစော့်...
11:00 အစော့်...

Education Channel

www.mrtv.gov.mm t.me/mrtvnews twitter.com/mrtvwebportal

(၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ အထိမ်းအမှတ် သတင်းစကားလက်ကမ်း စာစောင် အခမဲ့ဖြန့်ဝေ

မိုးညို မတ် ၂၃ ၂၀၂၂ခုနှစ် မတ် ၂၇ ရက်တွင် ရောက်ရှိမည့် (၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ အထိမ်းအမှတ် သတင်းစကားလက်ကမ်းစာစောင်များကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီက မိုးညိုမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများက မြို့မစည်ပင်သာယာရေးနှင့် ဈေးပတ်ဝန်းကျင်သွားလာရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့ဝင်များထံ အခမဲ့ဖြန့်ဝေပေးသည်။

လက်ကမ်းစာစောင်တွင် (၇၇) နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့တည်ချက်များ၊ မိန့်ခွန်းကောက်နုတ်ချက်များ၊ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မဟာသရေစည်သူမင်းအောင်လှိုင်၏ (၇၆)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြအခမ်းအနားတွင်ပြောကြားသည့် မိန့်ခွန်းကောက်နုတ်ချက်များ၊ ကဗျာ၊ ကာတွန်း၊ ဆောင်းပါးများ ပါဝင်သည်။ မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)

သတင်းအမှားအမှန် ခွဲခြားသုံးသပ်နိုင်ရေး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၃ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန နယ်စပ်ဒေသ တိုင်းရင်းသား လူငယ်များ ဖွံ့ဖြိုးရေးသင်တန်းကျောင်း(မအူပင်)၌ သတင်းအမှားအမှန် ခွဲခြားသုံးသပ်နိုင်ရေးနှင့် အားကစားဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် အဆိုပါသင်တန်းကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ဦးစွာ မအူပင်ခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်တင်သူဇာလှိုင်က



သတင်းအမှားအမှန် ခွဲခြားသုံးသပ်နိုင်ရေးနှင့် Social Network အသုံးပြုရာတွင် ဆောင်ရန်၊ ရှောင်ရန်အချက်များကို အသိပညာပေးဟောပြောသည်။ (အပေါ်ပုံ) ထို့နောက် မအူပင်ခရိုင် အခမ်းအနားသို့ နယ်စပ်ဒေသတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ ဖွံ့ဖြိုးရေးသင်တန်းကျောင်း (မအူပင်) မှ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး၊ ဆရာဆရာမ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တက်ရောက်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ယနေ့ဈေးကွက်ပေါက်ဈေးများ

၂၃-၃-၂၀၂၂

Table with exchange rates for various banks and currencies. Columns include bank names (e.g., FMI, MTSH, MCB) and their respective rates for different denominations.

မြန်မာ့အလင်း

စာတည်းမှူးချုပ် - အောင်နိုင်ဦး
ခေတ္တစာတည်းမှူး - မြင့်စိုး
သတင်းထောက်မှူး - ခင်ရတနာ
စာတည်းများ - ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော်၊ သိမ့်သိမ့်စိုး
ဘာသာပြန်စာတည်း - ချိုးစန္ဒီနွဲ့၊ တင်လင်းအောင်
အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ကျော်သူဝင်း၊ စိန်လွင်အောင်၊ ဇင်ဦး၊ တင်မောင်လွင်၊ ဟိန်းထက်ဇော်
အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - တင်စိုး
ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် - အိအိခင်နှင့် အဖွဲ့
သုတေသန

စာပြင် - အေးအေးမိုးလှိုင်နှင့် အဖွဲ့
စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း - ဇော်ဝင်းအောင်၊ သန်းထွန်းအောင်နှင့် အဖွဲ့
အိမ်ထောင်ရေးနှင့် အဖွဲ့ - သက်လွင်ဦးနှင့် အဖွဲ့
ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ် - (၀၁၀၉၃)
ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇)
mmalin.npt@gmail.com
www.facebook.com/MYANMAALINNEWS

နေပြည်တော်-စာတည်းမှူး ၀၆၇-၃၆၁၄၂၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဇော်စိန် ၀၆၇-၃၆၁၄၃၊ ရန်ကင်းအမှတ်(၅) ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ မန်နေဂျာ ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ စီမံ ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ ဧည့်သည် ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ မြန်မာ့အလင်း ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ Fax ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၈၊ မြန်မာ့အလင်း ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ Fax ၀၁-၆၆၀၄၅၄၆။



ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ကမ်းရိုးတန်းဒေသများရှိ ဒေသခံပြည်သူများ မှန်တိုင်းဘေးလွတ်ရာနေရာများသို့ ကူညီပြောင်းရွှေ့၊ လေဘေးသင့်ပြည်သူများနှင့် မှန်တိုင်းရှောင်ပြည်သူများကို သွားရောက်အားပေးစကားပြောကြားပြီး စားနပ်ရိက္ခာနှင့် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃ ကပွလီပင်လယ်ပြင် တောင်ပိုင်းနှင့် ယင်းနှင့်ဆက်စပ်လျက်ရှိသည့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အရှေ့တောင်ပိုင်းတို့တွင် ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသည့် မှန်တိုင်းငယ်သည် မြောက်ဘက်နှင့် အရှေ့မြောက်ဘက်သို့ ရွေ့လျားခဲ့ပြီး မတ် ၂၀ ရက် ည ၉ နာရီခွဲ တိုင်းတာချက်များအရ မြန်မာနိုင်ငံဘက်သို့ ဦးတည်ရွေ့လျားမည့် အခြေအနေရှိသဖြင့် လိမ္မော်ရောင်အဆင့် သတ်မှတ်ထားပြီး မှန်တိုင်းလမ်းကြောင်းကျရောက်ရာ ဒေသများရှိ ပြည်သူများအနေဖြင့် ကြိုတင်ပြင်ဆင် အထူးသတိပြု နေထိုင်လုပ်ကိုင် ဆောင်ရွက်ကြရန် သတိပေးချက်များကို ထုတ်ပြန်ထားရှိပြီးဖြစ်သည်။

နေရာကွက်ရွှေ့မိုးကြီးအဆိုပါ မှန်တိုင်းငယ်သည် မတ် ၂၁ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ကိုကိုးကျွန်းအနီး၌လည်းကောင်း၊ မတ် ၂၂ ရက်နှင့် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးဟိုင်းကြီးကျွန်းအနီးနှင့် ရခိုင်ကမ်းရိုးတန်းအနီးသို့ လည်းကောင်း ရောက်ရှိနိုင်မည်ဟု ခန့်မှန်းထားပြီး လက်ရှိအချိန်တွင် မှန်တိုင်းငယ်၏ အရှိန်ကြောင့် နေပြည်တော်၊ စစ်ကိုင်း၊ မန္တလေး၊ ပဲခူး၊ ရန်ကုန်၊ ဧရာဝတီ၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရှမ်း၊ ချင်း၊ ရခိုင်၊ ကယား၊ ကရင်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာစိပ်စိပ်မှ နေရာအနှံ့အပြား မိုးရွာသွန်းမှုများရှိနေပြီး အချို့နေရာဒေသ

များတွင် နေရာကွက်ရွှေ့ မိုးကြီးလျက်ရှိသည်။ သို့ဖြစ်၍ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ မြို့နယ်များအလိုက် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့များဖြင့် သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ ကြိုတင် သတိပေးခြင်းများ၊ မှန်တိုင်းနှင့် သဘာဝအန္တရာယ်ကျရောက်ပါက တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခြင်းများ၊ အရေးပေါ်ဖြစ်ပေါ်လာပါက စုဝေးရမည့် နေရာနှင့် လမ်းကြောင်းများ၊ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ရမည့် အဆောက်အအုံ နေရာများအား ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခြင်းများ၊ ဦးစားပေး ကယ်ဆယ်ရမည့်အုပ်စုများအား အရေးပေါ်အသက်ကယ်ဆယ်နည်းများဖြင့် ဆောင်ရွက်ရမည့် နည်းလမ်းများကို စနစ်တကျ လမ်းညွှန် အသိပေးခြင်းများနှင့် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ သတင်းရယူပေးပေါင်း ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် command center များ ဖွင့်လှစ်ထားပြီး တပ်မတော်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက ၂၄ နာရီ စုပေါင်းရုံး ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ယခုအခါ မှန်တိုင်းငယ်သည် အားကောင်းသည့် အဆင့်သို့ ရောက်ရှိလာ၍ မှန်တိုင်းဝင်ရောက်ချိန် နီးကပ်လာသောကြောင့် ကမ်းရိုးတန်းဒေသတွင် နေထိုင်ကြသော ဒေသခံပြည်သူများအား မှန်တိုင်းဘေးလွတ်ရာနေရာများ၊ ကုန်းမြင့်နေရာများသို့ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ကာ ညွှန်ကြားချက်များ

အတိုင်း လိုက်ပါဆောင်ရွက်ကြစေရေး သက်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့များက တိုက်တွန်းနှိုးဆော်၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ မတ် ၂၂ ရက်တွင် စစ်တွေမြို့နယ်၊ ကျောက်ဖြူမြို့နယ်၊ ရမ်းဗြဲမြို့နယ်၊ မာန်အောင်မြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံမြို့နယ်၊ တိုက်လေးမြို့နယ်တို့ရှိ စုစုပေါင်း အိမ်ထောင်စု ၂၁၅၅ စုကို သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်များအလိုက် ယာယီခိုလှုံ့ရန် သတ်မှတ်ထားသည့် မှန်တိုင်းဒဏ်ခံ Cyclone Shelter အဆောက်အအုံများ၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများ၊ စာသင်ကျောင်းများသို့ ဘေးကင်းစွာ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်လျက်ရှိပြီး သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့များက ဝိုင်းဝန်းကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ ထို့အပြင် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း မြို့နယ် ၁၇ မြို့နယ်တွင် ဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီများ၏ အစီအစဉ်ဖြင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်လာပါက ယာယီခိုလှုံ့နေထိုင်သည့် အိမ်ထောင်စုများအား ထောက်ပံ့ပေးအပ်နိုင်ရေးအတွက် စားနပ်ရိက္ခာနှင့် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ အသင့်စုပုံထားရှိကြောင်း သိရသည်။

စားသောက်ဖွယ်ထောက်ပံ့ရေးအဖွဲ့ လပွတ္တာမြို့ ကိုးနဝင်း ကျောင်းတိုက်နှင့် လေးထပ်စာသင်တိုက်တို့တွင် ပြောင်းရွှေ့ထားရှိသော ကိုင်းတောင်ကျေးရွာ၊ ရေဝေကျေးရွာ၊ ရွှေကျွန်းသာကျေးရွာ၊ ကုက္ကိုလ်ကျေးရွာ၊



လပွတ္တာမြို့နယ် သယ်န်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု ဇင်ရွဲကျေးရွာနှင့် သယ်န်းကြီးကျေးရွာများရှိ ဘက်စုံသုံး မှန်တိုင်းဒဏ်ခံအဆောက်အအုံများတွင် ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်လျက်ရှိသော မှန်တိုင်းရှောင်ပြည်သူများအား တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်မောင်ဝင်းက စားသောက်ဖွယ်ရာများ၊ ကိုဗစ်-၁၉ အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်စဉ်။

စွယ်တော်ကျေးရွာ၊ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာနှင့် မန်ကျည်းကျောင်းကျေးရွာတို့မှ မှန်တိုင်းရှောင်ပြည်သူများအား ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများက သွားရောက်တွေ့ဆုံ၍ ဆန်၊ ကြက်ဥနှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ယနေ့တွင်လည်း ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ပျက်စီးမှုများဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် ဟင်္သာတ၊ ပန်းတနော်၊ ဒေးဒရဲ၊ ဖျာပုံ၊ ပုသိမ်၊ ကန်ကြီးထောင့်၊ ငပုတော၊ ကွင်းကောက်၊ လေးမျက်နှာ၊ ဇလွန်နှင့် ကြံခင်းမြို့တို့ရှိ ကျေးရွာအချို့မှ ဘုရားစေတီများ၊ ပြည်သူ့ဆေးရုံများ၊ အခြေခံပညာကျောင်းများ၊ နေအိမ်များအား တပ်မတော်သားများ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ ပူးပေါင်း၍ လိုအပ်သည့် ကူညီရင်းလင်းရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့် လေဘေးသင့်ပြည်သူများအား ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်မောင်ဝင်း၊ အနောက်တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်အောင်အောင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များက သွားရောက်အားပေးစကားပြောကြားပြီး လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီး

ဌာန ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဦးစီးဌာနမှ ထောက်ပံ့သည့် ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်း ၁၇ မျိုးပါ ပုံးနှင့် ထောက်ပံ့ငွေများကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ထို့ပြင် လပွတ္တာမြို့နယ် သယ်န်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ဇင်ရွဲကျေးရွာနှင့် သယ်န်းကြီးကျေးရွာတို့ရှိ ဘက်စုံမှန်တိုင်းဒဏ်ခံအဆောက်အအုံများတွင် ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်လျက်ရှိသည့် မှန်တိုင်းရှောင်ပြည်သူများအား သွားရောက်အားပေးစကားပြောကြားခဲ့ပြီး စားသောက်ဖွယ်ရာများ၊ ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ရေး အထောက်အကူပြု ပစ္စည်းများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းသုံးစာရေးကိရိယာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးရန် ကျန်ရှိသူများကို ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံပေးခဲ့ကြောင်းနှင့် ဇင်ရွဲကျေးရွာနှင့် လှိုင်းဘုန်းကျေးရွာတို့မှ မှန်တိုင်းရှောင်ပြည်သူများအား နယ်မြေခံရေတပ်စခန်းဌာနချုပ်မှ မြစ်တွင်း သွားရေယာဉ်များဖြင့် သက်ဆိုင်ရာနေရပ်အသီးသီးသို့ ပြန်လည်ကူညီပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် လပွတ္တာ-သယ်န်းကြီး-ပြင်စလူလမ်းအား ရွေးမြစ်ရေတိုက်စားမှုမှ ကာကွယ်ထားရှိမှုနှင့် ရှောင်ကွင်းလမ်းအူကြောင်းဖောက်လုပ်နိုင်မည့် အခြေအနေ

များအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။ အဆိုပါ မှန်တိုင်းငယ်ဝင်ရောက်မှုကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးမှုအနေဖြင့် မတ် ၂၂ ရက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ လပွတ္တာ၊ ဟင်္သာတ၊ တိုက်လေး၊ သာပေါင်း၊ မော်လမြိုင်ကျွန်း၊ ကျိုက်လတ်၊ ငပုတော၊ ပုသိမ်၊ ဖျာပုံ၊ ဒေးဒရဲ၊ အင်္ဂပူ၊ မအူပင်မြို့နယ်နှင့် ဟိုင်းကြီးကျွန်းမြို့နယ်တို့ရှိ လူနေအိမ်အချို့ အမိုးလန် ပြိုကျပျက်စီးခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက် မြန်မာနိုင်ငံတွင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်၊ ရောဂါကပ်ဘေးအန္တရာယ်၊ အကြမ်းဖက်သမားအန္တရာယ် စသည့်ဘေးအန္တရာယ်အမျိုးမျိုးကို နိုင်ငံတော်အစိုးရ၊ တပ်မတော်နှင့်အတူ ပြည်သူများ၏ ညီညွတ်သော ပူးပေါင်းလက်တွဲ ဆောင်ရွက်မှုများဖြင့် ကျော်လွှားနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည့် နည်းတူ ယနေ့ကြုံတွေ့နေရသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကိုလည်း နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့်အတူ ပြည်သူများ၏ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုနှင့် ညီညွတ်သော စွမ်းအားများဖြင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်အမျိုးမျိုးကြောင့် အသက်ဆုံးအိမ်စည်းစိမ်ဆုံးရှုံးမှုများကို အနည်းဆုံး လျော့ချနိုင်ရေး စနစ်တကျ ကြိုတင်ပြင်ဆင် ဝိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။



လပွတ္တာမြို့နယ် သပြေကုန်းကျေးရွာအုပ်စု တောင်ကုန်းကျေးရွာတွင် လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် နေအိမ်တစ်လုံး ပြိုကျပျက်စီးခဲ့သဖြင့် တာဝန်ရှိသူများက လိုအပ်သော ကူညီရင်းလင်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်စဉ်။

လူငယ်ရေးရာ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲများ မြို့နယ်အသီးသီး၌ကျင်းပ

တောင်တွင်းကြီး

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး တောင်တွင်းကြီးမြို့အမှတ်(၁) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း ပေးလေ့ပင်ခန်းမ၌ မတ် ၂၂ ရက်က ကျောင်းသား ကျောင်းသူလူငယ်များ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ် ရှင်သန် ထက်မြက်ရေး၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ရေးနှင့် ကျန်းမာကြံ့ခိုင် စေရေးရည်ရွယ်၍ မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန၊ အားကစားနှင့်ကာယပညာဦးစီးဌာနတို့က လူငယ်ရေးရာ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကျင်းပခဲ့သည်။

ဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာနဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်အေးအေးမြင့်က ကျောင်းသား ကျောင်းသူ လူငယ်များ ဗလင်းတန်ပြည့် ပြည့်စုံစေပြီး နောင်အနာဂတ်၏ နိုင်ငံ့ သားကောင်း၊ သမီးကောင်းများစွာ ပေါ်ထွန်းစေရန်အတွက် မျိုးချစ် စိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေးနှင့် အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ရေး အကြောင်းနှင့် အားကစားနှင့်ကာယပညာဦးစီးဌာနမှ အကြီးတန်း စာရေး ဒေါ်ခင်မျိုးဆွေတို့က ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ၏ အရေးကြီးပုံနှင့် နွေရာသီကျောင်းပိတ်ရက်တွင် အားကစားသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ် ပို့ချမည်ဖြစ်သဖြင့် မိမိတို့ဝါသနာပါရာအလိုက် သင်တန်းများကို တက်ရောက်နိုင်ကြောင်း ဟောပြောသည်။ နိုင်ငံ့(ပြန်/ဆက်)



ပန်းတောင်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပန်းတောင်းမြို့နယ် အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းခန်းမ၌ မတ် ၂၃ ရက်က လူငယ်ရေးရာအသိပညာပေး ဟောပြောပွဲ ကျင်းပသည်။

ဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်အားကစားမှူး ဒေါ်စောမာလာက နွေရာသီကျောင်းပိတ်ရက်ရောက်မည့်ဖြစ်သဖြင့် လူငယ်လူရွယ်များ၏ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်မှု အသိပညာဗဟုသုတ ပြည့်စုံကြွယ်ဝမှု၊ အရည်အချင်း ပြည့်ဝမှု စသည့် ဘက်ပေါင်းစုံမှ အရည်အသွေးမြင့်မားစေရေးအတွက် နွေရာသီသင်တန်းများ တက်ရောက်ခြင်းဖြင့် အားလပ်ရက်ချိန်ကို အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုစေလိုကြောင်း၊ ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံ ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိဒေါ်သင်းသင်းအေးက လူငယ်နှင့်မျိုးချစ်စိတ် ကဏ္ဍခေါင်းစဉ်ဖြင့် နိုင်ငံ၏အနာဂတ်တာဝန်များကို ပန်းပြောင်း တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြမည့် လူငယ်လူရွယ်များ မျိုးချစ်စိတ်၊ နိုင်ငံ ချစ်စိတ်ရှိစေရေး အထူးလိုအပ်ကြောင်းနှင့် လူငယ်လူရွယ်များ စိတ်ဓာတ်ရေးရာ မြှင့်တင်ပေး မှန်ကန်သော လမ်းကြောင်းပေါ်သို့ လျှောက်လှမ်းစေလိုကြောင်း ဟောပြောသည်။ သင်းသင်းအေး(ပြန်/ဆက်)



ကယားပြည်နယ် မယ်စွဲမြို့နယ် အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ခန်းမ၌မတ် ၂၂ ရက်က လူငယ်ရေးရာအသိပညာပေးဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်အေးအေးသောင်းက လူငယ်နှင့်အားလပ် ချိန် အသုံးပြုမှုကဏ္ဍခေါင်းစဉ်ဖြင့် လူငယ်လူရွယ်များ၏ ကျန်းမာ ကြံ့ခိုင်မှု၊ အသိပညာဗဟုသုတ ပြည့်စုံကြွယ်ဝမှု၊ အရည်အချင်း ပြည့်ဝမှုစသည့်ဘက်ပေါင်းစုံမှ အရည်အသွေးမြင့်မားစေရေးအတွက် နွေရာသီသင်တန်းများ တက်ရောက်ခြင်းဖြင့် အားလပ်ချိန်ကို အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုစေလိုကြောင်း ပြောကြားစဉ်။ ဝတ်ရည်(ပြန်/ဆက်)

သန်လျင်

ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာန၊ အားကစားနှင့်လူငယ်ရေးရာဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်း၍ “လူငယ်ရေးရာ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို မတ် ၂၃ ရက်က သန်လျင် မြို့အမှတ် (၁)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ရတနာရှင်းသန့် ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



ဟောပြောပွဲတွင် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်မျိုးထွန်းက “အားကစား စိတ်ဓာတ်မြင့်မားရေး” ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ခရိုင်ပြန်ကြား ရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေး မှူး ဒေါ်လှပိုင်က “အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ရေးနှင့် တိုင်းချစ် ပြည်ချစ်စိတ်ဓာတ်” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ခရိုင်ပညာရေးမှူး ဦးဘသန်းက “စိတ်ဓာတ်ကောင်းများ ဖြစ်ထွန်းရေး၊ စည်းကမ်းလိုက်နာ ရေး” ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း ပညာပေးဟောပြောသည်။ ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

မှော်ဘီ

ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် မှော်ဘီမြို့နယ် အမှတ်(၂) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း ရွှေတူခန်းမ၌ မတ် ၂၃ ရက်က လူငယ်ရေးရာ ဟောပြောပွဲပြုလုပ်ရာ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် ပညာရေးမှူး ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်တာသင်းမာလာက စိတ်ဓာတ်ကောင်းများ ဖြစ်ထွန်းရေးနှင့် စည်းကမ်းလိုက်နာရေးအကြောင်း၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း ခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူးဒေါ်အေးအေးခိုင်က အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ရေး နှင့် တိုင်းချစ်ပြည်ချစ်စိတ်အကြောင်းနှင့် ခရိုင်အားကစားနှင့် လူငယ် ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် ဦးစီးမှူး လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်ယုဦးခိုင်က စိတ်ဓာတ်မြင့်မားရေးအကြောင်း တို့ကို တက်ရောက်လာကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၃၈၀ ကျော်တို့ကို ပညာပေးဟောပြောသည်။

ဟောပြောပွဲ၌ (၇၇)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့အထိမ်းအမှတ် နံရံကပ်စာစောင်များပြသခြင်းနှင့် သတင်းစကားလက်ကမ်းစာစောင် များကို ဖြန့်ဝေပေးသည်။ ဇင်မင်းထိုက်(ထန်းတပင်)

သဲကုန်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သဲကုန်းမြို့နယ် အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်း၌ မတ် ၂၃ ရက်က လူငယ်ရေးရာအသိပညာပေး ဟောပြောပွဲ ကျင်းပသည်။

ဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးဌေးဝင်းက စိတ်ဓာတ် စည်းကမ်းကောင်းမွန်သော လူကောင်းလူတော်များ ပေါ်ထွက်ရေး ဟောပြောပြီး၊ ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ် ဦးစီးမှူး ဒေါ်ဝင်းနန္ဒာဌေးက ယနေ့လူငယ်များသည် အနာဂတ်နိုင်ငံ တော်ကို ပန်းပြောင်းတာဝန်ယူကြရမည့်သူများအနေဖြင့် ဗလင်းတန် ပြည့်စုံစေရန် လူငယ်နှင့်ရည်မှန်းချက်၊ စာတတ်ဖို့သာမက ပညာတတ် ဖို့ပါ ကြိုးစားကြရန်၊ လူငယ်နှင့်စာရိတ္တ၊ လူငယ်နှင့် ပေါင်းသင်း ဆက်ဆံရေး၊ လူငယ်နှင့်ကျန်းမာရေး၊ လူငယ်နှင့်ကြီးပွားရေး၊ မျိုးချစ် စိတ်ရှင်သန်ရေးရှိကြစေရန် ဟောပြောကာ၊ အားကစားနှင့်ကာယ ပညာဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးကျော်ဝင်းက လူငယ်နှင့်အားကစား ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဟောပြောသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



လဟယ် နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ လဟယ်မြို့၌ မတ် ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက လဟယ်မြို့ အထက်တန်းကျောင်း ချယ်ရီမြိုင်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ရေးနှင့် မျိုးချစ်စိတ် ဓာတ်ရှင်သန်ရေးခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်အခြေခံ ပညာဦးစီးဌာနမှ အလယ်တန်းပြဆရာ ဦးစန်းယု ဟောပြောစဉ်။ ယွန်း(မုံရွာ၊ ကိုယ်ပွား)

ရမည်းသင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့ အမှတ်(၅) မြို့အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း၌ မတ် ၂၃ ရက်က လူငယ်ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးရေး အစီအစဉ်အဖြစ် အသိပညာပေးဟောပြောပွဲ ကျင်းပသည်။

ဟောပြောပွဲတွင် ခရိုင်အခြေခံပညာဦးစီးဌာန ခရိုင်ပညာရေးမှူး ဒေါ်တာသက်လှစုက စိတ်ဓာတ်စည်းကမ်းအရင်းတည် သာယာ သောလူ့ဘောင်ဆီ ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ခရိုင်ပြန်ကြားရေး နှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဒေါ်သိမ့်သိမ့်မျိုးက ကျောင်းသား ကျောင်းသူလူငယ်များ ဗလင်းတန်ပြည့်စုံစေပြီး အနာဂတ်၏ နိုင်ငံ့သားကောင်း၊ သမီးကောင်းများစွာ ပေါ်ထွန်းစေရန် အတွက် မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ရှင်သန်ရေးနှင့် အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန် ရေးကိုလည်းကောင်း ဟောပြောသည်။ ဇော်ဝင်းအောင်(ပြန်/ဆက်)

ရွှေတောင်

ရွှေတောင်မြို့နယ် အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းခွဲ သရက် တောကျောင်းခန်းမ၌ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက လူငယ်ရေးရာ အသိပညာ ပေးဟောပြောပွဲ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်တင်စောက “လူငယ်နှင့် စည်းကမ်း” ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်ငြိမ်းငြိမ်းသန့်က “လူငယ်နှင့်စာရိတ္တ” ဆိုသည့် ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်ခင်နုနုဖြိုးက “လူငယ် နှင့် အားကစား” ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း ဟောပြောကြသည်။

ယင်းနောက် ဟောပြောပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများက နံရံကပ်စာစောင်နှင့် ဓာတ်ပုံပြပွဲများ ခင်းကျင်းပြသပြီး (၇၇) နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့ အထိမ်းအမှတ် “သတင်းစကား” လက်ကမ်းစာစောင်များကို အခမဲ့ ဖြန့်ဝေပေးကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



ရှမ်းပြည်နယ် ညောင်ရွှေမြို့၌ မတ် ၂၃ ရက်က အမှတ်(၁) အခြေခံ ပညာအထက်တန်းကျောင်း ပတ္တမြားခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည့် လူငယ် ရေးရာအသိပညာပေးဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဦးနေမျိုးသူရိန်က လူငယ် နှင့် ရည်မှန်းချက်၊ လူငယ်နှင့်အကျင့်စာရိတ္တ ကောင်းမွန်ရေး၊ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ရှင်သန်ထက်မြက်ရေးအကြောင်းတို့ကို အသိပညာ ပေး ဟောပြောစဉ်။ စိုင်းအယ်ဘဲ

မုန်တိုင်းအရှိန်ကြောင့် မိုးရွာသွန်း၍ လေပြင်းတိုက်ခတ်ရာ လူနေအိမ်ခြေအချို့ ပျက်စီး

ဘိုကလေး

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဘိုကလေးမြို့နယ်တွင် မတ် ၂၂ ရက် ညနေ ၅ နာရီခန့်က မိုးရွာသွန်းပြီး လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ချောင်းမြေကြီးကျေးရွာအုပ်စုမှ လူနေအိမ်နှစ်လုံးနှင့် အေရာကျေးရွာအုပ်စုမှ လူနေအိမ်လေးလုံး ပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့သည်။

ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများမှာ ချောင်းမြေကြီးကျေးရွာအုပ်စု မီးဖြူကျေးရွာမှ နေအိမ်နှစ်လုံးနှင့် အေရာကျေးရွာအုပ်စု အေရာကျေးရွာမှ နေအိမ်လေးလုံး စုစုပေါင်း ခြောက်လုံးပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့ပြီး အဆိုပါအိမ်များမှ မိသားစုဝင်များသည် ယခုအချိန်၌ ၎င်းတို့ကျေးရွာရှိ မုန်တိုင်းဒဏ်ခံ အဆောက်အအုံများတွင် နေထိုင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ လေဘေးသင့်နေအိမ်များ အမြန်ပြန်လည်တည်ဆောက်နိုင်ရေး၊ ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ကျေးရွာတာဝန်ခံများမှ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပြီး မြို့နယ်ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဦးစီးဌာနမှ ဘေးသင့်မိသားစုဝင်များအား ကူညီထောက်ပံ့နိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မိုးစက်(ဘိုကလေး)



ဒေးဒရဲ

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဒေးဒရဲမြို့နယ်တွင် လေပြင်းတိုက်ခတ်၍ ရေလှိုင်းရိုက်ခတ်မှုကြောင့် မတ် ၂၂ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီခွဲက တိုးကျေးရွာနှင့် ဆားကျင်းကျေးရွာတို့ရှိ လူနေအိမ်အချို့ အမိုးလန်ပျက်စီးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် တိုးကျေးရွာအုပ်စု ပင်လယ်ကမ်းစပ် တစ်လျှောက်ရှိ လူနေအိမ် နှစ်လုံး ပြိုကျပျက်စီးကာ အခြားလူနေအိမ် ၁၂ လုံး အမိုးလန်ပျက်စီးခဲ့သည်။ အလားတူ ဆားကျင်းကျေးရွာတွင် ဓနိမိုး၊ ဓနိကာ၊ ဝါးခင်း လူနေအိမ် ၁၅ လုံး အမိုးလန်ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

အေဇာလင်း

ကျိုက်လတ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျိုက်လတ်မြို့နယ် သမက်ပြေလေးကျေးရွာတွင် မတ် ၂၂ ရက် ညနေ ၅ နာရီခန့်က မိုးရွာသွန်းပြီး လေတိုက်ခတ်သဖြင့် အနီးပင်လယ်ကျွန်းကြောင့် ဒေါ်ခင်မာရီ၏ ဓနိမိုး၊ ဓနိကာ၊ ဝါးခင်း နေအိမ်ပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့သည့် နေအိမ်ရှိ အမျိုးသမီးတစ်ဦး၊ အမျိုးသား နှစ်ဦး စုစုပေါင်း သုံးဦးတို့အား ဆွေမျိုးနေအိမ်တွင် ယာယီနေရာချထားပေးကာ ၎င်းတို့၏ နေထိုင်စားသောက်ရေးအတွက် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့မှ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)

ကျွန်းစု

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ကျွန်းစုမြို့နယ် ရေပြည့်အော်ကျေးရွာ၌ မတ် ၂၂ ရက် ညနေ ၃ နာရီခွဲက လေပြင်းများတိုက်ခတ်၍ ပင်လယ်ရေလှိုင်းများရိုက်ခတ်မှုကြောင့် လူနေအိမ်တစ်လုံး ပြိုကျပျက်စီးမှု ဖြစ်ပွားသည်။

ပင်လယ်ရေလှိုင်းများ ရိုက်ခတ်မှုကြောင့် ကျေးရွာကမ်းနားပိုင်းနေ ဒေါ်စိုးစိုးမိုး (၃၆ နှစ်)၏ နေအိမ်တစ်လုံး ပြိုကျပျက်စီးခဲ့ပြီး အဆိုပါ ဘေးသင့်နေအိမ်မှ မိသားစုဝင် အမျိုးသားနှစ်ဦး၊ အမျိုးသမီး သုံးဦး စုစုပေါင်း ငါးဦးတို့သည် ရေပြည့်အော်ကျေးရွာ တာဝန်ခံ ဦးသန်းနိုင်၏ နေအိမ်၌ ယာယီပြောင်းရွှေ့နေထိုင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မြင့်ဦး(မြိတ်)

ငါးသိုင်းချောင်း

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငါးသိုင်းချောင်းမြို့ ငဝန်မြစ်ကမ်းဘေးရှိ ကွင်းပေါက်ကျေးရွာ၌ မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီ ၁၅ မိနစ်က လေပြင်းတိုက်ခတ်၍ မိုးသည်ထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် နေအိမ်တစ်လုံး ပြိုကျပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လတ်တလောအခြေအနေတွင် ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ရွာသူရွာသားများက အဆိုပါ ဘေးသင့်အိမ်ထောင်စုမှ မိသားစုဝင် ငါးဦးအား လိုအပ်သည်များကို ဝန်းကျင်ကူညီဆောင်ရွက်၍ နီးစပ်ရာ ဆွေမျိုးများ၏ နေအိမ်သို့ ယာယီပြောင်းရွှေ့နေရာချထားပေးထားကြောင်း သိရသည်။

အလားတူ ငါးသိုင်းချောင်းမြို့ ကွင်းကြီးကျေးရွာ၌ မတ် ၂၂ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲက လေပြင်းတိုက်ခတ်၍ မိုးသည်ထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ကျေးရွာအတွင်းရှိ အင်ဖက်မိုး၊ အင်ဖက်ကာ၊ ဝါးတိုင်၊ ဝါးခင်း နေအိမ်တစ်လုံး ပြိုကျပျက်စီးခဲ့ရာ ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ရွာသူရွာသားများက အဆိုပါ နေအိမ်ပြိုပျက် အိမ်ထောင်စုတစ်စု ရှိမိသားစုဝင်လေးဦးအား ဝိုင်းဝန်းကူညီ၍ နီးစပ်ရာဆွေမျိုးသားချင်း

များ၏ ခြံအလွတ်အတွင်း ယာယီပြောင်းရွှေ့ နေရာချထားပေးထားကြောင်း သိရသည်။

စိုးမင်းဦး(ပြန်/ဆက်)

ငပုတော

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငပုတောမြို့နယ် ဒီးဒူးကုန်းကျေးရွာအုပ်စု မေဒါအိုင်ကျေးရွာ၌ မတ် ၂၁ ရက် ညနေပိုင်းက လေပြင်းတိုက်ခတ်၍ မိုးသည်ထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ဒီးဒူးကုန်း၏ ကျေးရွာရှိ လူနေအိမ်တစ်လုံးမှာ အမိုးလန်ခြင်း၊ မေဒါအိုင်ကျေးရွာရှိ လူနေအိမ် နှစ်လုံး ပြိုကျခြင်းတို့ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။

လတ်တလောအခြေအနေတွင် ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ရွာသူရွာသားများက အဆိုပါနေအိမ်ပြိုကျ ပျက်စီးသွားသည့် အိမ်ထောင်စုသုံးစုရှိ မိသားစုဝင် ၁၀ ဦးတို့အား ဝိုင်းဝန်းကူညီ၍ နီးစပ်ရာဆွေမျိုးသားချင်းများ၏ နေအိမ်များတွင်ယာယီပြောင်းရွှေ့နေရာချထားပေးထားကြောင်းသိရှိရပြီး မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

နုနုအေး(ပြန်/ဆက်)

ရေကြည်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ရေကြည်မြို့နယ် ကွင်းလျားကျေးရွာအုပ်စု ကွင်းပေါက်ပိုင်းတွင် မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီက လေပြင်းတိုက်ခတ်သဖြင့် နေအိမ်တစ်လုံး ပြိုကျပျက်စီးကြောင်း သိရသည်။

အားကောင်းသည့်မုန်တိုင်းအရှိန်ကြောင့် ရေကြည်မြို့နယ်တွင် မတ် ၂၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီမှစတင်ကာ လေပြင်းတိုက်ခတ် မိုးရွာသွန်းသဖြင့် ဦးမျိုးအောင်နှင့် မိသားစုဝင် ငါးဦးနေထိုင်ကြသည့် နေအိမ်တစ်လုံး ပြိုကျပျက်စီးခဲ့သဖြင့် တစ်ရွာတည်းနေ ဦးစိုးပြု၏ နေအိမ်သို့ ယာယီရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်လျက်ရှိသည်။

အလားတူ ကွင်းလျားကျေးရွာအုပ်စု ရေကျော်ပိုင်း ကရင်တောရိုးနားတွင် မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ငဝန်မြစ်ကမ်းပါး အလျားပေ ၃၀၊ အနံထု ၁၈ ပေခန့်ပြိုကျမှုဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆန်းတင့်(ရေကြည်)



မုန်တိုင်း ဖြစ်ပေါ်ပြီးချိန်တွင် ပြုလုပ်ရန်အချက်များ

၁။ မိသားစုဝင်များ ပျောက်ဆုံး၊ ကွဲကွာပါက သက်ဆိုင်ရာသို့ အကြောင်းကြားပါ။



၂။ အန္တရာယ်ရှိနိုင်သော ဓာတ်ကြိုးများ၊ ဓာတ်တိုင်၊ သစ်ပင် သစ်ကိုင်များ သတ်ဖြတ်ရှောင်ရှားပါ။ သက်ဆိုင်ရာသို့ အကြောင်းကြားပြီး ကူညီရှင်းလင်းပါ။



၃။ အိမ်၏မိုင်ခံမှုအနေအထားနှင့် အဆိပ်ရှိသော တိရစ္ဆာန်များ အိမ်ခြံအတွင်း ရှိမရှိ စစ်ဆေးပါ။



၄။ သန့်ရှင်းသောသောက်သုံးရေ(သို့) ကျိုချက်ထားသောရေ (သို့) ရေသန့်ဆေးခတ်ထားသော ရေကိုသာ အပြုသောက်သုံးပါ။



၅။ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် အရေးပေါ်ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများတွင် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ပါ။



သထုံမြို့နယ်တွင် ငွေကျပ် ၃၀ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ အိုက်စ်(မက်သ်အဖက်တမင်း)များ ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
 သထုံမြို့နယ်တွင် ငွေကျပ် ၃၀ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ အိုက်စ်(မက်သ်အဖက်တမင်း) များ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးနှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် မတ် ၁၇ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲတွင် မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နယ် ရန်ကုန်-မော်လမြိုင် သွားကားလမ်းမိုင်တိုင်အမှတ်(၁၄၅/၆) အနီးတွင် ပဲခူးမှ မော်လမြိုင်သို့ ရောင်းအောင်(၃၀)နှစ် မောင်းနှင်ပြီး အောင်ဇေဦး(ခ)ကိုဦး(၂၃)နှစ် လိုက်ပါလာသည့် ၂၂ ဘီးတွဲယာဉ်



ရောင်းအောင်၊ အောင်ဇေဦး(ခ)ကိုဦးနှင့် ဇော်ဇော်တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသည့် အိုက်စ်(မက်သ်အဖက်တမင်း)များနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

နှင့် တာဝန်ခံသယ်ဆောင်သူ သည့် Suzuki swift မော်တော်ဇော်ဇော်(၃၉)နှစ် မောင်းနှင်လာ ယာဉ်နှစ်စီးတို့ကို သတင်းအရ

ရှာဖွေရာ ၂၂ ဘီးတွဲယာဉ်ပေါ်မှ ဒေသကာလတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၃၀ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ အိုက်စ်(မက်သ်အဖက်တမင်း) ကိလို ၁၂၀၀ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး စစ်ဆေးဖော်ထုတ်ချက်များအရ သိမ်းဆည်းရမိအိုက်စ်(မက်သ်အဖက်တမင်း)များကို ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်းမှ ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီ၊ မြန်မာ-ထိုင်းနယ်စပ်သို့ သယ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသဖြင့် ၎င်းတို့သုံးဦးအား ဥပဒေအရ အရေးယူထားရှိပြီး ကွင်းဆက်ပြစ်မှုကျူးလွန်သူများကို ဆက်လက်စစ်ဆေး ဖော်ထုတ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ဘဏ်ပိတ်ရက်ကြော်ငြာ

လွှဲပြောင်းနိုင်သော စာချုပ်စာတမ်းများ အက်ဥပဒေအရ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ (၁)ရက် (သောကြာနေ့)သည် “ဘဏ်ပိတ်ရက်” ဖြစ်ပါသဖြင့် ၎င်းရက်တွင် ဘဏ်များအားလုံး ပိတ်ထားလိမ့်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။
 မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်

သုတေသနပြုသီရိဂေဟာ မိသားစုပြိုင်ပွဲ အသိပညာပေး အစီအစဉ်၊ လူ့ရွှင်တော်အသင်းနှင့် ကိုလူချောအဖွဲ့တို့မှ မိသားစုများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်မည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
 သုတေသနပြုသီရိဂေဟာ မိသားစုပြိုင်ပွဲ အသိပညာပေးအစီအစဉ် (Family Quiz) ပွဲစဉ်အမှတ်(၅၉)ကို မတ် ၂၅ ရက်တွင် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD Channel မှ ဆက်လက်ထုတ်လွှင့်မည် ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ ကိုဗစ်-၁၉ ဆိုင်ရာ အသိပညာပေးအစီအစဉ်ကို အစီအစဉ် တင်ဆက်သူ ရဲထိုက်နှင့် မေဖြူဖြူတို့က တင်ဆက်ကြမည်ဖြစ်ပြီး လူ့ရွှင်တော်အသင်းနှင့် ကိုလူချောအဖွဲ့မှ မိသားစုများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည်ဖြစ်ရာ ယင်းပြိုင်ပွဲများကို မတ် ၂၅၊ ၂၆၊ ၂၇ ရက်များတွင် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV HD မှ ညနေ ၆ နာရီ သတင်းအပြီးတွင် ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

တရားမဝင် သစ်မျိုးစုံ၊ စားသောက်ကုန်၊ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများနှင့် မော်တော်ယာဉ်အပိုပစ္စည်းများ ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
 တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုဖြင့် တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ တားဆီးအရေးယူ နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မတ် ၂၀ ရက်နှင့် ၂၁ ရက်တို့တွင် ကချင်ပြည်နယ် တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးအဖွဲ့အဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် ပြည်နယ် သစ်တောဦးစီးဌာန ဦးဆောင်သော ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့သည် နယ်မြေရှင်းလင်းခြင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဗန်းမော်ခရိုင် ရွှေကျမြို့နယ် ရွှေကျကြီးပိုင်း အတွင်း တရားမဝင် ကျွန်းသစ် တန် ၂၃၁၀၀၀ (ခန့်)နှင့် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၄၇၀၀၀) ကို ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး သစ်တောဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။

အလားတူ မတ် ၂၁ ရက်တွင် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် မွန်ပြည်နယ် မရမ်းချောင် အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေး စခန်း၌ တာဝန်ကျ ပူးပေါင်း စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မြဝတီမြို့မှ ရန်ကုန်မြို့သို့ မောင်းနှင်လာသော ကုန်တင်ယာဉ် နှစ်စီးပေါ်၌ သွင်းကုန်ကြေညာလွှာ (ID) တွင် ကြေညာထားသည်ထက် ပိုမို တင်ဆောင်လာသော တရားမဝင် စားသောက်ကုန်နှင့် လူသုံးကုန် ပစ္စည်းများ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၅၅၂၃၂၈၀) ကို ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန်ဥပဒေနှင့် အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိ သည်။

ထို့အတူ မတ် ၂၂ ရက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေး အဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် သစ်တောဦးစီးဌာန ဦးဆောင်သော ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက် ခဲ့ရာ မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ်၊ ပုသိမ်မြို့နယ်နှင့် ငပုတောမြို့နယ် တို့တွင် တရားမဝင် သစ်မျိုးစုံ ၇၃၁၀၀၀၀ (ခန့်)နှင့် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၂၆၆၆၅၆) ကို ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး သစ်တောဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။

ထို့အပြင် ကရင်ပြည်နယ် တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက် ရေး အဖွဲ့အဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှု ဖြင့် ကော့ကရိတ်(တံတားကျိုး) စုပေါင်း စစ်ဆေးရေးစခန်း၌ တာဝန်ကျ ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေး အဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက် ခဲ့ရာ သွင်းကုန်ကြေညာလွှာ (ID) တွင် ကြေညာထားသည်ထက် ပိုမို တင်ဆောင်လာသော ဆပ်ပြာမှုန့် ထုပ်များ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၄၀၀၀၀၀) ကို ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန် ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက် ရှိ သည်။

၎င်းအပြင် အကောက်ခွန် ဦးစီးဌာန၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် မြန်မာ့ စက်မှုဆိပ်ကမ်း ကုန်သေတ္တာ စစ်ဆေးရေးစခန်း၌ ဆိပ်ကမ်း တာဝန်ကျအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ သွင်းကုန် ကြေညာလွှာ (ID) တွင် ကြေညာ ထားသည်ထက် ပိုမိုပါရှိလာသော တရားမဝင် ရေစုပ်စက်များ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၅၀၀၀၀၀) သတင်းစဉ်

ကို ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန် ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင် ရွက်လျက်ရှိသည်။

အလားတူ အကောက်ခွန် ဦးစီးဌာန၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် ထီးတန်းဆိပ်ကမ်း ကုန်သေတ္တာ စစ်ဆေးရေးစခန်း၌ ဆိပ်ကမ်း တာဝန်ကျအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ သွင်းကုန် ကြေညာလွှာ (ID) နှင့်ကိုက်ညီမှု မရှိသော တရားမဝင် သန့်စင်ခန်း သုံးပစ္စည်းများနှင့် မော်တော်ယာဉ် အပိုပစ္စည်းများ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၁၈၇၇၀၀၀၀) ကို ဖမ်းဆီး ရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန်ဥပဒေနှင့် အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်။

ထပ်မံ၍ ယနေ့တွင် ပဲခူးတိုင်း ဒေသကြီး တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေး အဖွဲ့အဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တိုင်းဒေသကြီး သစ်တောဦးစီးဌာန ဦးဆောင်၍ ပူးပေါင်း စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ တောင်ငူခရိုင်၊ ပြည်ခရိုင်နှင့် သာယာဝတီခရိုင် သစ်တောကြီး ပိုင်းများအတွင်း တရားမဝင် သစ်မျိုးစုံ ၃၄၃၁၀၀၀ တန် (ခန့်)နှင့် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၄၈၈၄၇၆) ကို ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး သစ်တော ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင် ရွက်လျက်ရှိသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ မတ် ၂၀ ရက်၊ ၂၁ ရက်၊ ၂၂ ရက်နှင့် ၂၃ ရက်တို့တွင် ဖမ်းဆီးရမိမှု စုစုပေါင်းမှာ အမှုတွဲ ၁၄ မှု၊ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၆၇၉၇၆၁၂) ဖြစ်ကြောင်း တရား မဝင်ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီမှ သိရသည်။

“ဟားစတိုင်လ်ရဲ့ အောင်ပွဲအငြိမ့်” ဖျော်ဖြေပွဲကို မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၌ ပြသမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
 ပြည်သူများ အပန်းပြေစေရန်၊ ပျော်ရွှင်စေရန်နှင့် စိတ်ခွန်အား သစ်များ ရရှိနိုင်ရန်အတွက် မြန်မာ့ အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားမှ ဖျော်ဖြေ ရေးအစီအစဉ်များကို တိုးမြှင့် တင်ဆက်လျက်ရှိရာ “ဟားစတိုင်လ် ရဲ့ အောင်ပွဲအငြိမ့်” ဖျော်ဖြေပွဲကို မတ် ၂၆ ရက် (စနေနေ့) ည ၈ နာရီ သတင်းအပြီးတွင် မြန်မာ့အသံ နှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD Channel မှ ထုတ်လွှင့်ပြသမည် ဖြစ်သည်။

ယင်းဖျော်ဖြေမှုကို လူ့ရွှင်တော် စတားကောင်းထက် စီစဉ်ပြီး မဟာရန်ကုန် အောင်စည်မိုး ဆိုင်း ပိုင်းကြီးအဖွဲ့၏ တီးခတ်မှုနှင့်အတူ ထိုသို့ တင်ဆက်မှုကို



ခေါင်းဆောင်မင်းသမီး ဝိုင်းကြာ (တနင်္ဂနွေနေ့) ဖြူ၊ ရှေ့ထွက်မင်းသမီး အေးသဗ္ဗာ ထွန်း၊ လူ့ရွှင်တော်များဖြစ်ကြသည့် စတားကောင်းထက်၊ ကောင်းမွန်၊ ဖြိုးဖြိုးနှင့် ဖြူဖြေးတို့က ဖျော်ဖြေ တင်ဆက်ကြမည် ဖြစ်သည်။

မတ် ၂၇ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲပိုင်း National News အင်္ဂလိပ်ဘာသာ သတင်းအစီအစဉ် အပြီးတွင် ဒုတိယအကြိမ် ထပ်မံ ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

“မြန်မာ့ရှုခင်း မြန်မာ့စိတ်ရင်း” MRTV Orchestra ဖျော်ဖြေပွဲကို မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၌ ပြသမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
 ပြည်သူများ အပန်းပြေစေရန်၊ ပျော်ရွှင်စေရန်နှင့် စိတ်ခွန်အား သစ်များ ရရှိနိုင်ရန်အတွက် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ဖျော်ဖြေရေး အစီအစဉ်များကို တိုးမြှင့် တင်ဆက်လျက်ရှိရာ “မြန်မာ့ရှုခင်း မြန်မာ့စိတ်ရင်း” MRTV Orchestra ဖျော်ဖြေပွဲ ကို မတ် ၂၅ ရက် (သောကြာနေ့) ည ၈ နာရီသတင်းအပြီးတွင် မြန်မာ့ အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD Channel မှ ထုတ်လွှင့်ပြသ မည် ဖြစ်သည်။

ယင်းအစီအစဉ်ကို မြန်မာ့ အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၏ သံစုံတီးဝိုင်း (MRTV Orchestra) နှင့်အတူ ခေတ်ပေါ်တီးဝိုင်းနှင့် မြန်မာ့ဆိုင်းဝိုင်းကြီးတို့၏ ပါဝင် တီးခတ်မှုဖြင့် တေးသံရှင်များ ဖြစ်ကြသည့် ရဲထိုက်၊ ရဲရင့်ဝေလွင်၊ ကြူကြူခိုင်၊ သဒ္ဓါဖြူ၊ ဘုန်းသစ်၊ မြန်မာ့ ဘိုမ၊ ရဲဝင်းလှိုင်၊ အိမ်သရဖူ နှင့် သီရိစံတို့က ဖျော်ဖြေတင်ဆက် ကြမည်ဖြစ်သည်။

ထိုသို့ တင်ဆက်မှုကို မတ် ၂၇ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် ဒုတိယအကြိမ် ထပ်မံ ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ တောင်သူကုန်းရပ်ကွက်၊ ဦးဖိုးထွန်းလမ်း၊ အမှတ် (၁၄၂/၁)၊ (၁)ထပ်ခွဲ အဆောက်အအုံ၏ (၅)လွှာ ၁၃ (မြေရင်းဘက်ခြမ်း)၊ (၁၅)ပေ(၄၅)ခွက် အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်သော အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်ကို ခေါ်ခင်သတ်လွှာ ၁၂/အစန(နိုင်)၂၀၁၉၅၅၅၅၀၀၀၀ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ကာ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများသည် ဤကြေငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၄ ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း) အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်၍ စာချုပ်ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးဖိုးမင်းဆွေ (LL.B, D.B.L) (စဉ်-၁၄၄၄၀၄)
 ခေါ်ခင်မာနွယ် (LL.B, D.B.L) (စဉ်-၁၄၄၆၂)
 ဒေါ်နန်းစုမြတ်နိုးထွဋ် (စဉ်-၁၇၅၅၀)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
 ခေါ်ခင်မာနွယ် (LL.B) (စဉ်-၅၅၅၅၅)၊ အထက်တန်းရှေ့နေ
 Legal Chance Office: အမှတ် (၄၈)၊ နတ်မောက်လမ်းဆွယ် (၁)လမ်း၊ ဗိုလ်ချုပ် (၂)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၄၄၅၇၅၆၅၁၊ ၀၉-၄၃၆၂၅၆၂၊ ၀၉-၄၂၁၀၂၂၁၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(သကမ-၉)၊ လှေရေရပ်ကွက်အမှတ်(၁၃)ကြယ်တာယာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၄၉/၉)၊ အကျယ်အဝန်း(၂၀၈၀ x ၆၀၈၆) ရှိ ဦးစိန်ဝင်း၊ A / E-၀၀၀၅၅၁ အမည်ပေါက်မြေချပ်မစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးသက်အောင်(၁၂/ဒလန(နိုင်)၀၅၀၁၀၄)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အားကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ တရားဝင်နိုင်သော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ခေါ်ခင်မာနွယ် (LL.B) (စဉ်-၅၅၅၅၅)၊ အထက်တန်းရှေ့နေ
 LL.B, D.B.L, D.L.L, U.F.I.(Eng)
 အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၇၈၂၄) Hein Htet San Law Firm
 ဦးစော်မျိုးနိုင် (LL.B, D.B.L)
 အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၅၆၅၇၃)
 ဖုန်း - ၀၉၂၅၀၂၅၀၇၈၁ ၊ ၀၉၄၂၁၀၂၀၄၄၇

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၁)၊ ဇေယျာဝတီလမ်း၊ ရင်ခင်းတောင်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၃+၂၄)၊ အကျယ်အဝန်း(၈၀၈၀ x ၆၀၈၆) ရှိ ခေါ်ခင်တိုးမြှင့် (PGU-060837) (၁၁/စတန(နိုင်)၀၀၇၄၉၇) အမည်ပေါက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးကို အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ခေါ်ခင်တိုးမြှင့် (PGU-060837) (၁၁/စတန(နိုင်)၀၀၇၄၉၇) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ တရားဝင်နိုင်သော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား မူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးအောင်ကျော်လွင် LL.B,
 အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၄၆၈၈)
 ခေါ်ခင်တိုးမြှင့် LL.B,
 အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၀၀၉၄)
 ဖုန်း - ၀၉၄၂၁၀၄၆၈၇၄ ၊ ၀၉၂၅၄၃၃၂၃၁၂

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 1D/9933, Nissan Safari Wgy67, 5/W(4x4)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိ သူ ခေါ်ခင်မာနွယ် (နိုင်) ၁၄၂၄၂၄၀၀၀ က (ကမ-၃) ယောက်ဆုံး၍ စိတ္တဇထုတ် ဖေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ဦးစိန်ဝင်းထံသို့ လာရောက် အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက်ပတ်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါအရ လိုက်နာရန် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကဏ္ဍခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 26/4317, TOYOTA MARKII GX110 SLOON(4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိ သူ ဦးစော်ခင်မြင့် (၁)၊ မရက (နိုင်) ၁၂၅၅၅၅၅၅ က (ကမ-၃) ယောက်ဆုံး၍ စိတ္တဇထုတ် ဖေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ဦးစော်ခင်မြင့်ထံသို့ လာရောက် အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက်ပတ်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါအရ လိုက်နာရန် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကဏ္ဍခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

အောင်လံမြို့၊ ကန့်ကြီးရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၃/ကန့်ကြီး)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၈၆)၊ စရိယာ(၀၃၁၀၂၀၉)ဇက ရှိ ဘိုးဘိုဦးစော်ခင်မြင့် အောင်လံမြို့နယ်လယ်ယာမြေစိမ့်ခန့် ခွဲစေရန် စာရင်း အင်းစိန်ဌာနရှိ စာရင်းဦးစီးဌာနတွင် ခေါ်ခင်မာနွယ်အမည်ပေါက် အိမ်မြေကွက်များဖြစ်ပြီး အမည်ပေါက်သူ ဦးစော်ခင်မြင့်လွင်ပါ (၃)ဦးကိုမှ ငှားတိုအမည်သို့ အမည် ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်း မူရင်းအထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ဦးစီးဌာနမှူး၊ အောင်လံမြို့နယ်၊ လယ်ယာမြေစိမ့်ခန့်ခွဲစေရန် စာရင်းအင်းစိန်ဌာန

စောင်းကြွေပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 5D/4771 ၏ စောင်းကြွေ နှစ်ပတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ယခင် စောင်းကြွေနှစ်ပတ်ပြားပျောက်ပြန်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ကဏ္ဍခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

သက်ဆိုင်သူ နှင့် အများသိစေရန်

ကျွန်ုပ်တို့အမည်ဖြစ်သူ ဦးမဟာဆွေသည် (၁) မောင်ကိုလေး (၁၂/မဟတ(နိုင်) ၁၂၄၂၇၄) ကိုင်ဆောင်သူ၊ အမှတ်-၁၁၈၊ (၂၄၄)လမ်း၊ ကန့်ကွက်လိုသူ၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှထွက်သည့် လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ဖော်ပြပါအရ ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အမည်ပေါက် (၁) မဟာဆွေထက် တို့သည် နှစ်ပတ်လျှောက်မီသာ အချို့အရောင်းများဖြင့် ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ လက်ထပ်ထိမ်းမြားခဲ့ကြသူများဖြစ်သည့် သား (၁) ဦးလည်းကောင်း၊ သမီး (၁) ဦးလည်းကောင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့အမည်ပေါက်နှင့် မြတ်နိုးသည့် အက်စ်ဌာနရှိ (၁) မဟာဆွေထက် ကျွန်ုပ်တို့အမည်ပေါက် (၃-၃-၂၀၂၂) ရက်နေ့တွင် ရှေ့နေမှ တဆင့် (၁၀-၃-၂၀၂၂) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ အကြောင်းပေးထားပြီး စာရင်းအကျဉ်းချုပ် တရားဝင်ကွပ်ကဲမှုစွဲစာရင်း အကြောင်းပေးထားပြီး တောင်းဆိုခဲ့သော်လည်း ယခုထက် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းမရှိပါ။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့အမည်ပေါက် ငှားခင်းနှင့် မဟာဆွေထက်အား ယခုမှ ပုံစံဖြင့် အကြောင်းပေးထားပြီး အပြီးအပိုင်ပြုလုပ်လိုက်ပါသည်။ အက်စ်ဌာနရှိ (၁) မဟာဆွေထက်နှင့် ပတ်သက်၍ မည်သည့်ကိစ္စအထက်မှ တာဝန်ယူခြင်းမရှိပေ။ တရားဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ခေါ်ခင်တိုးမြှင့် (LL.B)
 အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၃၁၄၇)
 အမှတ်-၁၄၄၁၊ ပန္နက်လမ်း၊ (၁၇) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း - ၀၉ ၄၂၁၀၄၆၈၈

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသိရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၂/ရင်းတိုင်းအနောက်ရပ်၊ ဝဏ္ဏဇီပရပ်ကွက်မှ မြေစရိယာ(၀၃၁၀ ၁၀၉)ဇက ရှိ ဦးသန်းစိန် (၉/၀၀၄) နှင့် ၀၆၄၄၄၇ (၁)ဦးမြင့်ဝေ အမည်ပေါက် နှစ်(၃၀)မြေဌာနစာချုပ်မြေကွက်အမှတ် (၁-၂၃၃၃၃) ကို နေပြည်တော် စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏အထောက်အထားလွှဲစာအမှတ် ၁၁၇၀/၂၀၁၇(၉-၁၀-၂၀၁၇)ဖြင့် မြေကွက်အမည်ပေါက်၏ တရားရုံးအစိန်ခဲကိစ္စများ လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် အချိုးပေးပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအစိန်ခဲကိစ္စများ အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစိမ့်ခန့်ခွဲစေရန် ဌာနကြီး၊ ဌာနမှူးအဖွဲ့မှ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပုံ၊ မြေရာစင်ရေးကားနှင့် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစိမ့်ခန့်ခွဲစေရန် နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးမြို့၊ နန်းတော်ရေရပ်ကွက်၊ ဥပသာ (၁)လမ်း၊ အမှတ် (၈၅၅)ဇန ကျွန်ုပ်တို့ အဖ ဦးအောင်မြင့် (၇/မအပ(နိုင်)၀၇၄၂၅၅)၏ သမီးဖြစ်သူ မမ့သခင် (၇/မအန(နိုင်)၀၅၀၀၀၄)သည် မိဘဖြစ်သူ၏ ဆုံးမချက်ကို နားမခံခြင်းမရှိဘဲ မိဘနှင့်မလွတ်နိုင်သည့်ကိစ္စများအား ပြုလုပ်သည့်အပြင် မိမိသဘောအလျောက်နေအိမ်မှထွက်ခွာသွားပါသောကြောင့် ယနေ့မှစ၍ မမ့သခင်အား သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်သည်။ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော မည်သည့်ကိစ္စကိုမျှ တာဝန်ယူခြင်းမရှိပေ။

(စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။)

ခေါ်ခင်မာနွယ် (LL.B) (စဉ်-၅၅၅၅၅)၊ အထက်တန်းရှေ့နေ
 ဖုန်း - ၀၉၂၅၀၂၅၀၇၈၁ ၊ ၀၉၄၂၁၀၄၆၈၇၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ သံတတာရပ်ကွက်၊ သံတတာလမ်း၊ အမှတ် (၄၅/၄၇)၊ ၉-လွှာ (penthouse) အကျယ်ပမ (၅၀x၅၀) ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ဦးအောင်သန်းကို (၉/မအပ(နိုင်)၀၅၀၀၀၀) ၃၀-၁၀-၂၀၂၁ ရက်စွဲပါ နှစ်ဦးသဘောတူတိုက်ခန်း အပြီးအပိုင်အရောင်းအဝယ်ကတ်စာချုပ်အရ တရားဝင်လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ ရောင်းချပိုင်ခွင့်နှင့် စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံအဆိုပြု၍ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီသောကြောင့် အရောင်းအဝယ်ပြုခြင်း အနက်မှ အချို့ကိုစရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါ တိုက်ခန်းအား အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံတွင် ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား (မူရင်း)များနှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးရန်လွင် ၁/မကန(နိုင်)၀၈၀၈၅၂
 ဦးအိလှစိ
 အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၀၈၅)
 တိုက်အမှတ် (၃၂)၊ အခန်းအမှတ် (၉)၊
 လှိုင်မြင့်စိမ်းရောင်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၂၆၀၀၀၅၀၄

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ အောင်သပြေလမ်း၊ အမှတ် (၅၀/၆) ရှိ အဆောက်အအုံ (၅) လွှာ (ခေါင်းရင်းခန်း) အကျယ်အဝန်း (၁၇ x ၆၀) ပေ၊ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားပိုင်ဆိုင်ထားသူ ခေါ်ခင်သန်းစိန် (၁၂/မအန(နိုင်) ၁၄၄၀၀၄) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ခေါ်ခင်သန်းစိန် (၁၂/မအန(နိုင်) ၁၄၅၀၀၄) သည် အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက်ရောင်းခွင့် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်စွန့်ပေးပေးသည့် ကန့်ကွက်ရန်ရှိသူမည်သူမည်သို့ ကျွန်ုပ်တို့ စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား (မူရင်း) များနှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ရက်အထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ခေါ်ခင်မာနွယ် (စဉ်- ၁၄၅၅၅)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၄၄၅၅၅)
 အမှတ် (၁၆၁) ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ ကျွဲကိုင်ရုံး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ဖုန်း - ၀၉-767797987

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၄၉)၊ ဗိုလ်ချုပ်ကော်လင်းမြေကွက်အမှတ်(၁၄၆/၇) အကျယ်အဝန်း (၂၃၂၀ x ၆၀၈၆) ရှိ ခေါ်ခင်သန်းစိန် (၁၂/မအန(နိုင်)၀၅၀၀၀၀) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) မြေဌာနအရပ်ရပ်အားလုံးကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ခေါ်ခင်မာနွယ် (၁၂/မအန(နိုင်)၀၅၀၀၀၀) တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ တရားဝင်နိုင်သော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား မူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးအောင်ကျော်လွင် LL.B,
 အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၃၆၈၈)
 အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၀၀၉၄)
 ဖုန်း-၀၉၄၂၁၀၄၆၈၇၄ ၊ ၀၉၂၅၄၃၃၂၃၁၂

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်တော် ဦးစော်ခင်မြင့် ၁၄/မဟတ(နိုင်) ၀၆၃၃၄၄၄၄ ခေါ်တင်မာမာလွင် ၁၂/မရက(နိုင်) ၁၄၄၄၄၄၄၄ တို့သည် (၉-၈-၂၀၁၄)ရက်တွင် နှစ်ဦးသဘောတူကွပ်ကဲခြင်းဖြင့် မြေကွက်နှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်၊ တရားမဝင်မှုအမှုမှအမှတ် ၂၅၀/၂၀၁၈ တွင် ၂၄-၁၁-၂၀၂၀ ရက်က ချမှတ်ခဲ့သော အပြီးသတ်အမိန့်သည် ကျွန်တော်အပေါ်တွင် အကျိုးသက်ရောက်တည်မြဲလျက်ရှိနေပါသည်။ ကျွန်တော်နှင့် ကွပ်ကဲခြင်းပေးသော ခေါ်ခင်မာမာလွင်မှ ကျွန်တော်တို့ နှစ်ဦးအတွက်ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိသည့် အမှတ် (၁၀၈၁)၊ ပုဗ္ဗသိရိလမ်း (၄၃) ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ် (မြေကွက်ပိုင်း) မြို့နယ်ဟု ခေါ်တွင်သည့် (အလျား ၂၀၈ x အနံ ၆၀၈၆) ခေါင်းရင်းမြစ်မြေကွက်အား ခေါ်ခင်မာမာလွင်မှ (၄-၂-၂၀၂၂) ရက်တွင် စရန်ငွေဖြင့် စီမံခန့်ခွဲရောင်းချခြင်းသည် အတုပိုင်ဆိုင်သည် ကျွန်တော်၏ အကျိုးခံစားခွင့်အား ထိခိုက်နေပါသဖြင့် အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်မှုသည် တရားမဝင်ပါကြောင်း၊ ကျွန်တော်လက်ရှိနေထိုင်လျက်ရှိနေပါကြောင်း အများသိစေရန် ကန့်ကွက်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးစော်ခင်မြင့် ၁၄/မဟတ(နိုင်) ၀၆၃၃၄၄

အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရှမ်းပြည်တောင်ပိုင်း၊ ဓနုကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ ပင်းတယ်မြို့နယ်၊ ဆင်ခေါင်းရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၁၁၂၈ နှစ်သန်းစိန် ၁၃/မဟတ(နိုင်) ၀၀၁၄၇၁၊ ခေါ်ခင်မာမာအေးမှန် ၁၃/မဟတ(နိုင်) ၀၀၂၅၀၀၀၀ အမည်ပေါက် နှစ်(၃၀) မြေဌာနအရပ်ရပ်အားလုံးကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ခေါ်ခင်မာမာလွင် (၁၂/မအန(နိုင်) ၀၅၀၀၀၀) သည် မိဘတို့၏ဆုံးမချက် နားမခံခြင်းမရှိဘဲ မိဘအားကိုးစိတ်နှစ်ပါး ဆင်းရဲအောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်ပြီး မိဘအားစုတ်သိက္ခာညှိုး နှစ်စဉ်ပေးပေးခြင်းမရှိပေ။ သောကြောင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါကြောင်းနှင့် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့် မည်သည့်ကိစ္စကိုမျှ တာဝန်ယူခြင်းမရှိပေ။ မည်သည့်ကိစ္စကြောင့် မိဘများနှင့်လည်း လုံးဝသက်ဆိုင်ခြင်းမရှိကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

(စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။)

ဦးသန်းစိန် ၁၃/မဟတ(နိုင်) ၀၀၁၄၇၁
 ခေါ်ခင်မာမာအေးမှန် ၁၃/မဟတ(နိုင်) ၀၀၂၅၀၀

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မအူပင်မြို့နယ်၊ အမှတ် (၅) ရပ်ကွက်၊ ကမ်းနားတင်ပြင် အမှတ် (၇) ဇန ဦးအောင်မြင့် ၁၄/မအပ (နိုင်) ၀၀၄၄၄၇ ခေါ်ခင်မာမာ (နိုင်) ၀၈၆၂၅၉ တို့၏အား မောင်လေး(ဦး ၁၄/မအပ(နိုင်) ၀၈၄၄၄၈) သည် မိဘများ၏ဆုံးမချက်ကို နားမခံခြင်းမရှိဘဲ မိဘများစိတ်ဆင်းရဲအောင် အကြိမ်ကြိမ်ဆောင်ရွက်ပြုနေပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်းနှင့် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့် ကိစ္စအထက်ကို တာဝန်ယူခြင်းမရှိပေ။ မည်သည့်ကိစ္စကြောင့် မိဘများနှင့်လည်း လုံးဝသက်ဆိုင်ခြင်းမရှိကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးအောင်မြင့် ၁၄/မအပ(နိုင်) ၀၀၄၄၄၈
 ခေါ်ခင်မာမာ (နိုင်) ၀၈၆၂၅၉
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးလှစိ (LL.B)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၆၂၅၇)
 တိုက်အမှတ် (၈၈) မြေညီထပ်၊
 ၃၈လမ်း(အလယ်)၊ ကျောက်တံတား
 မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊
 ဖုန်း-၀၉-၅၅၀၅၀၅၉

မြေကွက်များအပြန်ရောင်းပည်

၁။ (၁၀၀ x ၁၀၀) ပေ ၄၅ နှစ်၊ ဖု၊ အုတ်တိုင်းခင်းမြို့၊ သံပန်း။
 ၂။ သံပန်းကာနီး၊ ပန္နက်လမ်း-လမ်းပေါင်း၊ မြင်းမာတင်(အဆင်းလမ်း)။
 ၃။ ပန္နက်လမ်း-လမ်းပေါင်း (အတက်လမ်း)၊ စန္ဒာစိမ်း၊ မြင်းမာတင် (၁) ကွက် (၁၀၀ x ၁၀၀) ပေ ပတ်လည် (၁) ကွက် (၆၀ x ၁၅၀) ပေ ၊ (၁) ကွက်နှင့် (၅၀ x ၈၀) ပေ၊ (၁) ကွက် ဧရာဝတီရောင်းလမ်း၊ မောင်ချမ်းသာကျေးရွာ၊ မြင်းမာတင်မြို့နယ်။

ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၉-၅၀၀၀၆၇၃၊ ၀၉-၄၂၆၂၅၄၄၄၄

နှစ်ထပ်တိုက်သစ် အထူးလျော့စျေးနှုန်းဖြင့် အပြန်ရောင်းပည်။

ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ထန်းခြောက်ပင်၊ ပတ္တမြားကျေးရွာ၊ ဘေးပိုင်းလမ်း၊ (၂၀ x ၆၀) ပေ၊ မင်္ဂလာရန်မြေ၊ နှစ်ထပ်ဗား၊ အောက်ပိုင်း၊ အောက်(၂)ခန်း၊ အပေါ်(၂)ခန်း၊ လျှပ်စစ်မိန့်၊ မိဘတော်နှင့် စင်မိတာ(၄)လုံးပါရှိ၊ ရိုးမြေ၊ ရေ၊ အပိုင်ရောင်း၊ ချေးနှုန်း(၇၅၀)သိန်း၊ အလျော့အတင်းရှိ။

စုံစမ်းရန်-ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၀၆၇၃၊ ၀၉-၄၂၆၂၅၄၄၄၄

အများသိစေရန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ တောင်သူကုန်းရပ်ကွက်၊ ဦးထွန်းစိန် ကုန်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၁၃၉)ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (၃၇၈ x ၄၄၀) ရှိ မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော အိမ်ခြေမြေနှင့် အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးအောင်လမ်းစိန် (၁၂/အစန(နိုင်) ၀၀၁၄၄၀၀၀) က ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီ၍ စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါ အိမ်ခြေမြေနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးစိန်သန်းစိန် ၁၂/မကန(နိုင်) ၀၀၇၄၄၄၄ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ခေါ်ခင်မာနွယ် (LL.B)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၄၄၅၅၅)
 ရှေ့နေများနားနေခန်း၊ စုပေါင်းရုံးကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊
 ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၈၅၀၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၃၇)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ အမှတ်(၁၁၄၅)ဇန ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ခေါ်ခင်သန်းစိန် (၁၂/ဥကတ(နိုင်) ၀၅၀၀၀၀) လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

(၁) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁၃)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၂၄/၈)၊ (၈)စတန(နိုင်)အမည်ပေါက် အမှတ်(၁၂၄/၈)၊ ရာမည(၃)လမ်း၊ (၁၃၃)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သော ဦးမြင့်သိန်း အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေ၊ အကျယ်(၂၀x၆၀)မေတာရှိ မြေနှင့်မြေပေါ်ရှိအဆောက်အအုံ၊ (၂) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၃၃)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၂၄/၈)၊ (၈)စတန(နိုင်)အမည်ပေါက် အမှတ်(၁၂၄/၈)၊ ရာမည(၃)လမ်း၊ (၁၃၃)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သော ဦးအောင်လမ်း စာအမည်ပေါက်ပါမစ်မြေ၊ အကျယ် (၂၀x၆၀)မေတာရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အတွက် အပြီးအပိုင်ရောင်းချသူ ဦးအောင်ကျော်စော(၃/ခမတ(နိုင်) ၀၀၁၃၆၄၄) စာချုပ်အဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လာပြီး လိုအပ်သည့်စာရွက်စာတမ်းများ ပြည့်စုံစွာရှိကြောင်း ထုတ်ဖော်ခံနိုင်လျက် ရောင်းချရန် စကားကမ်းလှမ်းလာသည့်အပေါ် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ သဘောတူညီ၍ ယုံကြည်ပါသောကြောင့် ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း တရားဝင်နိုင်သော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား မူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 U Zaw Myint (Law Firm)
 ဦးရန်မြင့်အောင်(LL.B)
 (စဉ်-၄၄၅၅၅/၂၀၁၃)
 ခေါ်ခင်မာနွယ်(LL.B)
 (စဉ်-၄၄၅၅၅/၂၀၁၃)
 ခေါ်ခင်မာနွယ်(LL.B)
 (စဉ

မန္တလေးမြို့၊ ကျေးပတ်လည် မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော် စတုဒီသာ(ရေကစား)မဏ္ဍပ်များ ဖိတ်ခေါ်ခြင်း

- ၁။ မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော် စတုဒီသာ(ရေကစား)မဏ္ဍပ်များကို ၂၆လမ်း၊ ၆၆လမ်းမှတစ်ဆင့် ရေကစားမဏ္ဍပ်(၇)နေရာ၏ကြားတွင် (ပေ၂၀x၂၅)အကျယ် မဏ္ဍပ်များအား နေရာချထားပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
- ၂။ စတုဒီသာမဏ္ဍပ်များကို ဦးရေလူစုစနစ်ဖြင့် လျှောက်လွှာများအား (၂၅-၃-၂၀၂၂)ရက်မှ စတင်လက်ခံ၍ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ရေပက်ကစားခွင့်ရရှိသူများ လိုက်နာရန် စည်းကမ်းချက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-
 - (က) ၂၆လမ်း၊ ၆၆လမ်းမှတစ်ဆင့် စတုဒီသာ(ရေကစား)မဏ္ဍပ်များအရွယ်အစားမှာ (၂၀x၁၂)စတုဂံပုံအဖြစ်အား ဝိပဿနာအမြင့်အထိ ခွင့်ပြုလိုသဖြင့် အမြင့် ၃'၊ နောက်ခံအမြင့် ၆'၊ စုစုပေါင်း ၉' သတ်မှတ်ပုံစံအတိုင်း ဆောက်လုပ်ရမည်။
 - (ခ) ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ မြို့ရေပေးရေး၊ မီးသတ်ပိုက်ခေါင်းများမှ ရေထုတ်ယူ၍ ရေမကစားရ။ ရေစုပ်စက်ဖြင့် ရေပက်ကစားခြင်း ခွင့်မပြု။
 - (ဂ) မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုနှင့်ကိုက်ညီသော လောင်းလှေ၊ စဉ်အိုး၊ရေစည်များ ချထား၍ ဖလားဖြင့်သာ ရေပက်ကစားရမည်။
 - (ဃ) မိမိမဏ္ဍပ်တွင် တိုင်းရင်းသားရိုးရာဓလေ့နှင့်ဆန့်ကျင်သည့် မည်သည့်အပြင်အဆင်မျှခွင့်မပြု။
 - (င) မဏ္ဍပ် Stage ပေါ်တွင် တီးဝိုင်း၊ DJ စက်များ (လုံးဝ)ခွင့်မပြုပါ။တေးသီချင်း သီးသန့်သားနှင့်ခွင့်ပြုသည်။

မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မန္တလေးမြို့၊ မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော် မြို့တွင်းသင်္ကြန်ရေကစားမဏ္ဍပ်များ ဖိတ်ခေါ်ခြင်း

- ၁။ မန္တလေးမြို့(၆)မြို့နယ်ရှိ ရပ်ကွက်များအတွင်း သင်္ကြန်ရေကစားမဏ္ဍပ်များ လျှောက်ထားပါက ခွင့်ပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ လျှောက်လွှာများ (၇-၄-၂၀၂၂)ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့နိုင်ပါသည်။
- ၂။ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ အခွန်ဌာနသို့ (၂၅-၃-၂၀၂၂) ရက်နေ့မှစ၍ လျှောက်လွှာနှင့်စည်းကမ်းချက်များကို လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
- ၃။ လျှောက်လွှာတွင် အောက်ပါအချက်အလက်များ ပူးတွဲတင်ပြရမည် ဖြစ်ပါသည်-
 - (က) လျှောက်ထားသူအမည်၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ နေရပ်လိပ်စာ၊ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်
 - (ခ) လျှောက်ထားလိုသည့်နေရာ
 - (ဂ) မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ထောက်ခံချက်

မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အမည်ပြောင်း
မောင်သန်းလှဦး၊ ၈/ကမန(နိုင်) ၀၄၂၅၀၀၈၁၊ သရက်ခရိုင်၊ ကံမြို့အထက် နဝမတန်း (B)မှ မောင်မြိုးခေါ်သိန်းအား မောင်မြိုးခေါ်ခန့်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
မြိုးမင်းခန့်

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၄၄၂၃/၃၇၅၅ Honda Scoopy 110 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်မင်းအောင် ၅/မမ(နိုင်)၀၈၈၇၃၀ က (ကမ-၃)ရက်တွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ခဲ့ပြီးနောက် ရန်သူလျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့လျှောက်ပေးပို့နိုင်ပါသည်။
ကညနရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)မန္တလေးမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက်
ဒေါ်ဥမရ(ခ)ဒေါ်မာအောင် ၁၂/ကတ(နိုင်) ၀၈၀၈၂၃ နှင့် ဒေါ်ဂရီစီ(ခ)ဒေါ်ခန့် ၁၂/ကတ(နိုင်)၀၈၁၂၃၂တို့၏ လွှဲအပ်ပေးခြင်းကြောင့် အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်သည်မှာ-
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ (၃၄)လမ်း(အလယ်)၊ အမှတ်(၁၃၇)၊ ဒုတိယထပ်တိုက်ခန်းတွင် လက်ရှိထားနေထိုင်ခဲ့သူ ဒေါ်ဆူပါမား ၁၂/ကတ(ပြု)၀၀၀၈၅၂မှာ (၁၀-၅-၂၀၂၁)ရက်တွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ခဲ့ပြီးနောက် ၎င်းမကွယ်လွန်မီပြောဆိုအပ်နှံထားချက်အရ အထက်ပါတိုက်ခန်းအား ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများမှ ပစ္စည်းထိန်းများအဖြစ် ပူးတွဲထိန်းသိမ်းထားရှိခဲ့ရာ ၎င်း၏သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်စုစိလား(ခ)Muniyathar @ Siti Aminah Binti(KTDA-04611)(U.S citizenship No.010-41-1364)က ကွယ်လွန်သူ မိခင်ဒေါ်ဆူပါမားလက်ရှိထားနေထိုင်ခဲ့သည့်အထက်အပိုဒ်(၁)ပါတိုက်ခန်းအား ၎င်းတစ်ဦးတည်း တရားဝင်ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ မြက်ပင်ကြေညာချက် ၎င်း၏လက်ဝယ်သို့လွှဲပြောင်းပေးရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများ ထံတောင်းဆိုလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများမှလည်း ဒေါ်စုစိလားထံမှ (၁၄-၁-၂၀၂၂)ရက်စွဲပါ အမေရိကန်နိုင်ငံ၊ Arizona ပြည်နယ်၏ နိုတြီအထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရရှိသူ ဦး Mamed Yacoob (ခ)ဦးအေးလွင် ၁၂/ပစ(နိုင်) ၀၄၀၂၆၇၀၂ ဥပဒေနှင့်အညီ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသောကြောင့် အဆိုပါလွှဲပြောင်းပေးအပ်မည့်အထက်အပိုဒ် (၁)ပါ တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်(သို့) ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၄ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း မှရင်း အထောက်အထားများနှင့်တကွ လျှောက်ပေးပို့နိုင်သည့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အထက်ပါတိုက်ခန်းအား လွှဲပြောင်းပေးမည့်ကိစ္စကို တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ပေးခြင်းကြားချက်အရ-
ဦးအောင်မျိုးသူ(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၄၆၂)
ရုံး- အမှတ်(၄၈)၊ နတ်မောက်လမ်းသွယ်(၁)၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊
ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၃၂၂၇၆၊ ၀၉-၇၉၈၄၅၃၇၇
Email:aungmyo.1122ul@gmail.com

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့် -၅၊ နည်းဥပဒေ -၂၀)
ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်တရားရုံးတော်
၂၀၂၂ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၂၄

ဦးလှအောင် နှင့် ဦးမာခင်
တရားလို တရားဖြိုင်

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (စ)ရပ်ကွက်၊ ထထ-၇နေ ဦးမာခင် (ယခု နေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလို ဦးလှအောင်က အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ကို မှတ်ပုံတင်ပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကား အရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင်၏ကိုယ်စားလှယ်ရုံးအခွင့်အမိန့်ရရှိနေခြင်းဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့် ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၃၁ရက် (၁၃၈၃ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလကွယ်နေ့) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင်လော့ရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအမိန့်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင်၏ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်ကတင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၂၃ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ပြုသွယ်အောင်)
တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး (၂)
ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်တရားရုံး

ဗိုလ်မှူးအောင်သိမ်းနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ အေးသာယာမြို့၊ ရပ်ကွက် (၅)ရှိ အကွက်အမှတ်-၄၉၊ အကွက်အမည်-မူလတန်းကျောင်းရှေ့၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ်-၁၊ ဧရိယာ ၀၃၁မာဝဂဏေ၊ ဂရန်အမှုတွဲအမှတ် (၃၀၀၉/၁၉၉၁) ဗိုလ်မှူးအောင်သိမ်းအမည်ပေါက်မြေကွက် ဥပစာအား ဒေါ်အေးအေးဝင်း ၈/မထန(နိုင်)၀၀၀၁၇၆က ဝယ်ယူလက်ရောက်ရရှိထားပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်ဥပစာနှင့်ပတ်သက်၍ ဥပဒေနှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ ဂရန်အမည်ပြောင်းဆောင်ရွက်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်လိုသော်လည်း ဗိုလ်မှူးအောင်သိမ်းအား ယနေ့ထိတိုင် ဆက်သွယ်၍မရပါ။ ထို့ကြောင့်အထက်ပါမြေကွက်ဥပစာနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသောတရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများဖြင့် ယခုကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ ဂရန်အမည်ပြောင်းဆောင်ရွက်ခြင်းများကို ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်အေးအေးဝင်း၏ လွှဲအပ်ပေးခြင်းကြားချက်အရ-
ဒေါ်အေးအေးအောင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (၈၄၃၃/၂-၁၀-၂၀၁၂)
အမှတ် (၅၂)၊ စံပယ်လမ်း၊ နယ်မြေ (၂)၊ ဘုရားဖြူရပ်၊ တောင်ကြီးမြို့

ဒုဗိုလ်မှူးကြီးမင်းဆွေနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ အေးသာယာမြို့၊ ရပ်ကွက် (၅)ရှိ အကွက်အမှတ်(၄၉)၊ အကွက်အမည် မူလတန်းကျောင်းရှေ့၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ် ၁၈၊ ဧရိယာ(၀၃၁မာဝဂ)ဧက၊ ဂရန်အမှုတွဲအမှတ် (၂၆၉၉/၁၉၉၁) ဒုဗိုလ်မှူးကြီးမင်းဆွေအမည်ပေါက်မြေကွက် ဥပစာအား ဦးအောင်လင်းဝင်း ၅/မထန(နိုင်)၀၃၄၀၇၈က ဝယ်ယူလက်ရောက်ရရှိထားပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်ဥပစာနှင့်ပတ်သက်၍ ဥပဒေနှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ ဂရန်အမည်ပြောင်းဆောင်ရွက်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်လိုသော်လည်း ဒုဗိုလ်မှူးကြီးမင်းဆွေအား ယနေ့ထိတိုင် ဆက်သွယ်၍မရပါ။ ထို့ကြောင့်အထက်ပါ မြေကွက်ဥပစာနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော တရားဝင်စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် ယခုကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထို ရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ ဂရန်အမည်ပြောင်းဆောင်ရွက်ခြင်းကို ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးအောင်လင်းဝင်း၏လွှဲအပ်ပေးခြင်းကြားချက်အရ-
ဒေါ်အေးအေးအောင်(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(၈၄၃၃/၂-၁၀-၂၀၁၂)
အမှတ်(၅၂)၊ စံပယ်လမ်း၊ နယ်မြေ(၂)၊ ဘုရားဖြူရပ်၊ တောင်ကြီးမြို့

ဦးစိုင်းအောင်မြင့်နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ အေးသာယာမြို့၊ ရပ်ကွက် (၅)ရှိ အကွက်အမှတ်-၄၉၊ အကွက်အမည်-မူလတန်းကျောင်းရှေ့၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ်-၁၃၊ ဧရိယာ ၀၃၁မာဝဂဧက၊ ဂရန်အမှုတွဲအမှတ် (၂၅၃/၁၉၉၅) ဦးစိုင်းအောင်မြင့် အမည်ပေါက်မြေကွက် ဥပစာအား ဒေါ်အေးအေးဝင်း ၈/မထန(နိုင်)၀၀၀၁၇၆က ဝယ်ယူလက်ရောက်ရရှိထားပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်ဥပစာနှင့်ပတ်သက်၍ ဥပဒေနှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ ဂရန်အမည်ပြောင်းဆောင်ရွက်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်လိုသော်လည်း ဦးစိုင်းအောင်မြင့်အား ယနေ့ထိတိုင် ဆက်သွယ်၍မရပါ။ ထို့ကြောင့် အထက်ပါမြေကွက်ဥပစာနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော တရားဝင်စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် ယခုကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ ဂရန်အမည်ပြောင်းဆောင်ရွက်ခြင်းများကို ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်အေးအေးဝင်း၏ လွှဲအပ်ပေးခြင်းကြားချက်အရ-
ဒေါ်အေးအေးအောင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (၈၄၃၃/၂-၁၀-၂၀၁၂)
အမှတ် (၅၂)၊ စံပယ်လမ်း၊ နယ်မြေ (၂)၊ ဘုရားဖြူရပ်၊ တောင်ကြီးမြို့

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့် - ၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
မြဝတီခရိုင်တရားရုံးတော်၌
၂၀၂၂ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၄

ဒေါ်အေးအေးဝင်း နှင့် တပ်သားကရိုင်(ဦးစီး) တရားဖြိုင်

မြဝတီမြို့၊ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်၊ မြဝတီမြို့မရေခန်းဝင်းအတွင်း နေထိုင်သူ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)တပ်သား သက်ရှည် (ဦးစီး)သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်တွင် တရားလိုက မြဝတီခရိုင်၊ မြဝတီမြို့၊ အမှတ်(၅)ရပ်ကွက်၊ (မြို့မ)ကျွန်းတော၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၉၆)၊ မြေဧရိယာ(၀၃၁မာဝဂ)ဧက၊ ပေ(၄၀x၆၀)ကျယ်ဝန်းသော မြေကွက်ကို အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးစေလိုကြောင်း လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သင်၏ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ အခွင့်ရရှိနေခြင်းဖြစ်စေ၊ သို့မဟုတ် အမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦး၊ ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ ၂၀၂၂ခုနှစ် ဧပြီလ ၄ရက် (၁၃၈၃ခုနှစ် တန်ခူးလဆန်း ၄ ရက်) (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀နာရီတွင် အထက်ပါ တရားလို၏ စွဲစွဲချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် မြဝတီခရိုင်တရားရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ သင်သည်အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် လာရောက်ရန်ပျက်ကွက်ပါက သင့်ကွယ်ရာ၌ ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် သင်ကထုချေတင်ပြလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင်၏ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် အပ်နှံ၍ ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၂ခုနှစ် မတ်လ ၂၃ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(နိုင်ဝင်းစိုး)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး
မြဝတီခရိုင်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့် -၅၊ နည်းဥပဒေ -၂၀)
ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်တရားရုံးတော်၌
၂၀၂၁ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၃၅

ဦးကိုကိုနိုင် နှင့် ဦးမြသောင်း
တရားလို တရားဖြိုင်

ပဲခူးမြို့၊ ကျိုက်ပေါရပ်ကွက်၊ ကြီးလမ်း၊ အမှတ် (၂၃၃၉)နေ ဦးမြသောင်း (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)သူ သိစေရမည်။ သင့်အပေါ်၌ တရားလို ဦးကိုကိုနိုင်မှ နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ သုဇီပရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (သုဇီပရပ်)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် (ပုဗ္ဗသီရိရပ်ကွက်)၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၁၆၀၈)၊ အလျားပေ ၆၀xအနံပေ ၈၀၊ ဧရိယာ ၀၃၁မာဝဂဧကရှိ နှစ် ၃၀ ဂရန်မြေကွက်အား မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်အခွင့်အမိန့်ရရှိနေခြင်းဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်းသည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်နှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၃၁ရက် (၁၃၈၃ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလကွယ်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလို၏ စွဲစွဲချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်လော့ရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအမိန့်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်ကတင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၁၇ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ရတနာရွှေစည်ဝင်း)
တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး-၂
ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၃)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၀)၊ စက်မှုလယ်ယာ(၂)လမ်း၊ ဦးစိုင်းထွန်းဝင်း၁၂/ကတ(နိုင်)၀၀၀၀၃၃၊ နှစ်(၆၀)ဂရန်အမည်ပေါက်ထံမှ ဧရိယာ ပေ (၄၀x၆၀)အနက်မှ တရားဝင် မဖွဲ့စိတ်ရသေးသည့် ဧရိယာ ပေ(၂၀ x ၆၀)(ခေါင်းရင်းခြမ်း)ဂရန်မိတ္တူ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးကို ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရရှိထားသူ ဦးမျိုးနိုင်ထံမှ ဆက်စပ်စာချုပ်များနှင့် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးကျော်ဝေမြင့် ၁၂/ဒဂုံ(နိုင်)၀၆၆၆၇၀၇၈ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ဂရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါအရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ပေးခြင်းကြားချက်အရ- ဒေါ်စုစိလား(ခ)LL.B
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၄၄၄၀)
အမှတ်(၆၀၀)၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ ၃၉(A)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊
ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၄၄၄၄၊ ၀၉-၆၉၅၃၆၃၇၅

ဦးကျော်ဝေနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ အေးသာယာမြို့၊ ရပ်ကွက် (၅)ရှိ အကွက်အမှတ်-၃၄၊ အကွက်အမည်-မူလတန်းကျောင်းရှေ့၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ်-၁၃၂၊ ဧရိယာ ၀၃၁မာဝဂဧက၊ ဂရန်အမှုတွဲအမှတ် (၀၀၃၃/၁၉၉၂) ဦးကျော်ဝေအမည်ပေါက်မြေကွက်ဥပစာအား ဒေါ်အေးအေးဝင်း ၈/မထန(နိုင်) ၀၀၀၁၇၆က ဝယ်ယူလက်ရောက်ရရှိထားပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်ဥပစာနှင့်ပတ်သက်၍ ဥပဒေနှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ ဂရန်အမည်ပြောင်းဆောင်ရွက်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်လိုသော်လည်း ဦးကျော်ဝေအား ယနေ့ထိတိုင် ဆက်သွယ်၍မရပါ။ ထို့ကြောင့် အထက်ပါမြေကွက်ဥပစာနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော တရားဝင် စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများဖြင့် ယခုကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ ဂရန်အမည်ပြောင်း ဆောင်ရွက်ခြင်းများကို ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်အေးအေးဝင်း၏ လွှဲအပ်ပေးခြင်းကြားချက်အရ-
ဒေါ်အေးအေးအောင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (၈၄၃၃/၂-၁၀-၂၀၁၂)
အမှတ် (၅၂)၊ စံပယ်လမ်း၊ နယ်မြေ (၂)၊ ဘုရားဖြူရပ်၊ တောင်ကြီးမြို့

ကြော်ငြာ

မန္တလေးမြို့တော် မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု မဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်တွင် ကျားရေကို ရေစုပ်စက်ဖြင့် ရေပတ်ကစားခွင့် ပြုခြင်းနှင့် လိုက်နာရန် စည်းကမ်းချက်များ

- ၁။ မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုမဟာသင်္ကြန်ပွဲတော်တွင် သင်္ကြန်ကာလအတွင်း ကျားအောက်ဘက် လမ်းဝေး ၈၀၊ ၁၂ လမ်းနှင့် ၂၅ လမ်းကြားအတွင်း ကျားရေအား ရေစုပ်စက်ဖြင့် ရေပတ်ကစားခွင့်ကို မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ အခွန်ဌာနတွင် (၂၅-၃-၂၀၂၂) ရက်မှ (၇-၄-၂၀၂၂) ရက်နေ့ထိ ရုံးချိန်အတွင်း လျှောက်ထားနိုင်၍ ရေကစားခွင့်အတွက် ငွေကျပ် ၂၀၀၀၀၀/- (ကျပ်နှစ်သိန်းတိတိ) နှင့် အာမခံစာပေါ်ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀/- (ကျပ်ငါးသောင်းတိတိ)၊ စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၂၅၀၀၀၀/- (ကျပ်နှစ်သိန်းငါးသောင်း တိတိ) ပေးသွင်းရမည်ဖြစ်ပြီး ရေကစားခွင့်ပြု လက်မှတ်ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ရေပတ်ကစားခွင့်ရရှိသူများ လိုက်နာရန် စည်းကမ်းချက် များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-
- ခွင့်ပြုချက်ရရှိသော ရေကစားမည့်သူများသည် အချင်း(၂)လက်မ (2'Suction) ရေစုပ်စက်ဖြင့်သာ ရေပတ်ကစားခွင့် ခွင့်ပြုပြီး အနည်းဆုံးပိုက်(၅)ခု ခွဲထွက်ရမည်။
 - ပိုက်ခွဲများတွင် မီးသတ်ပိုက်ခေါင်းတပ်ဆင်၍ ရေပတ်ကစားခြင်း လုံးဝခွင့်မပြု။ လေးဆိုးသုံးရေပိုက်များဖြင့် ရေပတ်ကစားခြင်း ခွင့်မပြု။
 - ရေအားပြင်းထန်သည့် နော်ဇယ် ရေပိုက်ခေါင်းတပ်ဆင်၍ ရေပတ် ကစားခြင်းခွင့်မပြု။
 - ခွင့်ပြုမိန့်ရရှိသော်လည်း မော်တော်ကားပေါ်တွင် ရေစုပ်စက်တင်၍ ရေပတ်ကစားခြင်းခွင့်မပြု။
 - မီးသတ်ငုတ်(Fire Hydrant) များမှ ရေကိုအသုံးပြု၍ ရေပတ် ကစားခြင်းလုံးဝ(လုံးဝ) ခွင့်မပြု။
 - မိမိ၏ရေစုပ်စက်ကြောင့် ကျားသံပန်းများသစ်ပင်များအား ပျက်စီးခြင်း မရှိစေရ။
 - ရေပတ်ကစားရာတွင် နံနက်(၈:၀၀)နာရီမှ မွန်းတည့်(၁၂:၀၀)နာရီ အထိနှင့် ညနေ(၃:၀၀)နာရီမှ ညနေ(၆:၀၀)နာရီအချိန်အတွင်း၌သာ ရေပတ်ကစားရမည်။
 - အာမခံစာပေါ်ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀/- (ကျပ်ငါးသောင်းတိတိ) အား (၁၈-၄-၂၀၂၂) ရက်နေ့မှ စတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း ပြန်လည် ထုတ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
- ၂။ ခွင့်ပြုချက်မရရှိဘဲ ရေပတ်ကစားခြင်းကို တွေ့ရှိပါက ဒဏ်ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀၀/- (ကျပ်ငါးသိန်းတိတိ) ပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့်သားသတ်ရုံများ ဌာန အသားထုတ်လုပ်ရောင်းချခွင့်အား အိတ်ဖွင့်တင်ခါ/ အခြားနည်းစနစ်ဖြင့် လျှောက်ထားနိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

၁။ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့်သားသတ်ရုံ များဌာနမှ ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ကန်သား/သစ်ပုပ်စင်များ (အဖဲ) ဈေးခွန်နှင့် ကန်သား/သစ်ပုပ်စင်များ(ဆိတ်)ဈေး(၂)ခုစီ၊ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ (၁-၄-၂၀၂၂ မှ ၃၁-၃-၂၀၂၃ ရက်နေ့အထိ) ကာလအတွက် အသားထုတ်လုပ် ရောင်းချခွင့်အား အိတ်ဖွင့်တင်ခါစနစ်/ အခြားနည်းစနစ်တို့ဖြင့် ရောင်းချခြင်းကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်-

- နေ့ရက် - ၂၉-၃-၂၀၂၂ ရက် (အင်္ဂါနေ့)
- အချိန် - ညနေ ၃ နာရီ
- နေရာ - တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့်သားသတ်ရုံများဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ။

၂။ အသားထုတ်လုပ်ရောင်းချခွင့်အား အိတ်ဖွင့်တင်ခါစနစ်/ အခြားနည်းစနစ်ဖြင့် လျှောက်ထားလိုသူသည် (၂၄-၃-၂၀၂၂) ရက်မှစ၍ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့်သားသတ်ရုံ များဌာနတွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဈေးခွန်လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ဈေးခွန်စည်းကမ်းချက်များ၊ ဈေးခွန်နယ်မြေသတ်မှတ်ချက်များ အခမဲ့ရယူလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ ဈေးခွန်အတွက် ပေးသွင်းရမည့် အာမခံငွေများကို နေပြည်တော် ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်လီမိတက်သို့ P.O Cheque ဖြင့် ပေးသွင်း၍ (၂၈-၃-၂၀၂၂) ရက် ညနေ ၃: ၃၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ပြန်လည်တင်ပြသွားရမည် ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အသားစိတ်စုံစမ်းသိရှိလိုပါက တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့် သားသတ်ရုံများဌာန၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၃၂၄၉၃ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်း မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဈေးခွန်များနေရာချထားမှုကြိမ်ရေအဖွဲ့၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ လေလံတင်ရောင်းချရန်ကြော်ငြာခြင်း

၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် (၁-၄-၂၀၂၂ မှ ၃၁-၃-၂၀၂၃ ရက်အထိ) နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့် သားသတ်ရုံများ ဌာနရှိ အောက်ပါအရပ်ရပ်အခွင့်အရေးလိုင်စင်(၃)ခု၏ လုပ်ပိုင်ခွင့်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ခါ/အခြား နည်းစနစ်ဖြင့် လေလံတင် ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါသည်-

စဉ် လိုင်စင်အမည် အာမခံငွေ(ကျပ်)

- (က) လယ်ဝေးရွာပွဲဈေးဝင်ကြေးကောက် ၂,၄၅,၀၀၀/-
- (ခ) လယ်ဝေးရွာပွဲဈေးစက်တီး၊ ဆိုင်ကယ်အပ်နှံမှု ၁၅၄,၀၀၀/-
- (ဂ) သာဝတ္တိရွာပွဲဈေးဝင်ကြေးကောက် ၇,၀၄၀,၀၀၀/-

၂။ ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ခါ/အခြားနည်းစနစ်ဖြင့် လေလံတင် ရောင်းချခြင်းကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်-

- (က) နေ့ရက် - ၂၉-၃-၂၀၂၂ ရက် (အင်္ဂါနေ့)
- (ခ) အချိန် - နံနက် ၁၀:၃၀ နာရီ
- (ဂ) နေရာ - ဈေးများဌာနစည်းအဝေးခန်းမ၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါ/အခြားနည်းစနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည့် လေလံလျှောက် လွှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုနှင့်သားသတ်ရုံများဌာနတွင် ရုံးချိန်အတွင်း အခမဲ့ရယူ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ လျှောက်လွှာပုံစံချက်မှာ (၂၈-၃-၂၀၂၂) ရက် (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၃:၃၀ နာရီဖြစ်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိ လိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၄၃၂၄၉၃ သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

လေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ကျွန်းတော (တောင်)ရပ်ကွက်၊ ညောင်တုန်းလမ်း၊ အမှတ် (၇)၊ ၇-လွှာ/အေ အလျား ၁၂၀၂/ ၅၀x၅၀ ၅၀ ခေ့တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း။

အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းအား ဦးဇေယျာဝင်း ၁/၂၅၀၀ (နိုင်) ၁၅၃၅၅၀ တရားဝင် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့် ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်၏စိတ်ချ အေးအိတ်ဖြင့် ၁/၂၅၀၀ (နိုင်) ၀၆၅၅၅၀ က အပြီးအပိုင်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားရန်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆိုင်ရောင်းခွင့်ရှိကြောင်း ကန်ကွက်လိုသူများရှိပါက ယနေ့ကြော်ငြာသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း တိုက်ခွဲလုံခြုံစာစာကွက်စာတမ်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ဖြစ်စေ ဒေါ်အိတ်ဇေယျာဝင်းထံသို့ ဖြစ်စေ လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်နေ့ရက်ကျော်လွန်ပါက တိုက်ခန်း အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်ညီညွတ်ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်အိတ်ဇေယျာဝင်း အထက်တန်းရေး ဇော်ဇော် (စဉ်-၄၃၄၅/၃၀-၁၀-၂၀၁၃) အမှတ် (၇၀)၊ ၀၀၀၀၀၊ ကျွန်းတောလမ်းမကြီး၊ ကျွန်းတော (အလယ်)ရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၃၀၉၀၅၀၅၀၅ ၀၉-၇၀၂၅၂၇၂

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မြေပိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၂၈-တီ ၁)၊ မြေကွက်အမှတ်-၇၅-တီ/၄-တီ၊ ဧရိယာ(၀.၃၃၅)ဧကရှိ မြေပိုင်းမြေကွက်နှင့် ၎င်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ် ၃၄၁၊ ပြည်လမ်း(အတွင်းလမ်းလမ်းသွယ်) စမ်းချောင်း မြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သော အဆောက်အအုံအပါအဝင် အဆိုပါမြေမြေအဆောက်အအုံ နှင့်ပတ်သက်သည့်အရာ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို တရားဝင်အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင် သူ ဒေါ်ခင်နု ၁/၂၅၀၀ (နိုင်) ၀၆၅၅၅၀ ဟု ဝတ္တရပ်သော တရားဝင် ကိစ္စမသိမ်း ဖြစ်သည့် ဒေါ်မြသုစာ ၁/၂၅၀၀ (နိုင်) ၀၆၅၅၅၀ သို့ မေတ္တာပြုအပ်ပေးကမ်းစာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးအပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကန်ကွက်လိုသူရှိပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သည့် နိုင်ငံလုံခြုံစာ စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထား(ဖျက်ခြင်းများဖြင့် တင်ပြကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက ပေးကမ်းခြင်းကိစ္စကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ခင်နုနှင့် ဒေါ်မြသုစာတို့၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်အိတ်ဇေယျာဝင်း(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၄၃၂၂) အမှတ်(၁၂၀) ၃-ထပ်၊ ဘုန်းကြီးလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နယ်-၀၉-၅၀၆၁၀၅၅၅ ၀၉-၇၅၇၀၆၀၅၅

ဖခင်အမည်မှန်
တောင်ဒဂုံမြို့၊ အထက်(၂) Grade VI(A)မှ မောင်နေဝန်းသစ်၏ ဖခင်ဦးလင်း တို့တို့၏ အမည်မှန်မှာ ဦးတို့ဘို ၁/၂၅၀၀ (နိုင်) ၁၀၆၅၀၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးတို့ဘို

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့် -၅၊ နည်းဥပဒေ -၂၀) **ဇီးကုန်းမြို့နယ်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၂၂ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၅**

ဦးကိုကိုနိုင် နှင့် ဒေါ်ထက်ထက်လှိုင် တရားပြိုင် ရောင်းခွဲစွဲ၊ စောင်းဂုတ်အုပ်စု၊ နတ္ထလင်းမြို့နယ် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ) ဒေါ်ထက်ထက်လှိုင် သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက လင်မယားအဖြစ်မှ တရားဝင်ကွာရှင်းပြတ်စဲပေးစေ လိုမှု လျှောက်ထားခွင့်ချက်ရှိပါသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စား လှယ် ရုံးအခွင့်အမိန့်အရ ရှေ့ဖြစ်စေ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့် အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါရှိဖြစ်စေ ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဧပြီ ၈ ရက် (၁၃၈၃ ခုနှစ်) တန်းချုပ်ဆန်း (ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်က အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုခွင့်ချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကိုထုတ်ပေးလိမ့် မည်။ သင်ကထုချေတင်ပြအစုံပြုလုပ်သည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့် အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်ထုတ် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလျှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၂၀ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ရုံးဇေယျ) တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး ဇီးကုန်းမြို့နယ်တရားရုံး

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ပြုလျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် ၃၉၂၁/၄၈၅၀ Honda Wave-110 ဆိုင်ကယ် ယာဉ်လက် ဝယ်ရုံသူ ဦးခင်ကျော် ၆/၀၀၄၈ (နိုင်) ၀၃၃၃၀၀ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန်ကွက်လိုသူ နိုင်ငံလုံခြုံစာ အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ရက်၃၀ အတွင်း အောက်ဖော်ပြ ပါးသို့လက်မှတ်တင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညးမှ ခရိုင်ရုံး(အေးဝယ်)

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့် -၅၊ နည်းဥပဒေ -၂၀) **ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၅၉၀**

ဦးစံဖြင့် နှင့် ၁။ ဒေါ်မြမြ (၎င်း၏အခွင့်ရက်ယုံစားလှယ် ဦးမျိုးမြင့်) ၂။ ဦးလှဝင်း တရားပြိုင်များ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၃/ရန်ပြေရပ်ကွက်၊ ရန်ပြေ (၅) လမ်းအနောက်၊ အမှတ် (၁၀၆၈) (ပထမထပ်) နေ (၂) တန်း၊ ပြင်ဦးလှဝင်း (ယခုနေရပ် လိပ်စာမသိ) သူ သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သော ပိုင်ရှင် ဖြစ်ကြောင်း မြက်ဟကြောသွားပေးလျှင်လိုကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲချက် ရှိပါသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကား အရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရုံးအခွင့်အမိန့်အရ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဧပြီ ၆ ရက် (၁၃၈၃ ခုနှစ်) တန်းချုပ်ဆန်း (ရက်) မွန်းမတည့်မီ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏အဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ် ရာတွင် ငြင်းချက်များကိုထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအစုံပြုလုပ်သည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည် တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက် ထုတ် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလျှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက် က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၁၄ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ဝင်းမြင့်ထွန်း) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး (၈) ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ကျွန်ုပ်၏စိတ်ချ အေးအိတ်ဖြင့် ၁/၂၅၀၀ (နိုင်) ၀၆၅၅၅၀ တရားဝင် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့် ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်၏စိတ်ချ အေးအိတ်ဖြင့် ၁/၂၅၀၀ (နိုင်) ၀၆၅၅၅၀ က အပြီးအပိုင်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားရန်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆိုင်ရောင်းခွင့်ရှိကြောင်း ကန်ကွက်လိုသူများရှိပါက ယနေ့ကြော်ငြာသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း တိုက်ခွဲလုံခြုံစာစာကွက်စာတမ်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ဖြစ်စေ ဒေါ်အိတ်ဇေယျာဝင်းထံသို့ ဖြစ်စေ လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်နေ့ရက်ကျော်လွန်ပါက တိုက်ခန်း အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်ညီညွတ်ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးဘချစ်(ခ)ဦးချစ်ဦးမောင်(LL.B) အထက်တန်းရေး ဇော်ဇော် (စဉ်-၅၄၂၅) ဖုန်း-၀၉-၉၆၀၅၂၅၂၅

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ

အောင်လံမြို့၊ ဇေယျဝတီရပ်ကွက်၊ အထက်အမှတ် (၃/ကန်ကြီး)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၃/၄၈၆)၊ မြေကွက်အမှတ်၊ ဧရိယာ ၀.၃၃၅ ဧကအနက်မှ ဧရိယာ ၀.၃၃၅ ဧကအနက်မှ အောင်လံမြို့နယ်၊ လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် စာရင်းအင်း ဦးစီးဌာနရှိ စာရင်းမြေမှများတွင် ဦးသိန်းထိုက်(၄)ဦး အမည်ပေါက် အိမ်ခြေကွက်များ ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့အမည်မှ ၂၁-၃-၂၀၂၂ ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ် (၁၈/၂၀၂၂) အရ ဦးတို့ဘိုစံပယ် (၂)ဦးမှ ၎င်းတို့အမည်သို့ ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ ရက် အတွင်း စာရွက်စာတမ်းများအထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန်ကွက်နိုင်ပါ သည်။

ဦးစီးဌာနမှူး ဒေါ်ခင်နုနှင့် ဒေါ်မြသုစာတို့၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်အိတ်ဇေယျာဝင်း(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၄၃၂၂) အမှတ်(၁၂၀) ၃-ထပ်၊ ဘုန်းကြီးလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နယ်-၀၉-၅၀၆၁၀၅၅၅ ၀၉-၇၅၇၀၆၀၅၅

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း
ယာဉ်အမှတ် 2H/2472 ၏ဖောင်းကြွ နှံပတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွ နှံပတ်ပြားပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညးမှ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)အင်းစိန်

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့် -၅၊ နည်းဥပဒေ -၂၀) **ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၅၉၀**

ဦးစံဖြင့် နှင့် ၁။ ဒေါ်မြမြ (၎င်း၏အခွင့်ရက်ယုံစားလှယ် ဦးမျိုးမြင့်) ၂။ ဦးလှဝင်း တရားပြိုင်များ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၃/ရန်ပြေရပ်ကွက်၊ ရန်ပြေ (၅) လမ်းအနောက်၊ အမှတ် (၁၀၆၈) (ပထမထပ်) နေ (၂) တန်း၊ ပြင်ဦးလှဝင်း (ယခုနေရပ် လိပ်စာမသိ) သူ သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သော ပိုင်ရှင် ဖြစ်ကြောင်း မြက်ဟကြောသွားပေးလျှင်လိုကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲချက် ရှိပါသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကား အရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရုံးအခွင့်အမိန့်အရ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဧပြီ ၆ ရက် (၁၃၈၃ ခုနှစ်) တန်းချုပ်ဆန်း (ရက်) မွန်းမတည့်မီ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏အဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ် ရာတွင် ငြင်းချက်များကိုထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအစုံပြုလုပ်သည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည် တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက် ထုတ် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလျှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက် က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၁၄ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ဝင်းမြင့်ထွန်း) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး (၈) ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် -၅၊ နည်းဥပဒေ -၂၀) **ဥက္ကရသီရိမြို့နယ်တရားရုံးတော် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၇**

နေပြည်တော်ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် နှင့် ၁။ ဦးသင်းနိုင် (ဥက္ကရသီရိဘဏ်ခွဲ) ၂။ ဆန္ဒတုန်းပြည့်မီသားစု (ယခင်နေပြည်တော် စည်ပင်ဘဏ်လီမိတက်) ၎င်း၏ကိုယ်စားဒေါ်နုနုရီ (လက်ထောက်မန်နေဂျာ) တရားပြိုင်များ နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ သပြေတန်းရွာ၊ အိမ်အမှတ်(၄၀)နေ (၁) တရားပြိုင် ဦးသင်းနိုင် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလို နေပြည်တော် ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်(ဥက္ကရသီရိဘဏ်ခွဲ) (ယခင်နေပြည်တော်စည်ပင်ဘဏ်လီမိတက်) ၎င်း၏ကိုယ်စား ဒေါ်နုနုရီ(လက်ထောက် မန်နေဂျာ)က အငှားဝယ်စနစ်ဖြင့် ဝယ်ယူရာတွင် မှက်ထုတ်ပေးချေထားသောငွေနှင့် နောက်ကျကြေးငွေနှင့် အတိုးငွေရလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်အခွင့်အမိန့်အရ ရှေ့နေ ဖြစ်စေသို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့် ဆက်စပ်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေဖြစ်ပါမည်။ ၎င်းအပြင် တရားလို၏စွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်နေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင်မျက်ကွယ် ရာတွင် ငြင်းချက်များကိုထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအစုံပြုလုပ်သည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည် တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင်၏ကိုယ်စား လှယ် ရှေ့နေလက်ထုတ် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလျှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၁၇ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(သီရိကျော်) တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး ဥက္ကရသီရိမြို့နယ်တရားရုံး

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာစာ

အောင်လံမြို့၊ သရက်တောရပ်ကွက်၊ အထက်အမှတ်(၁/သရက်တော)၊ ဦးပိုင် အမှတ် (၈/၉၉)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၂၆)၊ ဧရိယာ(၀.၃၃၅ဧက)ကျော်၊ ဘိုးဘဦးမြေ သည် အောင်လံမြို့နယ်၊ လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် စာရင်းအင်းဦးစီးဌာနရှိ စာရင်းမြေမှများတွင် ဦးသိန်းထိုက်(၄)ဦး အမည်ပေါက် အိမ်ခြေကွက်များ ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့အမည်မှ ၁၅-၃-၂၀၂၂ ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ်စာချုပ် အမှတ်(၁၇/၂၀၂၂) အရ ဒေါ်ခင်မာဝင်း(၂)ဦးမှ ၎င်းတို့အမည်သို့ အမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၄ ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းများအထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန်ကွက်နိုင် ပါသည်။

ဦးစီးဌာနမှူး ဒေါ်ခင်နုနှင့် ဒေါ်မြသုစာတို့၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်အိတ်ဇေယျာဝင်း(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၄၃၂၂) အမှတ်(၁၂၀) ၃-ထပ်၊ ဘုန်းကြီးလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နယ်-၀၉-၅၀၆၁၀၅၅၅ ၀၉-၇၅၇၀၆၀၅၅

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း
သံဖြူရေပုံမြို့၊ ဝိဝင်ကရာကျေးရွာနေ ဦးခင်မောင်ရင်၏အမီး ဒေါ်အေးမူ(၄) ဒေါ်နုနုနုစာ ၁၀/၁၀၆(နိုင်) ၀၁၀၇၁၅ သည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပြီး၊ ၎င်း၏ဖခင် ဦးမောင်ရင်နှင့် ဦးခင်မောင်ရင် ၁၀/၁၀၆ (နိုင်) ၀၁၀၇၁၅ သည် တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဒေါ်အေးမူ(ခ)ဒေါ်နုနုနုစာ ဦးမောင်ရင်(ခ)ဦးခင်မောင်ရင်

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့် -၅၊ နည်းဥပဒေ -၂၀) **ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၅၉၀**

ဦးစံဖြင့် နှင့် ၁။ ဒေါ်မြမြ (၎င်း၏အခွင့်ရက်ယုံစားလှယ် ဦးမျိုးမြင့်) ၂။ ဦးလှဝင်း တရားပြိုင်များ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၃/ရန်ပြေရပ်ကွက်၊ ရန်ပြေ (၅) လမ်းအနောက်၊ အမှတ် (၁၀၆၈) (ပထမထပ်) နေ (၂) တန်း၊ ပြင်ဦးလှဝင်း (ယခုနေရပ် လိပ်စာမသိ) သူ သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သော ပိုင်ရှင်

လေလံကြော်ငြာ

၁။ ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းနှင့် လားရှိုးမြို့နယ်အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးတို့မှ ဖမ်းဆီးရရှိပြီး ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာအဖြစ်သိမ်းဆည်းထားသည့် အထွေထွေလှည့်ကုန်ပစ္စည်းများအား အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း လေလံတင်ရောင်းချသွားပါမည်-

- (က) လေလံတင်ရောင်းချမည့်ရက်စွဲ - ၂၉-၃-၂၀၂၂ရက် (အင်္ဂါနေ့)
(ခ) လေလံတင်ရောင်းချမည့်အချိန် - နံနက် ၁၀:၀၀နာရီ
(ဂ) လေလံတင်ရောင်းချမည့်နေရာ - မြို့နယ်အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံး၊ လားရှိုးမြို့။

၂။ လေလံဆွဲဝယ်ယူလိုသူများသည် လေလံစည်းကမ်း၊ ပစ္စည်းစာရင်းနှင့် ကြည့်ရှုနိုင်လက်မှတ်များအား ၂၆-၃-၂၀၂၂ရက်နှင့် ၂၇-၃-၂၀၂၂ရက် ၉:၃၀နာရီမှ ၁၆:၃၀ နာရီအတွင်း လားရှိုးမြို့နယ်အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးတွင် ဝယ်ယူနိုင်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက်များအားသိရှိလိုပါက တယ်လီဖုန်းအမှတ် (၀၉၂-၂၀၂၀၂၀၆)သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

လေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ အနံကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ဒရယ်ဘိုကျေးရွာ၊ ကင်းအမှတ်(၁၀၃၉) သမန်းပင်ကင်း၊ ဦးပိုင် အမှတ် ၁၄/ဃ၊ အလျား ၁၃၅ပေ x အနံ ၁၃ပေ မြေနှင့် နေအိမ်အဆောက်အအုံတစ်လုံးကို စာရွက်စာတမ်းများ လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်သူ ဦးစိုးမိုး၊ ၁/လကန(နိုင်)၁၅၀၇၃၀၃ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးမြတ်သူ ၅/ပမန(နိုင်)၁၀၇၀၆၁၀နှင့် ဒေါ်အေးမြတ်ရည် ၉/မရမ(နိုင်) ၀၄၀၄၀၄၀၅၅၅၅၅ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအပြီးအပိုင် အရောင်းအဝယ် ကိစ္စနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ တီကျီခိုင်လုံသော တရားဝင် စာချုပ်စာတမ်း၊ အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ယခုကြေညာသည့်ရက်မှစ၍ ၁၄ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ၁၄ရက်ကျော်လွန်ပါက အပြီးအပိုင်အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်မြမြမြ(နိုင်)(LL.B, D.B.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆/၆/၂၄-၁၀-၂၀၁၇) အောင်မင်္ဂလာရပ်ကွက်၊ ပြီးရုံးချုပ်၊ ဗဟိုလမ်း၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၇၇၉၅၅၂၆၀၆၊ ၀၉-၄၂၀၂၀၆၀၃၃

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ အမှတ်(၄) တိုးချဲ့ရပ်ကွက်၊ ပိတောက်ရွှေဝါလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၀၈/၉) တွင် နေထိုင်သူများဖြစ်ကြသော (၁)ဒေါ်အေးအေးမူ (၂)ဒေါ်အေးခင်တာ (၃)ဦးကျော်ဝင်း (၄)ဒေါ်ခင်မာ (၅)ဦးသိန်းဝင်း ကို ညွှန်ကြားသည့်အားဖြင့် လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

အထက်အမည်ပါ မောင်နှမ (၅)ဦးတို့သည် (ဖခင်)ဦးတင်ဝင်းနှင့် (မိခင်) ဒေါ်လှချစ်တို့မှ မွေးဖွားသော သားသမီးများဖြစ်ကြပြီး မိဘများ ကွယ်လွန်ချိန်၌ အထက်ပါလိုစာရိုက် အကျယ်အဝန်း အလျား (၄၀ပေ) x အနံ (၆ပေ) မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကျွန်ုပ်တို့အိမ်ထောင်စု အဖေ နောင်နှမ(၅)ဦးတို့မှ မိဘများ ကွယ်လွန်ပြီးသည့်အချိန်တွင် အထက်ပါလိုစာရိုက် မြေကွက်နှင့်နေအိမ်ကို အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်လာကြပြီး မောင်နှမ(၅)ဦးတို့ သိရှိခြင်းမရှိဘဲ အထက်ပါလိုစာရိုက် မြေအိမ်နှင့် ပတ်သက်သော ပိုင်ရှင်ရေးဆိုင်ခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို လွှဲပြောင်းရောင်းချခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ အမည်လွှဲပြောင်းခြင်း၊ ပေါင်းနှံခြင်း၊ စွန့်လွှတ်လျှော့ချခြင်း၊ အခြားတစ်ခုခုနှင့်နည်းဖြင့်အသုံးပြုခြင်းတို့ ပြုလုပ်ပါက ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေများက တည်ဆဲတရားဥပဒေများနှင့်အညီ တိုက်ရိုက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်အေးမြတ်သူ (LL.B, D.B.L, D.I.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၀၉၀) အမှတ်(၄၈၈) သန္တာလမ်း (၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေမေပိုင်ကံမြို့သစ်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၂၀၂၄၂

အများပြည်သူသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အမှတ်(၁၁၁/၂၂)၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ သွယ်လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၆၆)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၇အေ/၂-၂)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅၈၀၀ အကျယ်အဝန်းရှိ မြေပိုင်မြေ အမျိုးအစား မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် ယင်းတို့နှင့်ဆက်စပ်ပတ်သက်လျက်ရှိသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးအား ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၏ ခွင့်ပြုစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးမျိုးမြင့်အောင်ထံမှ ဒေါ်အေးအေးအောင် ၁/၂၀၁၇ကန(နိုင်)၀၀၂၄၀ (ဘ) ဦးစွန်းကြူငါး (ခ) ဦးအောင်ဝင်း အမှတ်(၆)၊ ပိတောက် လမ်း၊ သွယ်(၂)လမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ လွိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေသူက ၉-၅-၂၀၁၇ရက်စွဲပါ အထူးကုသိမ်းစားလွယ် လွှဲစာအမှတ် ၁၉၉၆၀/၂၀၁၇ ရှိထားပြီး ၂၀-၁-၂၀၁၈ရက်စွဲပါ နှစ်ဦးသဘောတူ မြေပိုင်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပြီးအပိုင် အရောင်းအဝယ်ကတ်စာချုပ်ဖြင့် ပိုင်ဆိုင် လာသလိုပင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေနှင့် အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးတို့အား အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့်ကိစ္စနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း နိုင်လိုသော အထောက်အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ခင်ဝင်းမြင့်(B.Sc, PGDL) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၁၉၆) အမှတ် ၁၂၂ လမ်း၊ အရှေ့ကြို့ကုန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၇၀၇၄၃၃

ဒေါ်ခင်မြတ်သူ(H.G.P, LL.B, D.M.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၅၁၅) အမှတ် ၁၂၂ လမ်း၊ အရှေ့ကြို့ကုန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၀၆၃၅၅၂၀၉-၂၅၄၈၉၃၃၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅၆)၊ နဂရတိုက်ကုန်းလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၃၉၉/က)ဟုခေါ်တွင်သော မြေ အလျားxအနံ(၂၀x၆၀)ပေ၊ ဧရိယာ ၁၂၀၀ စတုရန်းပေရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန် မြေကွက်ထံမှ တရားဝင်မိမ့်ခံစိတ်ရသေးသော ခေါင်းရင်းခြမ်း၊ မြေ အလျားxအနံ(၁၀x၆၀) ပေရှိ မြေကွက်နှင့် အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား မြို့ရွာနှင့် အိုးအိမ်ဖွဲ့ပြီးရေးဦးစီးဌာနတွင် တရားဝင်အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ဂျီ(ISN-၁၉၉၆၀၀) ထံမှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးသန်းလွင်(S/OKA-၀၉၈၀၆၄၅)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ပွင့်သီရိဦး ၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၈၇၇၃၁ က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဖော်ပြပါကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ တီကျီခိုင်လုံသော တရားဝင်စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ယခုကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ယင်းနေ့ကျော်လွန်က အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးစိုလ်စိုလ်ဇော်(LL.B, D.B.L, D.M.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၄၆၉၆/၂၀၁၈) အမှတ်(၁၁၁၀) (၁၅)လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၃၅၀၇၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

မြစ်ကြီးနားမြို့(မြို့သစ်ကြီး)ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်(၁၅/၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၆/၂-၁)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၈၇၇ စတုရန်းမြေကွက်သည် ၁၅-၁-၂၀၁၁ရက်တွင် ဦးကဲခိုင်အောင်ထံမှ ဦးတင်မြင့်(ကျောင်းဂေါပကအဖွဲ့ဝင်) ကလည်းကောင်း၊ ၉-၁၂-၂၀၁၃ ရက်တွင် ဦးဘော်စင်ကျွန်းထံမှ ဦးစန်းလွင်(ကျောင်းဂေါပက၊ ဥက္ကဋ္ဌ)ကလည်းကောင်း၊ ၁၂-၁၂-၂၀၁၄ရက်တွင်ဦးမော်ဆီထံမှ ဦးစန်းလွင်(ကျောင်းဂေါပက၊ ဥက္ကဋ္ဌ)နှင့် ဦးမြသန်း (ကျောင်းဂေါပကအဖွဲ့ဝင်)တို့မှ ၁၄-၇-၂၀၁၈ ရက်တွင် ဦးစိန္တာသာရစိန်ရတနာ (ယော) ကျောင်းတိုက်အမည်သို့ မေတ္တာဖြင့် ပေးကမ်းလှူဒါန်းခဲ့ပြီး၊ စိန်ရတနာ(ယော) ကျောင်းတိုက်အမည်ဖြင့် အခွန်လွတ်သာသနာမြေငှားဂရန်ရရှိရေးအတွက် ၁-၃-၂၀၂၁ရက်စွဲပါ ကျမ်းကျိန်လွှာအမှတ်(၈၇/၂၀၂၁)ကို ၄-၃-၂၀၂၂ ရက်စွဲပါ ကျမ်းကျိန်လွှာမှတ်ပုံတင်အမှတ်(၇၇/၂၀၂၂) အဖြစ်မှတ်ပုံတင်ပြုဆို တင်ပြလျက် လျှောက်ထားလာခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက်နှင့်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြနိုင်သူမရှိဘဲ ယခုလျှောက်ထားခြင်းအား ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ယခုကြေညာစာပည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လျှောက်ထားသူအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်း ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ အခွန်လွတ်သာသနာမြေငှားဂရန်ထုတ်ပေးရေးကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများပြည်သူသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၀၄)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၈၆၃/၁) ဧရိယာ အလျား (၂၀ ပေ) x အနံ (၆၀ ပေ) ရှိ ဦးစောထွန်း (၁၂/ကမရ (နိုင်) ၀၁၂၅၉၀) အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်(၁၈၆၃/၁)၊ ပဗ္ဗလလမ်း၊ ၁၀၄-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်ဟောင်းတွင်သော နေအိမ်အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် တရားဝင်ဝယ်ယူကာ လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိပါကြောင်းနှင့် ရောင်းချခွင့် ရှိကြောင်းဝန်ခံကတ်ပြုသူ ဦးအောင်ဌေး (၁၂/ကတန (နိုင်) ၀၄၃၀၅၉) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးမောင်လှ (၇/ကတခ (နိုင်) ၁၂၅၉၀)မှ တရားဝင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအားပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်းကျွန်ုပ်ထံသို့လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်တင်တင်အုန်း (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၃၂၉၁) အမှတ်-၂၆၊ ကမာကြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်သစ်ရပ်ကွက်၊ သုဝဏ္ဏ၊ သမန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၂၆၅၄၄၈၈

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ၁၄၆/ရပ်ကွက်၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၀၄၅)၊ မြေအကျယ်အလျား ပေ၄၀ x အနံ ပေ၆၀)အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးသိန်းဦး အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ၂၈-၂-၂၀၂၁ရက်စွဲပါ စာချုပ်အရ ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချသူ ဒေါ်နီဦးစိုး ၅/ကာလာ(နိုင်) ၀၀၈၃၆၀ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးမင်းမင်းထိုက် ၈/ပမန(နိုင်)၀၈၁၇၆၀၀ ဝယ်ယူ၍ လက်ရောက် ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်အား ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေအဖွဲ့အစည်းမှ နှစ်ဦးတစ်ဦးတစ်ယောက်ကွဲ၍ ရောင်းချ ပေါင်းနှံ ပေးကမ်း၊ စွန့်လွှတ်လျှော့ချခြင်းတို့ လုံးဝမရှိပါကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ မည်သူမှ အထက်ပါမြေကွက်အား ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်းနှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ စွန့်လွှတ်လျှော့ချခြင်း၊ အငှားချထားခြင်း တစ်ခုခုနှင့်နည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်း၊ အခြားနည်းတစ်ခုခုတစ်ခုခုပေးကမ်းခြင်း၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီတွင် မြေငှားဂရန်လျှောက်ထားခြင်း စသည်တို့ မပြုလုပ်ရန်နှင့် ပြုလုပ်ခဲ့ပါက ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်တင်တင်လှ (LL.B, LL.M(Civil Law)) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၃၉၀) အမှတ် ၉၉၆၊ ၅၅၅၊ ရန်မြေ(၃)လမ်း၊ ၂/တောင်ရပ်ကွက်၊ သာကောတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၄၉၀၈၁၂ ၀၉-၂၅၄၃၁၃၅၀

ဒေါ်ဟောမန်းနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ဝဋ်နံသာပုံမြို့နယ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးအောင်ဇော်ဝင်း (ဘ-ဦးတင်ထွန်း) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ် - ၁၂/လကန(နိုင်) ၁၃၂၀၉၄ ကိုင်ဆောင်သူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ကြေညာအပ်သည်မှာ- ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးအောင်ဇော်ဝင်း၏ ဝယ်ယူမှု (ဘ-ဦးတင်ထွန်း) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်အမှတ် - ၁၂/မဂ (နိုင်) ၁၂၃၂၆ ကိုင်ဆောင်သူတို့သည် ယခုတိုင် တရားဝင်အကြွေးလင်မယားများဖြစ်သဖြင့် ဒေါ်ဟောမန်းနှင့်အမည်ဖြင့်တည်ရှိသော လင်မယားစိစစ်မှုဦးစီးဌာနများကို ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးအောင်ဇော်ဝင်း၏သဘောတူခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ရောင်းချခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ စွန့်လွှတ်ခြင်းနှင့် အခြားနည်းတစ်ခုခုနှင့်နည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းရယူခြင်းများ မပြုကြပါရန် ဒေါ်ဟောမန်းနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်ချန်သန္တာ B.Sc (Phys), H.G.P ဦးမင်းမင်း LL.B အထက်တန်းရေး (စဉ် - ၁၆၁၀/၆၆) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၄၃၀၀/၁၈) မြို့အမှတ် (၁)၊ မေတ္တာ(၁)လမ်း၊ ပတ္တမြားမြို့သစ်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ Ph : 09 401599290 Ph : 09 428203685

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၈/၂၅)ရပ်ကွက်၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၀၅)၊ အကျယ်အဝန်း(၈၀x၆၀)ပေရှိ ဦးသိန်းဆွေ(ခ) ဦးစိုင်းပန်စောရယ်နောအမည်ပေါက်

ပါမစ်မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ပိုင်ပိုင်ကတ်ရှိ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်အပါအဝင် တွယ်ဆက်အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့အား အရပ်အရင်းကမ်းရင်းစွာ တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်၍ တရားဝင် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု အဆိုပြုသူ ဦးစောရယ် ၁၂/ဒဂန(နိုင်)၀၂၀၀၇၀၀၀မှ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပါ၍ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လိုသော အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ ဤသဘာဝစာကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက တရားဝင် အရောင်းအဝယ်ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးယဉ်ထွန်း(LL.B, LL.M) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၅၉၁) တိုက်ခန်းအိမ်ခြံမြေအရောင်းအဝယ်စာချုပ်စာတမ်းအထူး ရုံးခန်း-အမှတ်(၁၀/၅၇)၊ နယ်သာကီမုတ်တိုင်အနီး၊ မြန်မာ့ပန်းခြံရေ၊ ဓမ္မောသီလမ်းကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၂၅၆၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ဧရာဝတီမြို့နယ်၊ ရွှေကြာပင်ရပ်ကွက်၊ ပမ္မဝတီလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၂)ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း(၆၀x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့်ယင်း မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသောတစ်ထပ်အဆောက်အအုံအကြမ်းတည်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားလျက် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ဝန်ခံကတ်ပြုသူ ဦးဌေးလွင် ၉/လဝန(နိုင်)၁၄၀၈၀၄ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လိုသော အထောက်အထား (မူရင်း)များနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ(၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြုပြင်သည်အထိ တရားဝင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်နန်းသစ်ခင်မိမိ(LL.B, D.I.P.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၇၅၉) AGREE LAW FIRM CO.,LTD အမှတ်(၃၆)၊ ဝက်ကုန်းရွာ၊ အေးမြင့်သာယာအုပ်စု၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၆၅၆၅၆၄၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေအုန်းပင်အိမ်ရာ(၇)၊ ရန်ရှင်းလမ်း၊ တိုက်အမှတ် (၂၅)၊ အခန်းအမှတ်(၅၄)(၆)လွှာ၊ အကျယ်အဝန်း (၈၉၆)စတုရန်းပေရှိ ဒေါ်နုနုအေး (၁၂/ဗဟန (နိုင်) ၀၅၆၂၂၄) အမည်ပေါက် တိုက်ခန်းနှင့် တိုက်ခန်းပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်စန္ဒာမြင့် (၁၂/မတန(နိုင်)၀၂၅၄၄၄)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးစင်မောင်ဦး ဒေါ်လင်းလင်းထက် LL.B, D.B.L, D.I.L, LL.B တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၈၅၂)အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၈၃၃၈) Hein Htet San Law Firm ဖုန်း-၀၉၅၅၀၆၀၄၆၊ ၀၉၄၅၅၅၀၆၀၄၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ကန်တော်လေး/တောင်ရပ်ကွက်၊ (၉၁)လမ်း၊ တိုက်အမှတ် (၅၆)၊ အခန်း (၆-လွှာ)(A)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၂.၅ပေ x ၅ပေ) ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးသန်းကျော်အောင် (၁၂/ကတတ(နိုင်) ၀၂၅၇၅၄) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးစင်မောင်ဦး ဦးပြည့်ဖြိုးအောင် LL.B, D.B.L, D.I.L, LL.B တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၈၅၂)အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၅၇၃၀) Hein Htet San Law Firm ဖုန်း-၀၉၅၅၀၆၀၄၆၊ ၀၉၄၂၀၂၄၅၀၃

ဒီကရီကိုအတည်ပြုရန် အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန်

အကြောင်းကြားစာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၂၁၊ နည်းဥပဒေ ၂၂) ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၂၁ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် ၇၅ နှင့် ဆက်နွယ်သည့် ၂၀၂၂ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် -၁၉

ဦးအောင်မိုး နှင့် ဒေါ်အေးစန္ဒာမြင့် ဒီကရီအမိန့်ရသူ တရားရုံး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေရင်းဆီလမ်း၊ သွယ်(၇)၊ အမှတ်၅၆၅၄ တရားရုံး၊ ဒေါ်အေးစန္ဒာမြင့် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ)လိပ်စာမရှိဘဲ ၂၀၁၇ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၅၇တွင် ကျွန်ုပ်တို့ ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရားပိုင် ဦးအောင်မိုးက လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့် အကြောင်းကြောင့် အထူးပြုလုပ်စေရန် အမိန့်ကိုမထုတ်သင့်ကြောင်း အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင် ချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေသို့မဟုတ်အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၂ခုနှစ်ဧပြီ ၄ရက် (၁၃၈၃ ခုနှစ်) တနင်္ဂနွေနေ့၊ ၄ရက်) မွန်မတည်မီ ၁၀:၀၀နာရီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့လာရောက်ရမည်။ ၂၀၂၂ ခုနှစ် မတ် ၂၀ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆီလီနီရိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (ကောင်းမြတ်တိုး) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး (၅) ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် ဦးပြည့်ဖြိုးလတ် ၁၀/ရမန (နိုင်) ၁၆၆၅၅၂ ၏ Hyundai Starex (Mini Bus) 2H/6125 ၏ အခွန်ဆောင်ပြီး စာရွက်မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၄၄၂၀၉၁၈

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်တော် မောင်ငြိမ်းအောင် ၉/မထလ(နိုင်)၆၉၁၂၆ ၏ SIO ကတ် အမှတ် MS 013406 မှာ ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၉၅၁၀၆၇၆၆၄

ပြည့်စွက်ခေါ်

လူတစ်ဦးချင်းစီ၏ လူ့အခွင့်အရေးမှာ လူလူချင်း လေးစားခြင်း၊ တန်ဖိုးထားခြင်းဟာ အရေးကြီးဆုံးအချက်ဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံရှိမှလည်း နိုင်ငံသားတို့ရဲ့ ရပိုင်ခွင့်ကို တောင်းဆိုနိုင်ပါတယ်။ နိုင်ငံပျက်သုဉ်းသွားသော်လည်းပဲ နိုင်ငံသားတစ်ဦးချင်းရဲ့ ရပိုင်ခွင့်ကို ကာကွယ်နိုင်တဲ့ နမူနာမျိုး ကမ္ဘာမှာ မရှိသေးပါဘူး။ အဖျက်၊ အမှောင့်၊ အနှောင့်အယှက်များ ကင်းဝေးမှသာ နိုင်ငံသားအခွင့်အရေးကို တောင်းဆိုနိုင်မှာပါ။

(နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော် ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် က (၁) နှစ်ပြည့် နိုင်ငံတော် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ပြောကြားသည့် မိန့်ခွန်းမှ ကောက်နုတ်ချက်)

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက် ၉ ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍ စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို တရားမျှတမှုအပြည့် ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး၊
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး၊
- (ဂ) လွတ်လပ်၍ တက်ကြွပြီး ဘက်မလိုက်သော နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒကို ကျင့်သုံးပြီး နိုင်ငံများအကြား ငြိမ်းချမ်းစွာအတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး “မူ” ကို ဆက်လက် လိုက်နာကျင့်သုံးရေး၊

၂။ စီးပွားရေး

- (က) စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှုကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး၊
- (ခ) ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ် တည်ငြိမ်အောင်ဖော်ဆောင်ပြီး နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဖိတ်ခေါ်၍ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး၊
- (ဂ) ပြည်တွင်းစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများကို အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ ထုတ်ကုန်များစွာ ထုတ်လုပ်နိုင်သည့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး၊

၃။ လူမှုရေး

- (က) စစ်မှန်သော မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး၊
- (ခ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာများကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုစရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး၊
- (ဂ) တစ်မျိုးသားလုံး ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ပညာရည်မြင့်မားရေး။

Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး စတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် မိတ်ဆက်ခြင်း အခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး စတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် မိတ်ဆက်ခြင်း အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှည်းကူးမြို့နယ်ရှိ ဆေးဝါးစက်ရုံခွဲ (ရွာသာကြီး) ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဒွေး၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ချာလီသန်း၊ ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ သက်ခိုင်ဝင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်း၊ စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ ၀

နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဒွေး Myancopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထုတ်လုပ်နေမှုများကို ကြည့်ရှုလေ့လာစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ သတင်းထုတ်ပြန်ရေးအဖွဲ့၏ (၁၂) ကြိမ်မြောက် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ပြသမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ သတင်းထုတ်ပြန်ရေး အဖွဲ့၏ (၁၂) ကြိမ်မြောက် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကို မတ် ၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးရုံး စုပေါင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ ယင်းသတင်းစာ ရှင်းလင်းပွဲကို မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား (MRTV HD)၊ MRTV News Channel၊ MWD HD Channel၊ MWD Variety HD Channel၊ MITV၊ MOI Website၊ MOI Youtube၊ MRTV Website နှင့် မြန်မာ့အသံ ရေဒီယို၊ သဇင် FM၊ မန္တလေး FM၊ ပဉ္စဝတီ FM၊ ရွှေ FM၊ ပတ္တမြား FM၊ ချယ်ရီ FM နှင့် FM ပုဂံတို့မှ တိုက်ရိုက် (Live) ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မိဘပြည်သူများအားလေးစားစွာကြိုတင်အသိပေးအပ်ပါသည်။

သတင်းစဉ်

ယနေ့ သတင်း အညွှန်း

မတ် ၂၃ ရက် ည ၈ နာရီ ထုတ်ပြန်ချက်အရ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် ၂၆၇ ဦးတွေ့ရှိ

: သထုံမြို့နယ်တွင် ငွေကျပ် ၃၀ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ အိုက်စ်(မက်သ်အဖက်တမင်း)များ ဖမ်းဆီးရမိ

ပြည်တွင်းသတင်း စာ - ၁၅ ပြည်တွင်းသတင်း စာ - ၂၃